
 1 no 119 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā, LV-1084 

 

2020. gada 19. februārī  Nr.1 

                

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 19. februārī, plkst.11:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels, G.Vēveris 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS ģenerālsekretāra apstiprināšana. Ziņo: R.Vējonis 

3. 
2019./2020. gada budžeta plāns un iespējamie risinājumi budžeta 

sabalansēšanai.  
Ziņo: G.Vēveris 

4. Par LOK Ģenerālo asambleju. Ziņo: E.Šneps 

5. Par LBS halli. Ziņo: E.Šneps 

6. Dažādi.  

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis lūdz apstiprināt 2020. gada 19. februāra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot jautājumu 

izskatīšanas kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 19. februāra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību.  

 

2.Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 27. februārī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

3.LBS ģenerālsekretāra apstiprināšana. 
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R.Vējonis informē, ka saskaņā ar LBS Statūtu 5.7. punktu, ģenerālsekretāru uz padomes pilnvaru 

termiņu ieceļ valde. Priekšvēlēšanu periodā E.Šneps paziņoja, ka neplāno palikt amatā uz pilnu 

padomes pilnvaru termiņu, bet gatavs strādāt līdz tiek apstiprināts jauns ģenerālsekretārs.   

 

R.Vējonis aicina valdes locekļus padomāt par prasībām jauna ģenerālsekretāra amata 

kandidātam/iem, kā arī ieteikt kandidātus, ja ir kāds atbilstošs. 

 

R.Vējonis aicina atjaunot LBS ģenerālsekretāra E.Šnepa pilnvaras līdz jauna LBS ģenerālsekretāra 

apstiprināšanai. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

Atjaunot LBS ģenerālsekretāra E.Šnepa pilnvaras līdz jauna LBS ģenerālsekretāra 

apstiprināšanai.  

 

4.2019./2020. gada budžeta plāns un iespējamie risinājumi budžeta sabalansēšanai. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē, ka saskaņā ar LBS Statūtu 4.21.3. 

punktu, valdei jāsagatavo iesniegšanai padomei Biedrības budžetu nākamajam gadam. G.Vēveris 

iepazīstina ar 2019./2020. gada LBS budžeta plānu un iespējamiem risinājumiem budžeta 

sabalansēšanai.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

Diskusijā piedalās: G.Vēveris, R.Vējonis un E.Šneps.  

 

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

 

5.Par LOK Ģenerālo asambleju. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka līdz 20. februārim, saskaņā ar 

Biedrības “Latvijas Olimpiskā komiteja” (LOK) Statūtiem, LOK Izpildkomitejas 2020. gada 4. 

februāra lēmumu Nr. 6.4. un atbilstoši “LOK Ģenerālās asamblejas sastāva veidošanas un vēlēšanu 

nolikumam”, LBS ir tiesības izvirzīt sekojošas fiziskās personas ievēlēšanai par: 

 LOK Individuālajiem locekļiem; 

 LOK Prezidentu; 

 LOK Ģenerālsekretāru; 

 LOK Izpildkomitejas locekļiem; 
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 LOK Revīzijas komisijas locekļiem. 

 

R.Vējonis aicina valdes locekļus izvirzīt kandidātus minētajiem amatiem. Notiek diskusija.  

 

R.Vējonis aicina pilnvarot sevi un E.Šnepu pārstāvēt Biedrību “Latvijas Basketbola Savienība” 

Latvijas Olimpiskās komitejas Ģenerālajā asamblejā. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina izvirzīt G.Šēnhofa kandidatūru Latvijas Olimpiskās komitejas Individuālā locekļa 

amatā. Visi piekrīt.   

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

E.Šneps informē, ka G.Baško ir izvirzīta no citas federācijas, un aicina izvirzīt G.Keiselu. Visi 

atbalsta. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina izvirzīt viņa kandidatūru Latvijas Olimpiskās komitejas Izpildkomitejas locekļa 

amatam. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis nākošajā valdes sēdēs aicinās lemt par LBS pozīciju LOK vēlēšanās.  

 

Diskusijā piedalās: E.Šneps, R.Vējonis, E.Jansons, M.Balodis un K.Olšteins.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto sniegto informāciju. 

2. Pilnvarot R.Vējoni un E.Šnepu pārstāvēt Biedrību “Latvijas Basketbola Savienība” Latvijas 

Olimpiskās komitejas Ģenerālajā asamblejā.  

3. Izvirzīt R.Vējoni Latvijas Olimpiskās komitejas Izpildkomitejas vēlēšanās.  

4. Izvirzīt G.Šēnhofu Latvijas Olimpiskās komitejas individuālo locekļu vēlēšanās.  

5. Izvirzīt G.Keiselu Latvijas Olimpiskās komitejas individuālo locekļu vēlēšanās.  

 

 

 

6.Par LBS halli. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. 
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E.Šneps informē par LBS halles projektu, kādā stadijā šobrīd ir projekts un kādi ir turpmākie plāni. 

Notiek diskusija par halles atrašānās vietu.  

 

Notiek diskusija par nepieciešamību slēgt līgumu par sertificētu būvprojektēšanas vadību. K.Olšteins 

skaidro, ka projektētājs atbild par visiem tehniskajiem jautājumiem, bet basketbola un sporta zāles 

saistītās specifiskās prasības varam atbildēt paši. E.Jansons piekrīt, ka nav nepieciešams papildu 

projekēšanas uzraugs, jo tehniskais izpildījums ir inženieru un projektētāja uzdevums.  

 

Diskusijā piedalās: E.Šneps, R.Vējonis, E.Jansons, E.Lūsis, M.Balodis un K.Olšteins.  

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā, LV-1084 

 

2020. gada 27. februārī  Nr.2 

                

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 27. februārī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels, G.Vēveris, A.Štālbergs, E.Bērziņš 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes 2020. gada 19. februāra sēdes protokola apstiprināšana.  
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3. Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera atskaite. Ziņo: A.Štālbergs 

4. 2019./2020. gada budžeta izstrādes gaita. Ziņo: G.Vēveris 

5. LAT-EST Final 4 norises vieta.  Ziņo: E.Bērziņš 

6. Par iesniegumiem ar vēlmi kļūt par LBS biedriem. Ziņo: E.Šneps 

7. 
LBS pārstāvis Biedrības “Latvijas Sporta federācijas padome” 

kopsapulcē.  
Ziņo: E.Šneps 

8. Par LOK vēlēšanām. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis lūdz apstiprināt 2020. gada 27. februāra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību un atliekot jautājumu par Par LOK vēlēšanām.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 27. februāra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību un atliekot jautājumu par Par LOK vēlēšanām. 

 

2.2019./2020. gada budžeta izstrādes gaita. 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē, ka saskaņā ar LBS Statūtu 4.21.3. punktu, 

valdei jāsagatavo iesniegšanai padomei Biedrības budžetu finanšu gadam. G.Vēveris iepazīstina ar 

2019./2020. gada LBS budžeta plānu un piedāvātajiem risinājumiem budžeta sabalansēšanai.  

 

E.Šneps uzskata, ka Treneru skola ir labs projekts, kas būtu jāturpina, nesamazinot budžeta izdevumus. 

Visi piekrīt. 

 

Lai nesamazinātu izdevumus Treneru skolai, ierosina LBS mārketinga nodaļai uzdot piesaistīt papildu 

finansējumu EUR 5 000 apmērā un EUR 5 000 apmērā palielināt ieņēmumus no Latvijas vīriešu 

valstsvienības spēles ar Lietuvu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju par sabalansēta 2019./2020. gada LBS 

budžeta projektu un virzīt to apstiprināšanai LBS Padomē. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Šneps, E.Lūsis, K.Olšteins un G.Vēveris.  
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NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sagatavoto Biedrības budžeta projektu ar valdes sēdē 

apstiprinātajiem grozījumiem. 

2. Virzīt apstiprināšanai LBS Padomē 2019./2020. gada budžeta projektu. 

 

3.Latvijas-Igaunijas līgas Final 4 norises vieta. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš ziņo par nepieciešamību lemt par Latvijas-

Igaunijas basketbola līgas Final 4 norises vietu. E.Bērziņš informē, ka LBS izsludinātajā Final 4 rīkošanas 

konkursā līdz 18. februārim nav saņemts neviens pieteikums, tāpēc individuāli uzrunāti atsevišķi klubi un 

diskutēts ar igauņiem par sacensību datumu maiņu. 3. un 4. aprīlī Final 4 var uzņemt Valmiera, bet 10. 

un 11. aprīlī Arēna Rīga un iespējams, Ventspils, kas sniegs atbildi nedēļas laikā. E.Bērziņš informē, ka 

līgas ģenerālsponsora pārstāvji par labāko izvēli uzskata Arēnu Rīga.  

 

E.Bērziņš informē, ka spēlēšana 10. un 11. aprīlī radītu papildu nedēļas pauzi tiem Latvijas klubiem, kas 

neiekļūst Final 4, taču potenciāli atvieglotu BK Ventspils kalendāru, ja klubs sekmīgi startēs FIBA kausa 

izcīņā.  

 
Notiek diskusija par Final 4 norises datumiem, ņemot vērā, sporta zāļu pieejamību. Visi piekrīt, ka Arēna 

Rīga vai Ventspils būtu optimālāki varinati Final 4 rīkošanai.  

 
E.Šneps aicina sagaidīt Ventspils atbildi un tad lemt par norises vietu. Visi piekrīt.  

 

R.Vējonis aicina atbalstīt Latvijas-Igaunijas basketbola līgas Final 4 norisi 2020. gada 10. un 11. aprīlī. 

Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Šneps, A.Galvanovskis, M.Balodis, E.Lūsis, K.Olšteins un E.Bērziņš.  

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Atbalstīt Latvijas-Igaunijas basketbola līgas Final 4 norisi 2020. gada 10. un 11. aprīlī. 

 

4,Par iesniegumiem ar vēlmi kļūt par LBS biedriem. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka ir saņemti iesniegumi: 

 2020. gada 6. janvārī no Biedrības “Gulbenes Buki” un 2020. gada 17. janvārī no Limbažu un 

Salacgrīvas novada sporta skolas ar vēlmi kļūt par LBS asociētajiem biedriem; 

 2020. gada 8. janvārī no Tukuma Sporta skolas ar vēlmi kļūt par LBS pilntiesīgu biedru.  
 

R.Vējonis aicina apstiprināt Biedrību “Gulbenes Buki” par LBS asociēto biedru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Limbažu un Salacgrīvas novada sporta skolu par LBS asociēto biedru. Visi 

piekrīt. 
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PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Tukuma Sporta skolu par pilntiesīgu LBS biedru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Tiek diskutēts par uzņemšanas kritērijiem un pieteikšanās anketas paplašināšanu.  

 

E.Šneps aicina uzdot LBS administrācijai pilnveidot LBS biedru pieteikšanās anketu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

K.Olšteins aicina strādāt pie tā, lai paplašinātu biedru skaitu, iekļaujot visas bērnu sporta skolas. E.Šneps 

piedāvā sagatavot sarakstu ar sporta skolām, kurās tiek realizētas profesionālās ievirzes izglītības 

programmas basketbolā, bet kuras vēl nav LBS biedri. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Šneps, K.Olšteins, A.Galvanovskis, M.Balodis, E.Lūsis un D.Žvirble.   

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju. 

2) Apstiprināt Biedrību “Gulbenes Buki” par LBS asociēto biedru. 

3) Apstiprināt Limbažu un Salacgrīvas novada sporta skolu par LBS asociēto biedru. 

4) Apstiprināt Tukuma Sporta skolu par pilntiesīgu LBS biedru. 

5) Uzdot LBS administrācijai pilnveidot LBS biedru pieteikšanās anketu. 

6) Uzdot LBS Jaunatnes komisijai sagatavot sarakstu, ar sporta skolām, kuras realizē 

profesionālās ievirzes izglītības programmu basketbolā. 

 

D.Žvirble atstāj valdes sēdi. 

 

5.LBS pārstāvis Biedrības “Latvijas Sporta federācijas padome” kopsapulcē. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka 2020. gada 21. februārī tika saņemts 

uzaicinājums piedalīties 2020. gada 11. marta Biedrības “Latvijas Sporta federācijas padome” (LSFP) 

kopsapulcē.  

 

E.Šneps piedāvā izvirzīt LBS Padomes priekšsēdētāju V.Voinu pārstāvēt LBS LSFP kopsapulcē. Visi 

piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 



 8 no 119 
 

1)Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto sniegto informāciju. 

2)Izvirzīt LBS Padomes priekšsēdētāju V.Voinu pārstāvēt LBS LSFP kopsapulcē 2020. gada 11. 

martā.  

 

6.Dažādi. 

 

E.Šneps informē, ka LBS komisijas sākušas aktīvi strādāt – 3x3 basketbola komisijas sēde jau notikusi, 

bet Jaunatnes, Treneru un Reģionu komisijas sēdes plānotas jaunnedēļ.  

 

7.Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

19. martā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 19. martā plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

8,Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera atskaite.  

 

R.Vējonis aicina A.Štālbergu sniegt ziņojumu. A.Štālbergs informē, ka Latvijas vīriešu valstsvienība 

aizvadīja Rīgā treniņus 15 spēlētāju sastāvā. Neizdevās vienoties par pārbaudes spēli ar kādas 

kaimiņvalsts izlasi vai Latvijas klubu.  

 

A.Štālbergs izklāsta par faktoriem, kuri ietekmēja valstsvienības sniegumu pirmajās divās spēlēs. 

Pamatfaktori: 

 valstsvienības spēlētāju pamatprasmes, īpaši aizsardzībā; 

 augsta līmeņa basketbola spēļu un pieredzes trūkums daļai spēlētāju; 

 spēlētāju individuālās spēja adaptēties paaugstināta stresa, psiholoģiskā spiediena apstākļos. 

Blakus faktori: 

 spēlētāju traumatisms un slimības; 

 spēlētāju atteikumi piedalīties valstsvienības darbā. 

 

A.Štālbergs stāsta situāciju par A.Gražuli, I.Jakoviču, Ž.Peineru un R.Šmitu. Gatavs individuāli komentēt 

katra spēlētāja individuālo sniegumu un spēlētāju iesaisti treniņos un spēlēs, aicinot uzdot jautājumus par 

jebkuru procesu vai pieņemtajiem lēmumiem.  

 

R.Vējonis jautā, kādi ir ģenerālmenedžera pamatpienākumi? A.Štālbergs atbild, ka pienākumi uzskaitīti 

darba līgumā - sastāva un treneru komandas komplektēšana, finanšu piesaiste, budžeta veidošana.   

 

Diskusija par konkrētām spēļu epizodēm. 

 

K.Olšteins jautā vai nākotnē tiek plānotas pārbaudes spēles? A.Štālbergs atbild, ka šovasar ir plānotas trīs 

spēles – Lietuva, Dominikāna un Dienvidkoreja. Īsajos sabraukumos pārbaudes spēļu lietderība jāvērtē 

pēc konkrētās situācija. Atskatoties, šoreiz pārbaudes spēle būtu noderējusi. 
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E.Lūsis jautā cik efektīvi ir aizvadīt spēles pārbaudes vasarā, ņemot vērā, cik ļoti mainās sastāvs katrā no 

cikliem? A.Štālbergs atbild, ka vasarā spēlei pret Lietuvu plānots piesaistīt Eirolīgas spēlētājus. Ar 

Dominikānu un Dienvidkoreju spēlēs spēlētājiem, kuri potenciāli varētu būt pieejami novembrī.  

 

A.Štālbergs uzskata, ka būtu nepieciešams vienoties par viedokli attiecībā uz spēlētājiem, kuri 

nepiedalījās, atsaucoties uz FIBA noteikumiem. 

 

Diskusija par sankciju pamatotību un lietderību, kā arī vienotiem noteikumiem. 

 

R.Vējonis jautā par finansējuma piesaisti? A.Štālbergs atbild, ka nav piesaistīts finansējums līdz līgumā 

noteiktajam datumam, bet līdz marta vidum tiks piesaistīti EUR 10 000. Pirmā termiņa summa (EUR 

25 000) tiks piesaistīta līdz marta beigām.  

 

R.Vējonis jautā par komunikāciju ar aģentiem? A.Štālbergs atbild, ka A.Gražuļa aģents R.Ušackis 

iesaistījies, lai saprastu situāciju, bet I.Jankoviča gadījumā visa komunikācija notika ar spēlētāju, jo viņa 

aģents A.Kalnītis nav atbildējis uz diviem zvaniem.  

 

K.Olšteins jautā par sastāvu uz novembri? A.Štālbergs atbild, ka viss atkarīgs no vasaras, ņemot vērā, ka 

tajā laikā tiek mainīti klubi, kas ietekmē spēlētāju pieejamību.  

 

R.Vējonis jautā kā sadalīti darbi starp A.Štālbergu un izlašu koordinatoru E.Tomu? 

 

A.Štālbergs atbild, ka viņam pirmā pieredze šādu notikumu organizējot, tāpēc E.Toms ļoti palīdzēja un 

iepazīstināja ar darba kārtību. Strādāja kopā. Viens cilvēks nevar izdarīt visu darba apjomu. 

 

A.Galvanovskis jautā kā tiek izvēlēti asistenti galvenajam trenerim? A.Štālbergs atbild, ka treneru 

komanda veidota, komunicējot ar R.Štelmaheru. 

 

A.Galvanovskis atgādina, ka abi palīgi iepriekšējā vasarā ar U18 jauniešu izlassiizkrita no A divīzijas.  

 

E.Šneps, atsaucoties uz A.Štālbergs programmu ģenerālmenedžera konkursā, jautā vai ir izdevies uzsākt 

ieviest uzvarētāju filozofiju, mentalitāti? A.Štālbergs atbild, ka uzvarētāju mentalitāte sākas no galvenā 

trenera. Treniņos un komunikācijā ar spēlētājiem centās iedrošināt un saliedēt kā vienu komandu. 

 

E.Šneps vaicā par A.Štālberga statusu Liepājas klubā, ņemot vērā jūnijā panākto vienošanos, ka var 

apvienot darbus LBS un Liepājā, bet nevar būt valdes priekšsēdētājs? A.Štālbergs atbild, ka nākamajā 

biedru sapulcē tiks ievēlēta jauna valde, bet šobrīd vēl ir priekšsēdētājs.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai A.Štālberga ziņojumu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Šneps un A.Štālbergs. 

 

NOLEMJ: 
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1. Pieņemt zināšanai A.Štālberga sniegto ziņojumu.  

 

A.Štālbergs atstāj valdes sēdi 

 

Diskusija. Tiek norādīts uz problēmām ģenerālmenedžera komunikācijā ar spēlētāju pārstāvjiem.  

 

R.Vējonis norāda, ka 2 zaudējumi Eiropas čempionāta kvalifikācijā ir kritiska situācija. Piedāvā 

pārskatīt darba attiecības. 

 

E.Šneps uzsver, ka ģenerālmenedžerim ir nozīmīgs funkcijas valstsvienības vadības komandā, kuras 

jāveic kvalitatīvi. 

 

Diskusija par nākamo ģenerālmenedžera amata kandidātu. 

 

Nolemj: 

1.R.Vējonim un E.Šnepam jātiekas ar A.Štālbergu un jāatrisina jautājums par darba attiecībām. 

 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā, LV-1084 

 

2020. gada 12. martā  Nr.3 

                

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 12. martā, plkst.11:30  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - G.Keisels, N.Metnieks, K.Loks 

Protokolē: A.Vecvagare 
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Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. Par Olimpiskā kvalifikācijas turnīra 3x3 basketbolā rīkošanu 2020. gada aprīlī. Ziņo: N.Metnieks 

3. Dažādi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis lūdz apstiprināt 2020. gada 12. marta LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 12. marta LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas jautājumu 

kārtību.  

 

2.Dažādi.  

 

R.Vējonis informē, ka saistībā ar koronavīrusa izraisītās slimības "Covid-19" straujo izplatību Latvijā, 

nepieciešams apturēt LBS rīkotās sacensības bērniem. 12. martā notiek Krīzes vadības padomes sēde, 

kurā tiks lemts par ierobežojumiem. 

 

Diskusija par ierobežojumiem un iespējām pabeigt LJBL sezonu. 

 

E.Jansons aicina lēmumu saskaņot ar Krīzes vadības padomes lēmumu. 

 
R.Vējonis aicina atcelt LBS rīkoto “Baltais kauss“ izcīņas turnīru U10 un U11 vecuma grupās (17.-18. 

marts), kā arī sabraukuma turnīrus U12 vecuma grupā (21.-22. marts) un U13 vecuma grupā (28.-29. 

marts). Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis apturēt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas (LJBL) čempionātu U14, U15, U16, U17 un U19 

vecuma grupās no 2020. gada 13. līdz 31. martam. Šajā laikā sacensību kalendārā paredzētās spēles 

nenotiks. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Jansons, E.Lūsis, D.Žvirble, M.Balodis, K.Olšteins, A.Galvanovskis un 

K.Loks.  

 

NOLEMJ: 

1) Atcelt LBS rīkoto “Baltais kauss“ izcīņas turnīru U10 un U11 vecuma grupās (17.-18. marts), kā 

arī sabraukuma turnīrus U12 vecuma grupā (21.-22. marts) un U13 vecuma grupā (28.-29. marts). 
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2) Apturēt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas (LJBL) čempionātu U14, U15, U16, U17 un U19 

vecuma grupās no 2020. gada 13. līdz 31. martam. Šajā laikā sacensību kalendārā paredzētās 

spēles nenotiks. 

 

2.Par Olimpiskā kvalifikācijas turnīra 3x3 basketbolā rīkošanu 2020. gada aprīlī. 

 

R.Vējonis informē par iespēju rīkot Olimpisko kvalifikācijas turnīru 3x3 basketbolā 2020. gada aprīlī. Pēc 

plāna, šim turnīram jānotiek marta beigās Indijā, bet koronavīrusa izplatības dēļ, FIBA šo turnīru grib 

pārcelt uz Eiropu. R.Vējonis jautā valdes locekļiem, vai redz potenciālu iespēju rīkot šo turnīru Latvijā?  

 

N.Metnieks informē, ka turnīrā startē 20 valstu vīriešu un sieviešu komandas. Esot jau gatavs plāns, lai 

rīkotu Tirdzniecības un izklaides centrā Akropolem kur ir visa nepieciešamā infrastruktūra. Aptuvenās 

izmaksas ir EUR 500 000. Lielāko daļu izmaksas sedz FIBA. Turnīra rīkošana nodrošinātu iespēju 

Latvijas sieviešu izlasei piedalīties kvalifikācijas turnīrā. 3x3 basketbola attīstības plānā ir paredzētas 

dažādas apmācības, semināri un informatīvu materiālu nodrošināšana. Šāds pasākums ļautu piesaistīt 

FIBA 3x3 basketbola personālu un speciālistus, kuri varētu piedalīties papildu semināru programmā. No 

SPKC saņemta atbilde, ka šobrīd nav liegumi rīkot šāda veida pasākumus. 

 

Diskusija. 

 

E.Lūsis informē, ka FIBA ir oficiāli paziņojusi, ka no 13.marta visas FIBA rīkotās sacensības ir apturētas 

uz nenoteiktu laiku.  

 

E.Jansons skaidro, ka šis ir ļoti svarīgs pasākums 3x3 basketbola attīstībai Latvijā, aicina atbalstīt šo 

iniciatīvu.  

 

R.Vējonis informē, ka IZM neatbalsta šo iniciatīvu. Jāņem vērā, situācija var strauji mainīties. Aicina 

pieteikties rīkot Olimpisko kvalifikācijas turnīru 3x3 basketbolā 2020. gada aprīlī, ja būs piemēroti 

apstākļi.  

  

PAR PRET ATTURAS 

6 0 1 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Jansons, E.Lūsis, D.Žvirble, M.Balodis, K.Olšteins un N.Metnieks. 

 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto ziņojumu. 

2. Pieteikties rīkot Olimpisko kvalifikācijas turnīru 3x3 basketbolā 2020. gada aprīlī. 

 

Valdes sēdes pārtraukums līdz Krīzes vadības padomes sēdes lēmumu paziņošanai. 

 

Valdes sēde attālināti tiek atsākta plkst.18:26. 

 

      3. Dažādi 

 

R.Vējonis aicina, atsaucoties uz Krīzes vadības padomes sēdes lēmumiem saistībā ar koronavīrusa 

izraisītās slimības "Covid-19" straujo izplatību, no 13. marta uz nenoteiktu laiku apturēt Douglas Latvijas 

Sieviešu basketbola līgas, Ramirent LBL2 un LBL3 čempionātus. Visi piekrīt. 
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PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina atbalstīt Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas valdes lēmumu uz nenoteiktu laiku 

apturēt Pafbet Latvijas – Igaunijas čempionāta norisi. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina, balstoties uz Krīzes vadības padomes lēmumu, LJBL čempionātu U14, U15, U16, U17 

un U19 vecuma grupās apturēt no 13. marta līdz 14. aprīlim. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis informē, ka jāseko situācijas attīstībai un, atkarībā no apstākļiem, operatīvi jālemj par 

turpmāko rīcību. 
 

NOLEMJ: 

1) Apturēt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas (LJBL) čempionātu U14, U15, U16, U17 un U19 

vecuma grupās no 2020. gada 13. līdz 14. aprīlim. Šajā laikā sacensību kalendārā paredzētās 

spēles nenotiks. 

2) Apturēt Ramirent LBL2, LBL3 un Douglas Latvijas Sieviešu basketbola līgas norisi uz nenoteiktu 

laiku.  

3) Atbalstīt Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas valdes lēmumu uz nenoteiktu laiku apturēt 

čempionāta norisi. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā, LV-1084 

 

2020. gada 14. martā  Nr.4 

Norises vieta: Attālināti   

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 14. martā, plkst.17:45  
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Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - E.Šneps 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Par Latvijas-Igaunijas basketbola līgas, LBL un LSBL čempionātu norisi. Ziņo: R.Vējonis 

 

1. Par Latvijas-Igaunijas basketbola līgas, LBL un LSBL čempionātu norisi. 

 

R.Vējonis informē, ka koronavīrusa izraisītās slimības "Covid-19" pandēmijas dēļ Latvijas valdības 

izsludinātā ārkārtējā situācija un Force majeure apstākļi (sporta infrastruktūras nepieejamība, publisko 

pasākumu aizliegums, ceļošanas ierobežojumi, u.c.) padarījuši neiespējamu basketbola komandu normālu 

funkcionēšanu. 

 

R.Vējonis aicina atbalstīt Latvijas-Igaunijas basketbola līgas valdes lēmumu pārtraukt čempionāta 

tālāku norisi. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina atcelt aprīlī un maijā paredzēto Latvijas vīriešu čempionāta izslēgšanas turnīru. Visi 

piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina pārtraukt marta sākumā startējušo Douglas Latvijas Sieviešu basketbola līgas turnīru. 

Visi piekrīt. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina atcelt aprīlī paredzēto Latvijas sieviešu čempionāta izslēgšanas turnīru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

   

R.Vējonis aicina par 2019./2020. gada sezonā notikušo sacensību statusu (komandu klasifikāciju u.c.), kā 

arī Ramirent LBL2, LBL3 un LJBL čempionātu izspēli lemt tuvākajās dienās. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 
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NOLEMJ: 

1. Atbalstīt Latvijas-Igaunijas basketbola līgas valdes lēmumu pārtraukt čempionāta tālāku norisi; 

2. Atcelt aprīlī un maijā paredzēto Latvijas vīriešu čempionāta izslēgšanas turnīru; 

3. Pārtraukt marta sākumā startējušo Douglas Latvijas Sieviešu basketbola līgas turnīru; 

4. Atcelt aprīlī paredzēto Latvijas sieviešu čempionāta izslēgšanas turnīru. 

5. Par 2019./2020. gada sezonā notikušo sacensību statusu (komandu klasifikāciju u.c.), kā arī 

Ramirent LBL2, LBL3 un LJBL čempionātu izspēli LBS valde lems tuvākajās dienās.   

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

Biedrība „Latvijas Basketbola savienība”, Ieriķu ielā 3, Rīgā, LV-1084 

 

2020. gada 19. martā  Nr.5 

                

 

Sēde sasaukta: 2020. gada 19. martā, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - 
M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble, E.Jansons 

(attālināti; sēdes 2. daļā) 

Klātesošie - E.Bērziņš, L.Goldmane, N.Metnieks,  E.Šneps (attālināti), G.Vēveris 

Protokolē: G.Keisels 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. 
LBS valdes 2020. gada 27. februāra, 12. marta un 14. marta sēžu 

protokola apstiprināšana. 
 

3. 
 

Par LSBL un LBL komandu sezonas noslēguma kvalifikāciju.  
 

Ziņo: E.Bērziņš, L.Goldmane 
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4. Par Ramirent LBL2, LBL3 un LJBL sezonas noslēgumu. Ziņo: E.Bērziņš 

5. LBS 2019. gada pārskata apstiprināšana.  Ziņo: G.Vēveris 

6. LBS 3x3 komisijas un 3x3 Jaunatnes basketbola līgas Nolikumi. Ziņo: E.Jansons 

7. Par Latvijas vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera amatu. Ziņo: E.Šneps 

8. 
Par Sporta skolām, kuras realizē profesionālās ievirzes izglītības 

programmu basketbolā. 
Ziņo: D.Žvirble 

9. LBS darba organizācija. Ziņo E.Šneps 

10. Dažādi.  

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1,Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 19. marta LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot jautājumu 

izskatīšanas secību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 19. marta LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot jautājumu izskatīšanas 

secību. 

 

2.LBS valdes 2020. gada 27. februāra, 12. marta un 14. marta sēžu protokola apstiprināšana. 

 

R.Vējonis vērš uzmanību, ka valstī izsludinātās ārkārtējās situācijas dēļ lēmumus jāpieņem operatīvi, 

reaģējot uz mainīgajiem apstākļiem un, nepieciešamības gadījumā, izmantojot Whatsapp starpniecību. 

Aicina apstiprināt LBS valdes 2020. gada 27. februāra, 12. marta un 14. marta sēžu protokolus. 

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt LBS valdes 2020. gada 27. februāra, 12. marta un 14. marta sēžu protokolus. 

 

3.LBS 2019. gada pārskata apstiprināšana. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par zvērinātā revidenta atzinumu, ka 

sagatavotais pārskats sniedz skaidru un patiesu priekšstatu par finanšu situāciju uz 2019. gada 31. 

decembri. 2019. gadā izdevumi pārsnieguši ieņēmumus par 492 800 EUR. G.Vēveris skaidro iemeslus: 

1) Eiropas sieviešu čempionāta rīkošanas izdevumi, 2) uzkrājumi šaubīgajiem debitoriem, 3) pieaugušās 

personāla izmaksas (t.sk. divi izlašu ģenerālmenedžeri). Gada pārskats sagatavots iesniegšanai Valsts 

ieņēmumu dienestā līdz 31. martam. 

 

K.Olšteins vērš uzmanību uz “Covid-19” izraisītās krīzes radītajiem riskiem un jautā, vai būtu jāpārskata 

LBS 2020. gada budžeta izmaksu sadaļa. 

 

R.Vējonis informē, ka LKSSA valde gatavo vēstules Ekonomikas un Finanšu ministrijām. Līdz 2020. 

gada 1. aprīlim tiks ievākta konkrēta informācija no klubiem par dīkstāves radītajiem zaudējumiem, lai 

būtu faktos balstīts pamats sporta spēles vērtēt kā cietušo nozari.  



 17 no 119 
 

 

E.Šneps precizē, ka LBS darba organizācijai veltīts atsevišķs darba kārtības punkts. 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju un apstiprināt LBS 2019. gada pārskatu, 

kā arī iesniegt to Valsts ieņēmumu dienestā. Visi piekrīt. (E.Jansons vēl nav pievienojies sēdei) 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sagatavoto informāciju. 

2. Apstiprināt LBS 2019. gada pārskatu. 

 

4.Par vīriešu valstsvienības ģenerālmenedžera amatu. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps informē, ka jautājums iekļauts darba kārtībā vēl pirms 

ārkārtējās situācijas izsludināšanas, bet apstākļi mainījušies un nav skaidrības par valstsvienības iespējām 

jūnijā spēlēt. Piedāvā atlikt izskatīšanu. 

 

R.Vējonis aicina atlikt jautājuma izskatīšanu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

5.Par Sporta skolām, kuras realizē profesionālās ievirzes izglītības programmu basketbolā. 

 

R.Vējonis aicina Jaunatnes komisijas pārstāvi D.Žvirbli sniegt ziņojumu. 

 

D.Žvirble informē, ka Latvijā darbojas 82 profesionālās ievirzes sporta skolas, no tām 40 tiek realizētas 

basketbola programmas. 16 sporta skolas ir LBS biedri, 1 – asociētais biedrs. Vairākas sporta skolas LBS 

pārstāvētas pastarpināti. 

Diskusija – vai aicināt visas kļūt par LBS biedriem? 

 

K.Olšteins informē par Reģionu komisijas viedokli – pēc novadu reformas katrā reģiona centrā jābūt 

cilvēkam, kurš organizē un koordinē basketbola aktivitātes. Jāaicina iestāties to reģionu pārstāvjus, kur 

aktīva basketbola dzīve. 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai D.Žvirbles sagatavoto informāciju, Reģionu komisiju iesniegt 

konkrētus priekšlikumus par jaunu biedru uzņemšanu un visiem valdes locekļiem iesniegt idejas par 

pieteikuma anketas satura papildināšanu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Šneps, K.Olšteins, un D.Žvirble.   

 

NOLEMJ: 
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1) Pieņemt zināšanai D.Žvirbles sniegto informāciju. 

2) Uzdot Reģionu komisijai iesniegt konkrētus priekšlikumus par jaunu biedru uzņemšanu. 

3) E.Šnepam apkopot valdes locekļu un administrācijas priekšlikumus par LBS biedra pieteikuma 

anketas satura papildināšanu. 

 

6. LBS darba organizācija. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu par LBS darba organizāciju valstī izsludinātās ārkārtējās 

situācijas laikā. 

 

E.Šneps norāda, ka sacensību atcelšanas dēļ daļēji nav iespējams izpildīt saistības pret partneriem, kuru 

reakcija vēl nav zināma. Situācija izrunāta Latvijas Komandu sporta spēļu asociācijas (LKSSA) valdē. 

Tiek apkopota informācija, lai vērstos valdībā visas nozares vārdā. Vairāki administrācijas darbinieki 

izmanto atvaļinājumus. Apzināti juridiskie aspekti iespējamiem risinājumiem force majeur apstākļos. Uz 

nākamo valdes sēdi būs priekšlikumi budžeta kontekstā.  

 

Tiek jautāts par 25. martā paredzētās LBS padomes sēdes lietderību, ņemot vērtā, ka valdes iesniegto LBS 

budžeta projektu vajadzēs koriģēt. E.Šneps informē, ka Padomei vajadzētu apstiprināt budžetu un 

pilnvarot valdi to operatīvi grozīt, darbojoties force majeur apstākļos..  

 

R.Vējonis aicina Padomes sēdi organizēt attālināti, iekļaujot tikai jautājumu par budžeta apstiprināšanu.  

 

Aicina E.Šnepu uz nākamo valdes sēdi sagatavot konkrētus priekšlikumus par darba organizāciju LBS. 

Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

Diskusijā piedalās: R.Vējonis, E.Šneps, M.Balodis, E.Lūsis, un K.Olšteins.  

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2) 2020. gada 25. martā paredzēto LBS Padomes sēdi organizēt attālināti. 

3) Līdz nākamai valdes sēdei E.Šnepam jāsagatavo priekšlikumi par LBS administrācijas darba 

organizāciju ārkārtējās situācijas laikā. 

 

E.Jansons neklātienē pievienojas sēdei. 

 

7. LSBL un LBL komandu klasifikācija. 

 

R.Vējonis aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu par LSBL čempionātu. 

 

L.Goldmane informē, ka veikta LSBL klubu aptauja. 6 klubu pārstāvji atbalsta čempionāta pārtraukšanu 

un komandu klasificēšanu, ņemot vērā Douglas Baltijas basketbola līgas (BBL) turnīra rezultātus. Divi 

klubi gatavi turpināt turnīru pēc ārkārtējās situācijas atcelšanas. L.Goldmane ierosina čempionātu 

pasludināt par pabeigtu un komandas klasificēt pēc Douglas BBL rezultātiem. 
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Diskusija par klasificēšanu un komandu apbalvošanu. 

 

Diskusijā piedalās  R.Vējonis, E.Šneps, D.Žvirble, A.Galvanovskis, E.Jansons, M.Balodis, E.Lūsis, 

K.Olšteins. 

 

R.Vējonis aicina komandas klasificēt, ņemot vērā vietu sadalījumu Douglas BBL noslēguma tabulā: 

1.TTT Rīga 

2.SBK Liepāja/LSSS 

3.RSU 

4.TTT Juniores 

5.BJBS Rīga/Juniores 

6.Daugavpils Universitāte 

7.Jelgava/BJSS 

8.Jūrmala 

9.BK Saldus/Sporta skola 

 

Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Latvijas sieviešu čempionāta komandas klasificēt, saskaņā ar ieņemtajām vietām Douglas Baltijas 

Basketbola līgas noslēguma tabulā 2020. gada 1. martā. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu par LBL čempionātu.  

E.Bērziņš informē, ka veikta klubu aptauja, piedāvājot komandas Latvijas čempionātā klasificēt pēc 

Latvijas – Igaunijas līgas turnīra rezultātiem vai iesniegt citus priekšlikumus. BK “Ventspils” 

priekšlikums ir neveikt Latvijas čempionāta klasifikāciju, bet par pārstāvniecību starptautiskajos turnīros 

lemt papildus. Saņemts “VEF Rīga” priekšlikums veikt klasifikāciju arī Pafbet Latvijas – Igaunijas līgā. 

Igaunijas Basketbola federācijas pārstāvji Latvijas – Igaunijas līgas valdē uzskata, ka apvienotajā līgā 

komandu klasifikāciju nevar veikt, jo nav izspēlētas svarīgas spēles starp Latvijas un Igaunijas 

komandām. Savukārt Latvijas labākās komandas savā starpā jau nospēlējušas un atceltās spēles nevarēja 

ietekmēt vietu kārtību starp Latvijas klubiem. 

 

E.Lūsis norāda, ka klubu vairākums atbalsta klasificēšanu. 

 

R.Vējonis aicina komandas klasificēt, ņemot vērā vietu sadalījumu Pafbet Latvijas - Igaunijas līgas tabulā 

turnīra pārtraukšanas brīdī 2020. gada 13. martā: 

1.VEF Rīga 

2.BK Ogre 

3.BK Ventspils 

4.BK SilJa (bijušais Jūrmala/Betsafe) 

5.Valmiera Glass VIA 

6.Latvijas Universitāte 

7.BK Liepāja 
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Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Latvijas vīriešu čempionāta dalībniekus klasificēt, saskaņā ar komandu ieņemtajām vietām Pafbet 

Latvijas - Igaunijas Basketbola līgas tabulā turnīra pārtraukšanas brīdī 2020. gada 13. martā, 

2) Pafbet Latvijas – Igaunijas līgas čempionātā komandu klasifikāciju neveikt. 

 

8. Par Ramirent LBL2, LBL3 un LJBL sezonas noslēgumu. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē, ka veikta Ramirent LBL 2 un LBL 3 

klubu aptauja par iespēju turpināt čempionātu pēc ārkārtējās situācijas beigām. Amatieru komandas 

dīkstāves laikā netērē naudu. Lielākā daļa vēlas sagaidīt 14. aprīli un, ārkārtējās situācijas atcelšanas 

gadījumā, pabeigt turnīru. 

 

Notiek diskusija.  

 

R.Vējonis aicina lēmumus par Ramirent LBL 2, LBL 3 un LJBL čempionātiem pieņemt pēc 14. aprīļa, 

līdz kuram darbojas valdības izsludinātās ārkārtējās situācijas noteikumi. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Nemainīt LBS valdes 12. marta lēmumu apturēt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas, Ramirent 

LBL 2 un LBL 3 turnīrus līdz 14. aprīlim. 

2) Par LJBL, Ramirent LBL2 un LBL3 turnīru turpināšanu lemt, atkarībā no Latvijas valdības 

turpmākajiem lēmumiem. 

 

9. LBS 3x3 komisijas un 3x3 Jaunatnes basketbola līgas Nolikumi.  

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu informēt par FIBA nostāju, saistībā ar olimpisko kvalifikāciju 3x3 basketbolā. 

E.Šneps informē, ka pēc Indijā paredzētā kvalifikācijas turnīra atcelšanas vēlmi sarīkot sacensības 

izteikušas Ungārija un Latvija. Izmaksas līdzīgas, bet Latvijas koncepts – spēlēšana lielveikalā nevis 

sporta zālē – FIBA šķitis interesantāks. Pandēmijas izplatība Eiropā apturējusi procesu un FIBA nav 

skaidra rīcības plāna, tomēr interesējušies par iespēju sarīkot turnīru Latvijā jūnija vidū. 

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku un E.Jansonu informēt par 3x3 basketbola komisijas nolikumu. N.Metnieks 

un E.Jansons informē, ka nolikums izstrādāts pēc LBS Jaunatnes komisijas nolikuma parauga. Tas 

nodrošina juridisku bāzi 3x3 basketbola aktivitāšu koordinēšanai. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBS 3x3 basketbola komisijas nolikumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 
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NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBS 3x3 basketbola komisijas nolikumu.  

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku informēt par 3x3 Jaunatnes basketbola līgas nolikumu. 

 

N.Metnieks informē, ka sagatavota vēstule 18 pašvaldībām, aicinot iesaistīties. Ar daudzām jau runāts. 

Pirmajā sezonā paredzēts turnīru seriāls U16-U18 gadus veciem spēlētājiem, katrā norises vietā rīkojot 

arī seminārus organizētājiem, treneriem, un  tiesnešiem. 

 

Diskusija par finansējumu, kalendāru un vecuma grupām.  Plānus liek koriģēt ārkārtējā situācija. U16-

U18 vecums izraudzīts, lai monitorētu spēlētājus un komplektētu jaunatnes izlases.  

 

E.Jansons informē, ka projektā paredzēti 6-9 posmi dažādās pašvaldībās, katrā vismaz pa 16 komandām. 

Līdz augustam jānoskaidro čempionus, pēc tam labākie gatavojas starptautiskajiem turnīriem. Jābūt 

jaudīgam sākumam un nopietnam mārketingam. Atklāšanai variants – Ventspilī. Nākotnē būs arī citas 

vecuma grupas, bet ne jaunāki par U13. 

 

K.Olšteins informē, ka arī Reģionu komisijā pievērsta uzmanība 3x3 basketbola attīstībai. Īpaši mazajās 

pašvaldībās.  

 

E.Jansons informē, ka 3x3 komisijas dalībnieks E.Šlesers izstrādā profesionālās izglītības programmu 3x3 

basketbolā, ko akreditēt IZM. Mērķis – lai reģionos būtu algoti cilvēki, kuri nodarboties ar 3x3 basketbola 

attīstību. 

 

D.Žvirble precizē programmas izstrādāšanas un licencēšanas kārtību.  

 

A.Galvanovskis norāda uz 3x3 basketbola perspektīvām mazajos reģionos. 

 

M.Balodis uzsver, ka 3x3 basketbols nodrošinās papildu iespējas jauniešiem un palīdzēs konkurēt ar 

citiem sporta veidiem. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 3x3 Jaunatnes basketbola līgas nolikumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Apstiprināt 3x3 Jaunatnes basketbola līgas nolikumu. 

2) Uzdot N.Metniekam koordinēt turnīra organizēšanu, sadarbībā ar LBS 3x3 basketbola komisiju. 

 

10. Dažādi. 

 

M.Balodis apkopojis LBL klubu jautājumus un priekšlikumus. R.Vējonis atbalsta, ka E.Bērziņam jāveic 

Latvijas – Igaunijas līgā startējušo klubu dalības maksu pārrēķins, ņemot vērā nenotikušās spēles, kā arī 

jāsagatavo ziņojums par līgas attīstības stratēģiju un Igaunijas pārstāvju nostāju, Latvijas kausa izcīņu. 
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M.Balodis vērš uzmanību, ka ārkārtējās situācijas apstākļos klubiem nav skaidrs, kā juridiski korekti 

noslēgt sezonu un risināt attiecības ar spēlētājiem. 

 

E.Lūsis aicina aktīvi komunicēt ar FIBA, kam jāformulē vadlīnijas. Līgumos ar spēlētājiem paredzēta 

FIBA arbitrāža strīdus situācijās. Kā FIBA traktēs force majeur apstākļus. Notiek diskusija par 

tiesiskajiem aspektiem un dažādām līguma formām. 

 

M.Balodis aicina domāt par ģenerālvienošanos starp klubiem, spēlētājiem un LBS. Spēlētāju intereses ir 

saprotamas, taču nav tālredzīgi iedzīt klubus bankrotā. 

 

E.Šneps norāda, ka FIBA vadlīnijas tiek prasītas, taču saņemta atbilde, ka FIBA pagaidām tikai apkopo 

informāciju, jo situācija sarežģīta. FIBA neatrisinās visus individuālos gadījumus, jo valstīs atšķirīgi 

juridiskie regulējumi. Darba līgumi stipri aizsargā darbiniekus, bet pakalpojumu līgumus force majeur 

apstākļos var lauzt. 

 

K.Olšteins ierosina LBS vārdā vērsties pie pašvaldībām, aicinot  situācijā, kad objektīvu apstākļu dēļ esam 

spiesti pārtraukt sacensību norisi un visas plānotās mārketinga aktivitātes veikt nav iespējams, klubus 

turpināt atbalstīt līdz sezonas beigām. 

 

E.Šneps aicina komunikāciju vērst vairākos virzienos – kopā ar LKSSA vērsties valdībā ar konkrētiem 

zaudējumu skaitļiem, aicināt pašvaldības turpināt atbalstīt basketbola organizācijas un lūgt FIBA 

skaidrojumus. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Kopā ar LKSSA apkopot informāciju par ārkārtējās situācijas radītajām problēmām un vērsties 

pie Latvijas valdības, aicinot sniegt palīdzību sporta nozarei. 

2) Aicināt pašvaldības saglabāt atbalstu basketbola klubiem. 

3) Vērsties FIBA aicinot sniegt juridiskas vadlīnijas, kā pasaules mēroga krīzes apstākļos maksimāli 

korekti un savstarpēji solidāri kārtot attiecības starp klubiem un spēlētājiem. 

 

K.Olšteins informē, ka Reģionu komisijā izvirzīta ideja par reģionālo izlases komandu veidošanu. Notiek 

diskusija par izmaksām un spēlēm. Lauris Krēmers gatavs prezentēt ideju valdē. 

 

A.Galvanovskis norāda, ka lietderīgāk sākt ar treniņiem. Tie dod informāciju par spēlētājiem un palīdz 

apmācīt trenerus. 

 

R.Vējonis piekrīt, ka valde varētu uzklausīt L.Krēmera ideju, bet pirms valdes sēdes tā jāizrunā arī ar 

A.Galvanovski un D.Žvirbli. 

 

R.Vējonis jautā, kādā stadijā darbs ar jauno basketbolistu testiem. A.Galvanovskis atbild, ka Jaunatnes 

komisija apstiprinājusi testu saturu, var virzīt uz IZM. D.Žvirble precizē, ka IZM neapstiprina testu saturu 

– pietiek ar LBS akceptu. 
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E.Jansons vērš uzmanību uz fiziskās sagatavotības problēmām, kas kopīgas daudzos sporta veidos. Aicina 

vienoties vairākām federācijām, lai koncentrētu resursus un organizētu “testu nedēļu” pēc kādreizējā GDA 

parauga. R.Vējonis ierosina šo ideju apspriest LKSSA. A.Galvanosvkis norāda, ka E.Jansona formulētā 

ideja būtu jārealizē valsts mērogā. Basketbolistiem fiziskās sagatavotības testus jāizstrādā LBS fiziskās 

sagatavotības konsultantam Oskaram Ernšteinam. 

 

D.Žvirble informē par Jaunatnes komisijas sēdi 25. martā – visticamāk, attālināti. 

 

K.Olšteins informē, ka izstrādāts LBS Reģionu komisijas nolikums. Aicina ar to iepazīties un izteikt 

piezīmes/priekšlikumus. Ja nebūs būtisku iebildumu, uzskatīt ka Reģionu komisijas nolikums apstiprināts. 

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

9. aprīlī plkst. 10:00 LBS telpās. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 9. aprīlī plkst. 10:00 LBS telpās. 

 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /G.Keisels/ 

 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 1. aprīlī  Nr.6 

Norises vieta: Attālināti   

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 1. aprīlī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 
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Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. Par LJBL čempionāta atcelšanu. Ziņo: D.Žvirble 

3. Dažādi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 1. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 1. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

2,Par LJBL čempionāta pārtraukšanu. 

 

R.Vējonis aicina D.Žvirbli sniegt ziņojumu. D.Žvirble informē, ka LBS Jaunatnes komisijas priekšlikums 

ir pārtraukt 2019./2020. gada LJBL čempionātu, komandu reitingu veidot no pirmā apļa rezultātiem un 

nenoteikt sezonas čempionu.  

 

M.Balodis jautā, kāpēc pēc pirmā apļa rezultātiem? D.Žvirble atbild, ka otrajā aplī komandas izspēlējušas 

atšķirīgu spēļu skaitu, tāpēc tās nebūtu objektīvi izmantot reitinga veidošanā. 

 

R.Vējonis aicina pārtraukt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas (LJBL) čempionātu U12, U13, U14, U15, 

U16, U17 un U19 vecuma grupās, atceļot neizspēlētās pamatturnīra spēles un finālturnīrus. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

R.Vējonis aicina nenoteikt LJBL čempionu 2019./2020. gada sezonā. Visi piekrīt. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

R.Vējonis aicina izveidot sporta skolu reitingu, ņemot vērā 2019./2020. gada sezonas pirmā apļa 

rezultātus. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pārtraukt Latvijas Jaunatnes basketbola līgas (LJBL) čempionātu U12, U13, U14, U15, U16, U17 

un U19 vecuma grupās, atceļot neizspēlētās pamatturnīra spēles un finālturnīrus. 

2) LJBL čempioni 2019./2020. gada sezonā netiks noteikti. 
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3) Sporta skolu reitings tiks izveidots, ņemot vērā 2019./2020. gada sezonas pirmā apļa rezultātus.  

 

3.Dažādi. 

 

E.Šneps informē, ka, ņemot vērā Tiesnešu komisijas vadītāja Arņa Ozola aizņemtību, 2020. gada 25. 

marta LBS Padomes sēdē kā Tiesnešu komisijas vadītājs tika apstiprināts Andris Vaskāns, bet A.Ozols 

būs viņa vietnieks.  

 

E.Šneps informē par aktualitātēm LBS. LBS biroja darbinieki konceptuāli atbalstījuši priekšlikumu no 

aprīļa samazināt algas vidēji par 25 procentiem. Par 10 darbiniekiem iesniegti dīkstāves pabalsta 

pieprasījumi. Paralēli notiek sadarbība ar LKSSA un citām sporta organizācijām, komunikācija ar IZM.  

 

E.Šneps informē par LBS mārketinga realizētajām un plānotajām aktivitātēm. K.Olšteins atzinīgi novērtē 

realizētās aktivitātes.  

 

K.Olšteins informē par Reģionu komisijas darbu. Kopā ar R.Vējoni viesojušies Valmierā, tiekoties ar 

pilsētas mēru, sporta skolas direktoru un treneri, lai runātu par projektu, sporta skolās nodrošinot vienu 

vieglatlētikas treniņš nedēļā trīs jaunākajām vecuma grupām. Jāveic aprēķinus un jāīsteno pilotprojekts. 

 

D.Žvirble norāda, ka sporta skolām, kurās nav vieglatlētikas nodaļas, būtu nepieciešams papildu 

finansējums vieglatlētikas trenera algošanai. Sporta skolai nevar piesaistīt fiziskās sagatavotības treneri, 

ja viņam nav attiecīgā sporta veida sertifikāta.  

 

K.Olšteins informē par Reģionu komisijas iniciatīvu, kuras mērķis ir informēt par iespējām ar basketbola 

palīdzību iegūt izglītību gan Latvijā, gan ārzemēs. Jādomā kā veicināt pilnvērtīgu augstskolu piedalīšanos 

Latvijas basketbola līgās.  

 

R.Vējonis jautā M.Balodim kāda situācija ir LBL klubos? 

 

M.Balodis informē, ka noskaņa LBL klubos ir ļoti dažāda, bet visus vieno neziņa par turpmāko. Klubi 

gaida no LBS informāciju par turpmākajiem mērķiem un plāniem.  

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 
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2020. gada 9. aprīlī  Nr.7 

Norises vieta: Attālināti   

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 9. aprīlī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels, N.Metnieks, E.Bērziņš, G.Vēveris 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēžu protokolu apstiprināšana.  

3. Par profesionālās ievirzes programmu 3x3 basketbols.  Ziņo: N.Metnieks  

4. LBS Reģionu komisijas nolikums. Ziņo: E.Bērziņš 

5. LBL aktualitātes. Ziņo: E.Bērziņš 

6.  Par LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumiem. Ziņo: G.Vēveris 

7. Par Biedrības Basketbola klubs “Vidzeme” iesniegumu.  Ziņo: E.Šneps 

8. Par FIBA EuroBasket 2025 rīkošanu. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 9. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

Apstiprināt 2020. gada 9. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

2.Par LBS valdes sēžu protokolu apstiprināšana. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 19. marta un 1. aprīļa valdes sēdes protokolus. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Apstiprināt 2020. gada 19. marta LBS valdes sēdes protokolu. 

2) Apstiprināt 2020. gada 1. aprīļa LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3.Par profesionālās ievirzes programmu 3x3 basketbols. 
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R.Vējonis aicina N.Metnieku sniegt ziņojumu. N.Metnieks informē par izstrādāto Profesionālās ievirzes 

programmu 3x3 basketbols.  

 

E.Jansons informē par 3x3 basketbola programmas galveno mērķi - reģistrēt 3x3 basketbolu kā profesionālu 

ievirzes programmu pašvaldībās un pieteikties pašvaldību finansiālam atbalstam.  

 

D.Žvirble iezīmē neprecizitātes programmā, piedāvājot palīdzēt salabot programmu. Pašvaldības būtu 

ieinteresētas finansēt šo programmu, tikai nepieciešams to iekļaut MK 508. noteikumos. Programmas prasībās 

jāiekļauj, ka jābūt iepriekš iegūtai izglītībai klasiskā basketbolā.   

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju un aicina veikt grozījumus programmā 

3x3 basketbols. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju.  

2) Uzdot N.Metnieku veikt grozījumus Profesionālās ievirzes programmā 3x3 basketbols.  

 

K.Olšteins pievienojas valdes sēdei.  

 

N.Metnieks informē par projektu Diena ar 3x3 Latvija, kas plānots ar mērķi, lai veicinātu 3x3 basketbola vides 

izveidi Latvijā. Projekta plānā ir apceļot reģionus ar izlašu spēlētājiem un treneriem, piedāvājot informatīvas 

un praktiskas 3x3 basketbola dienas.  

 

4.LBS Reģionu komisijas nolikums. 

 

E.Bērziņš ziņo par LBS Reģionu komisijas izstrādāto nolikumu.  

 

Atsaucoties uz LBS Statūtu 4.21.6. punktu, LBS valdei ir jāapstiprina komisiju nolikumi.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBS Reģionu komisijas nolikumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2) Apstiprināt LBS Reģionu komisijas nolikumu.  

 

 

 

5.LBL aktualitātes.  

 

E.Bērziņš atsaucas uz 2020. gada 19. marta LBS valdes sēdes lēmumiem (19.03.2020., valdes sēdes protokols 

nr. 5.; 8.§) apturēt Ramirent LBL 2 un LBL 3 līdz 2020. gada 14. aprīlim un par turnīru turpināšanu lemt 

atkarībā no Latvijas valdības turpmākajiem lēmumiem. Atgādina, ka klubi atbalstīja turnīru apturēšanu 

gadījumā, ja tiek pagarināts ārkārtas stāvoklis valstī.  
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Tā kā Latvijas valdība ir pagarinājusi ārkārtas stāvokli līdzi 2020. gada 12. maijam, E.Bērziņš aicina pasludināt 

2019./2020. gada Ramirent Latvijas Basketbola līgas 2. divīzijas čempionātu par noslēgtu un noteikt Austrumu 

un Rietumu grupu 2019./2020. gada regulārās sezonas uzvarētājus - BK Jēkabpils un BK Jelgava/LLU. Visi 

piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

E.Bērziņš aicina pasludināt 2019./2020. gada Latvijas Basketbola līgas 3. divīzijas čempionātu par noslēgtu 

un noteikt Austrumu un Rietumu grupu 2019./2020. gada regulārās sezonas uzvarētājus - BK Salacgrīva un 

BK Dartija. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pasludināt 2019./2020. gada Ramirent Latvijas Basketbola līgas 2. divīzijas čempionātu par 

noslēgtu. 

2) Ramirent Latvijas Basketbola līgas 2. divīzijas turnīrā noteikt Austrumu un Rietumu grupu 

2019./2020. gada regulārās sezonas uzvarētājus - BK Jēkabpils un BK Jelgava/LLU. 

3) Pasludināt 2019./2020. gada Latvijas Basketbola līgas 3. divīzijas čempionātu par noslēgtu.  

4) Latvijas Basketbola līgas 3. divīzijas turnīrā noteikt Austrumu un Rietumu grupu 2019./2020. gada 

regulārās sezonas uzvarētājus - BK Salacgrīva un BK Dartija. 

 

E.Bērziņš informē par Latvijas E-basketbola līgas projektu, iesaistoties LBL klubiem. Sešas komandas, viena 

apļa turnīrs, Final 4, un uzvarētājiem būs E-basketbola čempiontituls. Klubi komplektē savas komandas, 

pieteikušies 132 cilvēki uz 30 vietām. Valmiera jau nokomplektējusies. Turnīrs sāksies 21. aprīlī.  

 

Spēles translēs Best4Sport un Youtube. 23. maijā plānots fināls Rīgā datorspēļu klubā. Ja ārkārtas situācijas 

dēļ nebūs iespējams sanākt uz Final 4, psaākums notiks attālināti.  

 

E.Šneps informē, ka FIBA piedāvā translēt spēles savā Youtube kontā, bet vēl jāvienojas ar NBA. 

 

Diskusija par platformām. E.Bērziņš informē, ka spēles notiks uz Playstation 4, ņemot vērā, ka Lietuva un 

Igaunija izmantos šīs konsoles, kā arī FIBA plāno savus turnīrus uz šīs platformas. K.Olšteins aicina domāt 

kā nākotnē apvienot Microsoft un Sony platformu lietotājus.   

 

R.Vējonis jautā E.Bērziņam par Latvijas – Igaunijas basketbola līgas projekta nākotni? 

 

E.Bērziņš atbild, ka ar ģenerālsponsoru līgums ir arī uz nākamo sezonu.  

 

M.Balodis informē, ka LBL sapulcē klubi izteikuši vēlmi turpināt dalību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 

čempionātā. Ir bijuši jautājumi par spēļu daudzumu, kalendāru, mārketingu un Latvijas kausa izveidi.  

 

M.Balodis atgādina, ka nepieciešams atgriezties pie jautājuma par LBL 2 pārsaukšanu par Latvijas Nacionālo 

līgu. E.Bērziņš piedāvā uzrunāt ģenerālsponsoru Ramirent par iespējamo sadarbības turpināšanu. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sagatavot informāciju.   
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6.Par LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumiem. 

 

G.Vēveris ziņo par 2019./2020. gada budžeta grozījumu izstrādes gaitu, ņemot vērā Latvijas valdības 

izsludinātās ārkārtējās situācijas un Force majeure apstākļu ietekmi uz LBS budžetu. G.Vēveris iepazīstina ar 

veiktajiem un plānotajiem budžeta ietaupījumiem aprīlī un maijā.  

 

R.Vējonis un E.Šneps informē par sadarbību ar LKSSA un IZM.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju.  

 

7. Par Biedrības Basketbola klubs “Vidzeme” iesniegumu. 

 

R.Vējonis ziņo, ka 2020. gada 31. martā saņemts Biedrības Basketbola klubs “Vidzeme” iesniegums ar vēlmi 

kļūt par pilntiesīgu LBS biedru. Biedrība Basketbola klubs “Vidzeme” ir LBS asociētais biedrs kopš 2019. 

gada 28. marta.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Biedrību “Basketbola klubs “Vidzeme”” par pilntiesīgu LBS biedru. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai R.Vējoņa sniegto informāciju. 

2) Apstiprināt Biedrību “Basketbola klubs “Vidzeme”” par pilntiesīgu LBS biedru. 

 

 

8. Par FIBA EuroBasket 2025 rīkošanu. 

 

E.Šneps ziņo, ka 2020. gada 1. aprīlī ir saņemta vēstule no FIBA par iespēju izteikt interesi saistībā ar FIBA 

EuroBasket 2025 rīkošanu. Pieteikšanās notiek vairāk kārtās. Atbildes termiņš ir 2020. gada 30. aprīlis.  

 

Notiek diskusija. 

 

R.Vējonis aicina informēt FIBA par interesi piedalīties FIBA EuroBasket 2025 rīkošanā Latvijā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1) Pieņemt zināšanai E.Šnepa sniegto informāciju.  

2) Informēt FIBA par interesi piedalīties FIBA EuroBasket 2025 rīkošanā Latvijā.  
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9. Dažādi. 

 

K.Olšteins informē par vieglatlētikas treniņu integrēšanas projekta virzību. Valmiera ir atsūtījusi aprēķinus trīs 

vecuma grupām. Puišiem un meitenēm vienu reizi nedēļā vieglatlētikas treniņi gadā izmaksātu EUR 7500.  

 

K.Olšteins jautā D.Žvirblei par IZM izstrādātā nolikuma maiņu, kas ļautu basketbola grupām finansēt 

vieglatlētikas trenera izmaksas. D.Žvirble atbild, ka jāizskata MK 77. noteikumi par sporta trenera sertifikāciju. 

Šobrīd likumīgi nav iespējams piesaistīt fiziskās sagatavotības treneri, tāpēc jārosina noteikumu maiņa.  

 

K.Olšteins iesaka publiski pateikties vīrusa apkarošanā iesaistītajiem cilvēkiem. Notiek diskusija kuriem un 

kā pateikties.   

 

E.Šneps informē, ka E.Bērziņš izteicis vēlēšanos atstāt LBL direktora amatu un ir nepieciešams meklēt citu 

kandidātu. Notiek diskusija, par atlases kārtību.  

 

K.Olšteins aicina reģionos uzrunāt klubus, kuri būtu gatavi spēlēt LBL un pašvaldības, kuras gatavas būtu 

atbalstīt šādus klubus.. 

 

M.Balodis piekrīt, ka pēc iespējas ātrāk jāiezīmē LBL, LBL 2 un LBL 3 modelis 2021. gada sezonai.  

 

K.Olšteins gan min, ka jūnijs ir ātrākais, kad var uzsākt sarunas ar pašvaldībām par finansējumu, ņemot vērā 

ārkārtas situāciju valstī.  

 

E.Šneps informē, ka sagatavots vēstules projekts visām Latvijas augstskolām par iesaisti Latvijas basketbola 

līgās.  

 

E.Šneps informē, ka tuvākajās dienas arhitektu birojs informēs par LBS halles projekta izstrādes grafiku. 

Paralēli notiek diskusijas par LBS halles finansējumu. LBS lūgusi LKSSA sagatavot visu komandu sporta 

spēļu vārdā vēstuli IZM par nepieciešamību rīkot publisku debati, kā attīstās sporta bāzes Latvijā.  

 

10. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 23. 

aprīlī plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 23. aprīlī plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

  /E.Jansons/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 
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Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 23. aprīlī  Nr.8 

Norises vieta: Attālināti   

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 23. aprīlī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels, N.Metnieks, E.Bērziņš, G.Vēveris 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par profesionālās ievirzes programmu 3x3 basketbols.  Ziņo: N.Metnieks  

4. Par 3x3 basketbola čempionāta aprīkojumu. Ziņo: N.Metnieks 

5. LBL aktualitātes.  Ziņo: E.Bērziņš 

6.  Par Latvijas kausa izcīņu.  Ziņo: E.Bērziņš 

7. Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņa. Ziņo: E.Bērziņš 

8. LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumu statusa ziņojums.  Ziņo: G.Vēveris 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 23. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību.  

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 2020. gada 23. aprīļa LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas jautājumu 

kārtību.  

 

2. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 9. aprīļa valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 
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NOLEMJ: 

4) Apstiprināt 2020. gada 9. aprīļa LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3. LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumu statusa ziņojums. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par 2019./2020. gada budžeta grozījumu 

izstrādes gaitu, ņemot vērā Latvijas valdības izsludinātās ārkārtējās situācijas un Force majeure apstākļu 

ieteikmi uz LBS budžetu. Notiek komunikācija ar LKSSA, LSFP, LOK un IZM par piešķirtā finansējuma 

līgumu grozīšanu, lai iekļautu administratīvos izdevumus un kādā apjomā.  

 

G.Vēveris uzskata, ka nepieciešams gatavot vēstuli IZM ar argumentētu pamatojumu kā daļēji varētu 

izmantot piešķirto IZM finansējumu, kas ir paredzēts Latvijas jauniešu izlasēm dalībai Eiropas 

čempionātos.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina uzdot G.Vēverim sagatavot vēstuli IZM par finansējuma līguma grozījumiem.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

3) Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju.  

4) Uzdot G.Vēverim sagatavot vēstuli Izglītības un zinātnes ministrijai par finansējuma līguma 

grozījumiem. 

 

K.Olšteins informē, ka Reģionu komisijā vienojās par Reģionu izlašu projektu, ko varētu uzsākt jau šajā 

gadā U14 vecuma grupā. Nepieciešamo projekta finansējumu varētu daļēji iekļaut IZM piešķirtā 

finansējuma grozījumos. Tuvākajās valdes sēdēs šis projekts tiks prezentēts.  

 

G.Vēveris atstāj valdes sēdi. 

 

4. LBL aktualitātes. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par visiem izdarītajiem un plānotajiem 

darbiem saistībā ar Latvijas e-basketbola līgas projektu, skatījumu statistiku un dizaina un tehniskajiem 

aspektiem ko LBS kā organizētājs var ietekmēt un ko nevar. Pafbet basketbola līgas ģenerālsponsors ir 

apmierināts ar projekta virzību.  

 

E.Šneps informē, ka FIBA jaunnedēļ plāno pārraidīt mūsu e-basketbola spēles FIBA Youtube kanālā.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  
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PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

5. Par Latvijas kausa izcīņu. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu E.Bērziņš ziņo par Latvijas kausa izcīņas projektu un 

iespējamām izmaksām.  

 

E.Lūsis uzskata, ka visiem klubiem jābūt iespēja pieteikties Latvijas kausa izcīņā. E.Bērziņš atbild, ka tā 

arī ir plānots, ka iespēja būs pieteikties LBL, LBL 2 un LBL 3 klubiem.  

 

M.Balodis informē, ka iepriekšējā LBL klubu sapulcē klubi izrādījuši lielu interesi par Latvijas kausu. 

Plānots nākamajā LBL klubu sapulcē (2020. gada 29. aprīlī) runāt detalizētāk par Latvijas kausa izcīņas 

projektu.  

 

R.Vējonis jautā, kas jādara, lai virzītos ar šo projektu uz priekšu? E.Bērziņš atbild, ka ir jāveido detalizēts 

budžets, jāmeklē ģenerālsponsors, paralēli jākomunicē ar klubiem, lai izstrādātu izspēļu sistēmu. 

R.Vējonis aicina virzīt šo projektu uz priekšu.  

 

E.Šneps skaidro, ka Latvijas kauss ir jauns produkts, tāpēc sponsoru potenciālā interese varētu nebūt tik 

liela, cik plānots ir provizoriskajā budžeta tāmē. Vēl jārēķinās, ka līdz jaunajam gadam nebūs iespējams 

rīkot spēles ar skatītājiem klātienē.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina uzdot E.Bērziņu sagatavot Latvijas kausa konceptu prezentēšanai LBL klubu sapulcē 

2020. gada 29. aprīlī. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Uzdot E.Bērziņu sagatavot Latvijas kausa konceptu prezentēšanai LBL klubu sapulcē 2020. gada 

29. aprīlī.  

 

E.Šneps atstāj valdes sēdi.  
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6. Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņa. 

 

E.Bērziņš ziņo, ka vairāku sezonu garumā ir saņemti klubu ieteikumi par LBL 2 un LBL 3 nosaukumu 

maiņu, lai celtu turnīra prestižu, piesaistītu papildu uzmanību, un radītu labāku iespēju konkurēt ar citiem 

sporta veidiem par finanšu piesaisti pašvaldībās un attiecībās ar sponsoriem.  

 

Potenciālā turnīra nosaukumu maiņa: 

 LBL 2 – [Ģenerālsponsors] Nacionālā basketbola līga; 

 LBL 3 – [Ģenerālsponsors] Reģionālā basketbola līga.  

 

M.Balodis informē, ka LBL klubi atbalsta LBL 2 un LBL 3 nosaukumu maiņu, bet tika diskutēts arī par 

nepieciešamību veikt LBL 1 nosaukumu maiņu. Notiek valdes locekļu diskusija.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju un šo jautājumu izrunāt vēlreiz LBL 

klubu sapulcē. Visi piekrīt.   

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

2. Uzdot M.Balodi izskatīt jautājumu par Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņu 2020. gada 29. 

aprīļa LBL klubu sapulcē.  

 

E.Bērziņš atstāj valdes sēdi. 

 

7. Par profesionālās ievirzes programmu 3x3 basketbols. 

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku sniegt ziņojumu. Atsaucoties uz 2020. gada 9. aprīļa LBS valdes sēdes 

lēmumu (09.04.2020., valdes sēdes protokols nr. 7.; 3.§), N.Metnieks informē par atkārtoti izstrādāto 

profesionālās ievirzes paraugprogrammu 3x3 basketbols un kritērijiem sadarbībā ar Jaunatnes komisijas 

vadītāju D.Žvirbli.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Profesionālās ievirzes paraugprogrammu 3x3 basketbols.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

3) Apstiprināt Profesionālās ievirzes paraugprogrammu 3x3 basketbols.  

 

8. Par 3x3 basketbola čempionāta aprīkojumu. 

 

N.Metnieks informē par 3x3 basketbola tehniskā aprīkojuma remontu, sakopšanu un turpmāku 

apsaimniekošanu ar mērķi, sakārtot Latvijas čempionātam nepieciešamo aprīkojumu un potenciālā 3x3 

laukuma iekārtošanai Iepirkšanās un izklaides centrā “Akropole”.  
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R.Vējonis atgādina, ka aprīkojuma apsaimniekošanai ir jābūt budžeta ietvaros.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju.  

 

N.Metnieks atstāj valdes sēdi. 

 

9. Dažādi. 

 

R.Vējonis informē, ka LKSSA valdes sēdi. Tiek rakstīta vēstule IZM par Latvijas sporta infrastrūktūras 

stratēģijas izstrādi. Kā arī, LKSSA lūgs IZM atļaut āra sporta laukumu izmantošanu, samazinot 

ierobežojumus.  

 

M.Balodis jautā par jaunā LBL direktora amata kandidāta virzību. Notiek diskusija, vienojoties, ka 2020. 

gada 29. aprīļa valdes sapulcē izrunās LBL direkotra amata kandidāta kritērijus.  

 

R.Vējonis jautā A.Galvanovskim par treniņu metodikas normatīviem? A.Galvanovskis atbild, ka Treneru 

komisija ir apstiprinājusi izstrādātās basketbola tehnikas normatīvus un ir gatavi apstiprināšanai valdē. 

D.Žvirble aicina normatīviem precizēt vecuma grupas.  

 

R.Vējonis aicina A.Galvanovski sagatavot izstrādāto basketbola tehnikas normatīvus apstiprināšanai 

nākamajā valdē.       

 

10. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

7. maijā plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 23. aprīlī plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 
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  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 
 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 7. maijā Nr.9 

Norises vieta: Attālināti   

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 7. maijā, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - 
E.Šneps, G.Keisels, E.Bērziņš, I.Lejiņa, K.Cipruss, E.Cerbulis, E.Eglītis, 

G.Šēnhofs 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par LBS halles projekta izstrādi.  
Ziņo: Ozola & Bula, arhitektu birojs 

pārstāvji 

4. LJBL izspēlēs sistēmas 2020./2021. gada sezonai. 
Ziņo: I.Lejiņa 

D.Žvirble 

5. Par Sporta skolu kontroles normatīviem basketbolā. Ziņo: A.Galvanovskis  

6.  LBL aktualitātes. Ziņo: E.Bērziņš 

7. Par Latvijas kausa izcīņu. Ziņo: E.Bērziņš  

8. Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņa. 
Ziņo: M.Balodis 

E.Bērziņš 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  
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Klātesošie valdes locekļi: R.Vējonis, M.Balodis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble. 

 

2. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 7. maija LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

NOLEMJ: 

10. Apstiprināt 2020. gada 7. maija LBS valdes sēdes darba kārtību.  

 

11. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 23. aprīļa valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

5) Apstiprināt 2020. gada 23. aprīļa LBS valdes sēdes protokolu. 

 

12. Par LBS halles projekta izstrādi. 

 

R.Vējonis aicina SIA “OZOLA & BULA, arhitektu birojs” arhitektu E.Cerbuli sniegt ziņojumu. 

E.Cerbulis informē par LBS halles projekta izstrādes gaitu un prezentē izstrādāto fasādes konceptu.  

 

Tiek jautāts par sēdvietu skaitu hallē. E.Cerbulis atbild, ka šobrīd ir 2300 sēdvietas, taču iespējams, ka 

projekta izstrādes laikā palielināsies skaits. 

 

G.Šēnhofs jautā par autosstāvietu skaitu. E.Cerbulis atbild, ka pazemes stāvvietā ir plānotas 70 vietas.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt konceptuālo risinājumu LBS halles projekta fasādei. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

5) Apstiprināt konceptuālo risinājumu LBS halles projekta fasādei. 

 

E.Cerbulis atstāj valdes sēdi. 

 

Tiek jautāts par finansējuma piesaisti LBS halles būvniecībai. E.Šneps informē, ka notiek darbs pie 

biznesa plāna izstrādes un finansējuma piesaistes plānošanas.  

 

13. LJBL izspēlēs sistēmas 2020./2021. gada sezonai. 
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E.Šneps informē, ka LJBL līdz 2018./2019. gada sezonai spēlēja pēc sistēmas Labākais ar labāko, kur 

Superlīgā startēja TOP 12 komandas. Pēc sezonas LBS Jaunatnes komisija saņēma iesniegumu ar lūgumu 

pārskatīt sistēmu, lai Rīgas pašvaldības sporta skolai BJBS Rīga tiktu samazināti transporta izdevumi. 

LBS Jaunatnes komisija apstiprināja sistēmas maiņu - 2019./2020. gada sezona bija pārejas sezona uz 

Sporta skolu komplektu sistēmu, lai jau 2020./2021. gada sezonā varētu startēt 10 labākie sporta skolu 

komplekti + 2 spēcīgākās komandas katrā vecuma grupā. 

 

D.Žvirble informē, ka LBS Jaunatnes komisijas lēmums ir pāriet uz sistēmu Labākais ar labāko visās 

vecuma grupās, kas balstās uz sportisko principu, apzinoties, ka šī sistēma nav ekonomiski izdevīgāka.  

 

I.Lejiņa informē par abu sistēmu pozitīvajiem un negatīvajiem aspektiem. R.Vējonis jautā I.Lejiņas 

viedokli. I.Lejiņa skaidro, ka vieglāk būtu strādāt sistēmā Labākais ar labāko un uzskata, ka jādominē 

sportiskajam principam. 

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss uzskata, ka nevar neņemt finansiālo situāciju vērā 

un aicina nepārveidot sistēmu visā Latvijā divu vai trīs labāko spēlētāju dēļ. Talanti tiks atlasīti abu 

sistēmu ietvaros.  

 

R.Vējonis aicina E.Eglīti sniegt ziņojumu. E.Eglītis uzskata, ka ir svarīgi atrisināt kalendāra problēmas. 

Kā vienu no varinatiem piedāvā Sporta skolu komplektu sistēmu nevis 10+2, bet 8+2, lai sacensības būtu 

konkurētspējīgākas un samazinātu izdevumus. Vērš uzmanību, ka saistībā ar COVID 19 vīrusa ārkārtas 

situāciju valstī vēl nav zināms, vai vairākas komandas drīkstēs doties izbraukumā vienā transportā.  

 

R.Vējonis aicina G.Šēnhofu sniegt informāciju. G.Šēnhofs informē, ka Sporta skolas Rīgā nevarētu 

piedalīties Labākais ar labāko sistēmā finansiālu iemeslu dēļ. Ja tiks veikta sistēmas maiņa, tiks izskatīta 

iespēja rīkot un piedalīties Rīgas sporta skolu sacensībās.  

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps skaidro, ka LJBL galvenais uzdevums ir veidot 

sacensību un treniņu sistēmu, kas nodrošina bērnu izaugsmi. LBS darbā ir nepieciešama prognozējamība 

un secība, tāpēc ir jāturpina iesāktā sistēma. E.Šneps informē, ka LBS Reģionu komisijas projekts Reģionu 

izlases U14 gadu vecumā piedāvās labāko spēlētāju atlasi, papildu treniņus un iespējas. Sporta skolu 

komplektu sistēma atrisina arī citas darba organizēšanas problēmas kā tiesnešu nodrošināšanu un treneru 

iespēju trenēt dažādas vecuma grupas.  

 

E.Šneps uzskata, ka nav jāmaina pagājušā gadā pieņemto lēmumu, bet ir jāgatavojas potenciāliem 

variantiem, kas saistās ar koronavīrusa ierobežojumiem un jārīko kopīga sapulce ar LBS Jaunatnes 

komisiju, lai kopā izrunātu šo jautājumu.  

 

A.Galvanovskis izceļ, ka trīs lielākās basketbola pilsētās – Ventspilī, Liepājā un Jelgavā, šobrīd līmenis 

ir krities. Cer, ka kontroles normatīvi palīdzēs treneriem plānot savus treniņus un attīstīt kopējo basketbola 

līmeni. Uzskata, ka nav nepieciešams mainīt sistēmu.  

 

E.Šneps iezīmē, ka spēļu pārcelšana sezonas laikā degradē kopējo sistēmu un padara to maznozīmīgāku 

salīdzinājumā ar citām sacensībām, tāpēc ir ļoti svarīgi pieņemt lēmumu, ka kalendārs netiek mainīts 

sezonas laikā.  
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M.Balodis piekrīt, ka sistēmas maiņa katru gadu nav laba prakse. Neviena sistēma nav ideāla, bet atbalsta 

sistēmas saglabāšanu. 

 

D.Žvirble uzskata, ka ir jāpāriet uz Labākais ar labāko sistēmu. Komplektu sistēmā būs daudzas sporta 

skolu komandas, kuras meklēs papildu spēles ārpus LJBL, lai spēlētu pret stiprākiem pretiniekiem.   

 

D.Žvirble jautā kā skaidrot Jaunatnes komisijai, ja lēmums tikt pieņemts pretēji komisijas viedoklim. 

E.Šneps aicina D.Žvirbli uzaicināt valdes locekļus uz Jaunatnes komisiju, lai varētu izrunāt šo jautājumu.  

    

E.Eglītis iezīmē cik svarīgs ir kalendārs, lai ieviestu labu sistēmu neatkarīgi vai Labākais ar labāko vai 

Sporta kolu komplektu sistēmā. Ir jāsakārto LJBL sistēma neatkarīgi no citiem turnīriem.  

 

R.Vējonis piekrīt, ka sportiskais princips ir svarīgs, bet ir vēl citi ārējie faktori, ko nevaram neņemt vērā.  

E.Lūsis uzskata, ka šis ir ļoti plašs jautājums un lēmums nav viegls. Jāņem vērā, ka katrā pusē vienmēr 

paliks neapmierinātie privāto vai lokālo iemeslu dēļ. E.Lūsis uzskata, ka šobrīd nav steidzami jāpieņem 

lēmums, ņemot vērā, ka apstākļi saistībā ar vīrusu mainās strauji. E.Lūsis piedāvā veidot darba grupu ar 

kompetentiem cilvēkiem, lai pieņemtu labāko lēmumu.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai I.Lejiņas un D.Žvirbles sniegto informāciju un D.Žvirblei uzdot 

noorganizēt LBS Jaunatnes komisijas sēdi, uzaicinot LBS valdes locekļus, lai izrunātu jautājumu par 

LJBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Pieņemt zināšanai I.Lejiņas un D.Žvirbles sniegto informāciju.  

3. Uzdot D.Žvirblei noorganizēt LBS Jaunatnes komisijas sēdi, uzaicinot LBS valdes locekļus, lai 

izrunātu jautājumu par LJBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai.  

 

I.Lejiņa, K.Cipruss un G.Šēnhofs atstāj valdes sēdi. 

E.Janons un K.Olšteins pievienojas valdes sēdei.  

 

14. Par Sporta skolu kontroles normatīviem basketbolā. 

 

R.Vējonis aicina A.Galvanovski sniegt ziņojumu. A.Galvanovskis ziņo par izstrādātajiem basketbola 

tehnikas kontroles normatīviem sporta skolām.  

 

D.Žvirble jautā par fiziskās sagatavotības kontroles normatīviem. A.Galvanovskis atbild, ka šobrīd tikai 

sagatavoti tehniskie normatīvi, bet fizisko kontroles normatīvu izstrādei jāpiesaista atbilstoši speciālisti.  

 

A.Galvanovskis iezīmē, ka fiziskās sagatavotības kontroles normatīvi sasaistās ar Reģionu komisijas 

projektu par vieglatlētikas treniņiem vienu reizi nedēļā sporta skolās. K.Olšteins piekrīt un informē, ka 

tiks strādāts pie tā izstrādes. E.Šneps aicina A.Galvanovski uzņemties fiziskās sagatavotības kontroles 

normatīvu izstrādi, piesaistot atbilstošos speciālistus.    
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D.Žvirble atgādina, ka bija runāts, ka būs pieejami video šiem vingrinājumiem. A.Galvanovskis atbild, 

ka tiks gatavoti, kad ārkārtas situācijas noteiktie ierobežojumi to atļaus.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt izstrādātos Sporta skolu kontroles normatīvus basketbolā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Sporta skolu kontroles normatīvus basketbolā.  

 

15. LBL aktualitātes. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē, ka ir panākta trīspusēja vienošanās ar 

Igaunijas federāciju un ģenerālsponsoru par nākamo Pafbet Latvijas-Igaunijas līgas sezonu.  

 

E.Bērziņš informē par aktualitātēm saistībā ar Latvijas e-basketbola līgas projektu un pieejamām 

translāciju statistikām.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

16. Par Latvijas kausa izcīņu. 

 

E.Bērziņš ziņo par Latvijas kausa izcīņas projekta darba gaitu. LBL sapulcē tika izrunāta optimālākā 

izspēles sistēma, Final 4 koncepts un turnīra potenciālās izmaksas.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

17. Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņa. 

 

Atsaucoties uz 2020. gada 23. aprīļa LBS valdes sēdes lēmumu, E.Bērziņš informē, ka LBL klubu 

parstāvji piekrīt Latvijas basketbola līgu nosaukumu maiņai.  

 

Turnīra nosaukumi: 

 LBL 1 – [Ģenerālsponsors] Latvijas Basketbola līga; 
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 LBL 2 – [Ģenerālsponsors] Latvijas Nacionālā līga; 

 LBL 3 – [Ģenerālsponsors] Latvijas Reģionālā līga.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 1. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz 

[Ģenerālsponsors] Latvijas Basketbola līga. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 1. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz [Ģenerālsponsors] 

Latvijas Basketbola līga. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 2. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz 

[Ģenerālsponsors] Nacionālā Basketbola līga. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 2. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz [Ģenerālsponsors] 

Nacionālā Basketbola līga. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 3. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz 

[Ģenerālsponsors] Reģionālā Basketbola līga. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt Latvijas Basketbola līgas 3. divīzijas turnīra nosaukuma maiņu uz [Ģenerālsponsors] 

Reģionālā Basketbola līga.  

 

E.Bērziņš atstāj valdes sēdi. 

 

18. Dažādi. 

 

E.Šneps informē, ka nepieciešams meklēt jaunu LBS ģenerālsekretāru. Šobrīd ģenerālsekretāra amatā 

pienākumu daudzums ir pārāk liels, tāpēc piedāvā kādu laiku palīdzēt un turpināt darboties LBS kopā ar 

jauno ģenerālsekretāru. R.Vējonis aicina valdes locekļus ieteikt kandidātus.  

 

10. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

21. maijā plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 
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7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 21. maijā plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 21. maijā Nr.10 

Norises vieta: Attālināti   

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 21. maijā, plkst.13:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, K.Olšteins, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - E.Šneps, G.Keisels, G.Vēveris, E.Eglītis, E.Bērziņš, N.Metnieks 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 
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1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. LBS 2019./2020. gada budžeta statusa ziņojums. Ziņo: G.Vēveris 

4. LBL aktualitātes. Ziņo: E.Bērziņš 

5. 3x3 basketbola aktualitātes. Ziņo: N.Metnieks  

6. Latvijas Reģionu Jaunatnes basketbola izlašu projekta koncepts. 
Ziņo: K.Olšteins 

E.Eglītis 

7. Par Sporta biedrības “Sporta klubs ”Ezerzeme”” iesniegumu.  Ziņo: E.Šneps 

8. Par FIBA Women’s EuroBasket 2023 rīkošanu. Ziņo: E.Šneps 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

 

3. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 21. maija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot jautājumu 

izskatīšanas kārtību .  

 

NOLEMJ: 

19. Apstiprināt 2020. gada 21. maija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas jautājumu 

kārtību.  

 

20. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšanu.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 7. maija valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

6) Apstiprināt 2020. gada 7. maija LBS valdes sēdes protokolu. 

 

E.Jansons pievienojas valdes sēdei.  

 

21. LBS 2019./2020. gada budžeta statusa ziņojums. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris ziņo par 2019./2020. gada budžeta statusu, ņemot 

vērā Latvijas valdības izsludinātās ārkārtējās situācijas un Force majeure apstākļu ietekmi.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt G.Vēvera sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 
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6) Apstiprināt G.Vēvera sniegto informāciju. 

 

22. Par Sporta biedrības “Sporta klubs ”Ezerzeme”” iesniegumu. 

 

E.Šneps informē, ka 2020. gada 5. maijā ir saņemts iesniegums no Sporta biedrības “Sporta klubs 

“Ezerzeme”” ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS biedriem.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Sporta biedrību “Sporta klubs “Ezerzeme”” par pilntiesīgiem LBS biedriem. 

Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

3) Apstiprināt biedrību “Sporta klubs “Ezerzeme”” par pilntiesīgiem LBS biedriem.  

 

23. Par FIBA Women’s EuroBasket 2023 rīkošanu. 

 

E.Šneps ziņo, ka 2020. gada 12. maijā ir saņemta vēstule no FIBA par iespēju izteikt interesi saistībā ar 

FIBA Women’s EuroBasket 2023 rīkošanu. Atbildes termiņš ir 2020. gada 29. maijam. E.Šneps uzskata, 

ka ņemot vērā šī brīža situāciju valstī un pasaulē, labāk būtu neizteikt interesi rīkošanā. Visi piekrīt. 

 

R.Vējonis aicina neizteikt interesi par FIBA Women’s EuroBasket 2023 rīkošanu Latvijā. Visi piekrīt.  

 

NOLEMJ: 

2. Neizteikt interesi par FIBA Women’s EuroBasket 2023 rīkošanu Latvijā.  

 

 

 

24. Dažādi. 

 

E.Šneps informē, ka ir ticies ar V.Razumovski, kurš atnesis 23 iesniegumus no dažādām sporta skolām 

(10 no tiem ir LBS biedri), aicinot LJBL izspēles sistēmu mainīt uz Labākais pret labāko, kā arī treneru 

aptauju, kurā liela daļa balsoja par Labākais pret labāko sistēmu. Rezonanse ir pietiekoši liela, lai 

turpinātu skatīt šo jautājumu, tāpēc komisiju vadītāji tiek aicināti šo jautājumu izskatīt Reģionu un 

Treneru komisijā, lai vairāk biedriem būtu iespēja izteikties.  

 

E.Šneps informē, ka ir saņemta vēstule no LBS halles projektētājiem SIA “OZOLA & BULA, arhitektu 

birojs” ar lūgumu pārcelt projektēšanas starpprodukta iesniegšanas termiņu par diviem mēnešiem, tas gan 

neietekmēšot gala projekta iesniegšanas termiņu. E.Šneps ir lūdzis iesniegt papildu paskaidrojumu par 

termiņa pagarinājuma nepieciešamību.  

 

E.Šneps ziņo, ka ir notikusi Rīgas vēsturiskā centra saglabāšanas un attīstības padomes komisija, kurā ir 

apstiprināts LBS halles fasādes koncepts. Informē arī, ka LBS halles zemes īpašuma līguma termiņš 

noslēdzās, bet esam jau lūguši to pagarināt. Papildu esam saņēmuši vēstuli no Rīgas domes Īpašuma 

departamenta ar jautājumiem par projekta izstrādes gaitu un īpašuma tiesībām uzsākot būvniecību.  
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E.Šneps informē par sagatavotajiem izlašu plāniem vasarā – no 1. jūnija tiks nodrošināta zāle, treneri un 

medicīnas personāls izlašu spēlētājiem un potenciālajiem kandidātiem visas vasaras garumā. Sāks sarunas 

ar Lietuvas un Igaunijas ģenerālsekretāriem par Baltijas kausu augustā U14, U15 un U16 vecuma grupās.  

 

25. LBL aktualitātes. 

 

R.Vējonis aicina E.Bērziņu sniegt ziņojumu. E.Bērziņš informē par aktualitātēm saistībā ar Latvijas e-

basketbola līgu - ir veiksmīgi aizvadīts regulārais turnīrs un finālturnīrs notiks jau šajā nedēļas nogalē. 

Uzvarētāju komandai būs tiesības pārstāvēt Latvjiu FIBA rīkotajās e-basketbola sacensībās.  

 

E.Bērziņš informē par Latvijas kausa izcīņas izstrādes darba gaitu. Ir apzināti potenciālie dalībnieki – 18 

Nacionālās un Reģionālās līgas komandas un 6 LBL komandas. LBL klubu sapulcē ir izrunāti potenciālie 

budžeta varianti, piedāvājot fināla dienu ar vienu spēli un Zvaigžņu spēles konkursiem nevis Final 4 

izspēles veidā.  

 

M.Balodis cer, ka 27. maijā ar klubiem varēs panākt vienošanos par Latvijas kausa izcīņas konceptu un 

jau nākamajā valdē apstiprināt šo projektu.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt E.Bērziņa sniegto informāciju. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Pieņemt zināšanai E.Bērziņa sniegto informāciju.  

 

E.Šneps informē, ka kopā ar E.Bērziņu esot runājuši ar automātisko kameru uzstādīšanas uzņēmumu 

Levira, kuriem atbilstoši līgumam līdz septembrim būtu jāuzstāda 40 kameras dažādās Latvijas sporta 

zālēs, bet tas netiks izpildīts. Saņemts oficiāls uzņēmuma iesniegumu par kavēšanās iemesliem. E.Šneps 

uzskata, ka šis būs komplicēts jautājums, jo jādomā kā citādi nodrošināt translācijas jaunajā sezonā.  

 

E.Bērziņš atstāj valdes sēdi. 

 

26. 3x3 basketbola aktualitātes. 

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku sniegt ziņojumu. N.Metnieks informē, ka IZM aicina veikt nelielus 

labojumus izstrādātajos Profesionālās ievirzes paraugprogrammas 3x3 basketbolā kritērijos. 

 

N.Metnieks informē, ka 9 pašvaldības vēstulēs apliecinājušas interesi saistībā ar Latvijas čempionāta 3x3 

basketbolā izveidi. Informē par izstrādāto 3x3 Jaunatnes basketbola līgas projektu un tās nolikumu. 

Mērķis ir 3x3 basketbola sistēmas izveide un attīstība. Tiks izveidots administratīvais tīkls, organizējot 

ne tikai sacensības, bet arī seminārus un apmācības.  

 

R.Vējonis jautā, kāda ir tālākā rīcība, ja tiek apstiprināti nolikumi? N.Metnieks atbild, ka sagatavota 

vēstule Latvijas Olimpiskajai komitejai ar lūgumu veikt grozījumus finansēšanas līgumā, lai varētu 

izveidot Latvijas čempionātu 3x3 basketbolā.  
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R.Vējonis jautā vai ir runāts ar Latvijas izlases spēlētājiem par šī finansējuma novirzīšanu? N. Metnieks 

atbild, ka nav runājis ar visiem, bet to plāno izdarīt. Tiek iezīmēts, ka budžeta izveidē ir iekļauta pozīcija 

izlases vajadzībām. R.Vējonis un E.Šneps aicina ar izlases spēlētājiem komunicēt par šo jautājumu.   

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 3x3 Jaunatnes basketbola līgas nolikumu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 3x3 Jaunatnes basketbola līgas nolikumu. 

 

N.Metnieks ziņo par Latvijas čempionāta 3x3 basketbolā - 3x3 Latvijas basketbola līga izstrādāto projektu 

un tā nolikumu. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 3x3 basketbola līgas nolikumu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 3x3 Latvijas basketbola līgas nolikumu  

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku informēt valdi par šī projekta un finansējuma virzību.  

 

N.Metnieks atstāj valdes sēdi. 

 

27. Latvijas Reģionu Jaunatnes basketbola izlašu projekta koncepts. 

 

R.Vējonis aicina K.Olšteinu un E.Eglīti sniegt ziņojumu. K.Olšteins informē par Reģionu komisijas 

izstrādāto Latvijas Reģionu Jaunatnes basketbola izlašu projektu. Tiek plānots sākt ar puišu U14 vecuma 

grupu.  

 

E.Eglītis prezentē projekta mērķi, darbības principus, plānu, reģionu iedalījumu un finanses. R.Vējonis 

aicina vēlreiz izskatīt reģionu sadalījumu.  

 

K.Olšteins papildina, ka tiek izstrādāts plāns par sadarbību ar pašvaldībām.  

 

M.Balodis aicina domāt laicīgi par kalendāru šim projektam, ņemot vērā, ka datumu saskaņošana ar LJBL 

un citiem turnīriem var radīt problēmas. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas Reģionu Jaunatnes basketbola izlašu projekta konceptu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 
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1. Apstiprināt Latvijas Reģionu Jaunatnes basketbola izlašu projekta konceptu. 

 

G.Vēveris un E.Eglītis atstāj valdes sēdi.  

 

10. Dažādi. 

 

R.Vējonis informē, ka bija tikšanās ar Finanšu ministru, kurā tika runāts par valsts atbalstu sportam un 

likumdošanas sakārtošanas jautājumiem. Finanšu ministrs informējis, ka nav plānots samazināt 

finansējumu sporta veidiem.  

 

D.Žvible jautā par LJBL situāciju, informējot, ka saņēmusi daudz vēstules. Kā arī informē, ka Jaunatnes 

komisija interesējas par jautājuma progresu. R.Vējonis atbild, ka Reģionu un Treneru komisija izskatīs šo 

jautājumu un tad lemsim par tālāko rīcības plānu.  

 

M.Balodis jautā par LBL direktora situāciju? R.Vējonis informē, ka ar E.Šnepu ir uzrunājuši pāris 

kandidātus, taču aicina valdes locekļus ieteikt vēl citus potenciālos kandidātus.  

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

11. jūnijā plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

 

 

NOLEMJ: 

4. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 11. jūnijā plkst. 10:00 attālināti ZOOM platformā. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 
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Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 11. jūnijā Nr.11 

Norises vieta: Elektrum Olimpiskais centrs, 

Grostonas iela 6B, Rīga 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 11. jūnijā, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - 
E.Šneps, G.Keisels, G.Vēveris, K.Cipruss, N.Metnieks, K.Janičenoks, 

R.Lossans, K.Magurs 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par LBL direktoru.  Ziņo: E.Šneps 

4. LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumi. Ziņo: G.Vēveris  

5. Par Jaunatnes basketbola forumu. Ziņo: E.Šneps 

6. Par LBS ģenerālsekretāru. Ziņo: R.Vējonis 

7. Par Latvijas kausa izcīņu. 
Ziņo: M.Balodis 

          A.Pērkons 

8. 3x3 basketbola aktualitātes. Ziņo: N.Metnieks 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

 

4. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 11. jūnija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot mainot 

izskatīšanas jautājumu kārtību.  

 

NOLEMJ: 



 49 no 119 
 

28. Apstiprināt 2020. gada 11. jūnija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas jautājumu 

kārtību.  

 

29. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 21. maija valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

7) Apstiprināt 2020. gada 21. maija LBS valdes sēdes protokolu. 

 

30. Par LBL direktoru. 

 

R.Vējonis informē, ka no 2020. gada 1. jūnija LBS ir vakanta vieta LBL direktora amatā, tāpēc ir 

uzaicināti trīs kandidāti, lai sniegtu savu redzējumu par Latvijas Basketbola līgām un savas kandidatūras 

atbilstību Latvijas Basketbola līgu direktora amatā.   

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt savu ziņojumu. K.Janičenoks iepazīstina ar savu redzējumu par 

Latvijas Basketbola līgām un savas kandidatūras atbilstību Latvijas Basketbola līgu direktora amatā. 

R.Vējonis aicina valdes locekļus uzdot jautājumus.  

 

M.Balodis jautā par pirmajiem darbiem, ko plānotu darīt balsoties uz savām zināšanām par Latvijas 

Basketbola līgām? K.Janičenoks atbild, ka līgums ar televīziju, potenciālo komandu apzināšana un 

finansējuma piesaiste.  

 

K.Janičenoks atstāj valdes sēdi. 

 

R.Vējonis aicina R.Lossanu sniegt savu ziņojumu. R.Lossans iepazīstina ar savu redzējumu par Latvijas 

Basketbola līgām un savas kandidatūras atbilstību Latvijas Basketbola līgu direktora amatā. R.Vējonis 

aicina valdes locekļus uzdot jautājumus.  

 

R.Lossans atstāj valdes sēdi. 

 

R.Vējonis aicina K.Maguru sniegt savu ziņojumu. K.Magurs iepazīstina ar savu redzējumu par Latvijas 

Basketbola līgām un savas kandidatūras atbilstību Latvijas Basketbola līgu direktora amatā. R.Vējonis 

aicina valdes locekļus uzdot jautājumus.  

 

R.Vējonis jautā pa pirmajiem darbiem, ko plānotu darīt balsoties uz savām zināšanām par Latvijas 

Basketbola līgām? K.Magurs atbild, ka galvenais mērķis ir attīstīt līgu – gan LBL, LBL 2 un LBL 3 un 

Latvijas kausa izcīņu. Kā arī, uzskata, ka ir jāveic ciešāka sadarbība ar klubiem un jāpiesaista finansējums.  
 

K.Magurs atstāj valdes sēdi. 

 

R.Vējonis aicina valdes locekļus izteikt savu viedokli par LBL direktoru. Vienojas uzaicināt K.Janičenoku 

uz otru kārtu, lai uzdotu vēl papildu jautājumus. 

 

31. Par LBS ģenerālsekretāru.  
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R.Vējonis informē, ka saskaņā ar LBS Statūtu 5.7. punktu, ģenerālsekretāru uz padomes pilnvaru 

termiņu ieceļ valde. Priekšvēlēšanu periodā E.Šneps paziņoja, ka neplāno palikt amatā uz pilnu 

padomes pilnvaru termiņu, bet gatavs strādāt līdz tiek apstiprināts jauns ģenerālsekretārs.   

 

R.Vējonis skaidro savu izvēli virzīt K.Ciprusu LBS ģenerālsekretāra amatam.  

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu iepazīstināt ar savu redzējumu par LBS darbu un savas kandidatūras 

atbilstību LBS ģenerālsekretāra amatam.  

 

K.Cipruss prezentē savu redzējumu un skaidrojot savu atbilstību ģenerālsekretāra amatam.  

 

R.Vējonis aicina valdes locekļus izteikt savu viedokli un uzdot jautājumus K.Ciprusam.  

 

K.Olšteins uzskata, ka darbs ir ļoti atbildīgs un būs liels izaicinājums. Atbalsta K.Ciprusa 

kandidatūru.  

 

E.Lūsis uzskata, ka pēctecība ir ļoti svarīga organizācijas stabilitātei, tāpēc aicina turpināt visu labo, 

ko E.Šneps iesācis, pievienojot K.Ciprusa kompetences.  

 

M.Balodis jautā par izaicinājumiem LBL? K.Cipruss uzskata, ka līdzīga finansiāla situācija jau ir 

bijusi. Šādi apstākļi dos kādam jaunu iespēju.  

 

R.Vējonis jautā par publiskā vidē informāciju saistībā ar spēlētāju aģentēšanas lietu? K.Cipruss atbild, 

ka basketbolista karjeras izskaņā domāja, ka varētu kļūt par aģentu, tāpēc pašā sākumā pēc karjeras 

pamēģināja darboties šajā jomā līdz ko saprata, ka tas nav viņa lauciņš. Informācija par aģenta darbu 

laikā, kad strādāja LBS, nav patiesa.  

 

Pārtraukums darba kārtības jautājuma izskatīšanā.  
 

32. Par LBL direktoru. 

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku pievienoties valdes sēdei. R.Vējonis skaidro, ka pēc pirmās kārtas LBS 

valdei ir vēl papildu jautājumi, ko vēlētos uzdot, pirms pieņem lēmumu.  

 

E.Jansons jautā par papildu darbiem ārpus LBS, ja tiek pieņemts LBL direktora amatā? K.Janičenoks 

atbild, ka plāno apvienot darbu ar izveidoto basketbola personības izaugsmes skolu “Dominus”.  

 

K.Olšteins jautā kad varētu sākt darbu LBS? K.Janičenoks atbild, ka jaunnedēļ varētu sākt.  

 

K.Janičenoks pamet valdes sēdi. 

 

R.Vējonis aicina rekomendēt Kristapu Janičenoku Latvijas Basketbola līgu direktora amatam un uzdod 

LBS ģenerālsekretāru vienoties par līguma nosacījumiem. Visi piekrīt.  
 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

7) LBS valde rekomendē Kristapu Janičenoku Latvijas Basketbola līgu direktora amatam un uzdod 

LBS ģenerālsekretāru vienoties par līguma nosacījumiem.  
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33. Par LBS ģenerālsekretāru. 

 

R.Vējonis informē, ka ir ticies ar Valmieras pārstāvjiem, kuri ir pauduši savu viedokli par procesu, 

uzskatot, ka nepieciešams izskatīt vairākus LBS ģenerālsekretāra kandidātus.  

 

M.Balodis informē, ka pārstāv LBL klubus valdē, tāpēc ir aicinājis klubus izteikt savu viedokli saistībā 

ar K.Ciprusa kandidatūru LBS ģenerālsekretāra amatā. Diskusijas laikā par LBS ģenerālsekretāra amatu, 

klubi arī izteikuši viedokli par procesu, ka būtu nepieciešami kandidāti no kuriem izvēlēties. Klubu 

balsojums ir bijis sekojošs: BK “Ogre”, BK “Latvijas Universitāte”, BK “Liepāja” – PAR, BK “Valmiera 

Glass/Vidzemes Augstskola” – PRET, bet BK “VEF Rīga” un BK “Ventspils” – balsojumā nepiedalījās.  

 

Atsaucoties uz šo LBL klubu balsojumu, M.Balodis atbalsta K.Ciprusa kandidatūru.  

 

R.Vējonis uzskata, ka mākslīgi nebija nepieciešams pieaicināt vēl kandidātus, ja ir kandidāts, ar ko redz, 

ka varētu strādāt kopā un ar ko ir vienojošs redzējums. Atgādina, ka visiem valdes locekļiem bija iespēja 

arī izvirzīt citus kandidātus.  

 

A.Galvanovskis arī uzskata, ka ir jāizvēlas tāds kandidāts, kuram prezidents var uzticēties un spēs ikdienā 

veiksmīgi sadarboties. K.Olšteins piekrīt.  

 

Atsaucoties uz LBS Statūtu 4.21.17, R.Vējonis aicina apstiprināt K.Ciprusu LBS ģenerālsekretāra amatā 

no 2020. gada 19. jūnija. Visi atbalsta. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt K.Ciprusu LBS ģenereālsekretāra amatā no 2020. gada 19. jūnija.  

 

34. Latvijas 3x3 basketbola aktualitātes. 

 

R.Vējonis aicina N.Metnieku un E.Jansons sniegt ziņojumu. E.Janons informē par 3x3 basketbola 

aktivitātēm 2020. gadā un Latvijas 3x3 basketbola līgas izveidi. Finansējums šim projektam ir budžetā 

paredzēts, kā arī plānots pašvaldības atbalsts. Šobrīd ir 9 pašvaldības ir atsaukušās, kuros arī notiks šīs 

līgas posmi, bet galvenais laukums ir plānots Iepirkšanās un izklaides centrā “Akropole”.  

 

E.Šneps jautā vai visi aktuālie plāni ir budžeta ietvaros? E.Jansons atbild, ka būs ar laiku nepieciešams 

papildu atbalsts, bet to plāno piesaistīt sadarbības ietvaros.   

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Jansona un N.Metnieka sniegto informāciju par 3x3 basketbola 

aktivitātēm 2020. gadā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas 3x3 basketbola līgas izveidi. Visi piekrīt. 
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PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt zināšanai N.Metnieka sniegto informāciju par 3x3 basketbola aktivitātēm 2020. gadā.  

2. Apstiprināt Latvijas 3x3 basketbola līgas izveidi.  

 

E.Jansons atstāj valdes sēdi. 

 

35. LBS 2019./2020. gada budžeta grozījumi. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris ziņo par 2019./2020. gada budžeta grozījumiem, 

ņemot vērā Latvijas valdības izsludinātās ārkārtējās situācijas un Force majeure apstākļu ietekmi uz LBS 

budžetu. G.Vēveris skaidro LBS budžeta ienākumu un izdevumu plūsmas, un citus finansējuma piesaistes 

plānus. Tiek informēts, ka LBS budžets ir sabalansēts.  

 

Atsaucoties uz LBS Statūtu 4.9.9. punktu LBS padomei jāapstiprina 2019./2020. gada LBS budžeta 

grozījumus.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2019./2020. gada LBS budžeta projekta grozījumus un virzīt apstiprināšanai 

LBS padomē. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 2019./2020. gada LBS budžeta projekta grozījumus un virzīt apstiprināšanai LBS 

padomē. 

 

36. Par Latvijas kausa izcīņu. 

 

R.Vējonis aicina A.Pērkonu sniegt ziņojumu. A.Pērkons informē, ka par Latvijas kausa izcīņas nolikuma 

izstrādes gaitu, iepazīstinot ar potenciālo izspēles sistēmu. A.Pērkons skaidro, ka šobrīd vēl nepieciešams 

lemt par finansējumu, kas ir saistīts ar LBL direktora lēmumu.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt konceptuāli Latvijas kausa izcīņas rīkošanu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina uzdot LBL nodaļai sagatavot Latvijas kausa izcīņas nolikumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 
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R.Vējonis aicina uzdot LBL nodaļai sagatavot nolikumu pašvaldību konkursam par tiesībām rīkot 

Latvijas kausa izcīņas finālspēles 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt konceptuāli Latvijas kausa izcīņas rīkošanu.  

2. Uzdot LBL nodaļai sagatavot Latvijas kausa izcīņas nolikumu. 

3. Uzdot LBL nodaļai sagatavot nolikumu pašvaldību konkursam par tiesībām rīkot Latvijas kausa 

izcīņas finālspēles. 

 

37. Par Jaunatnes basketbola forumu. 

 

R.Vējonis aicina E.Šnepu sniegt ziņojumu. E.Šneps piedāvā rīkot Jaunatnes basketbola forumu, kurā ir 

iespēja uzklausīt basketbolu skolu pārstāvju viedokļus saistībā ar dažādiem LJBL jautājumiem, veidojot 

atklātu diskusiju.  

 

R.Vējonis aicina uzdot LJBL nodaļai noorganizēt Jaunatnes basketbola forumu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot LJBL nodaļai noorganizēt Jaunatnes basketbola forumu.  

 

11. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

2. jūlijā plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

5. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 2. jūlijā plkst. 10:00 klātienē. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 
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  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 9. jūlijā Nr.12 

Norises vieta: Ogres Basketbola skola 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 9. jūlijā, plkst.15:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - 
E.Šneps, K.Cipruss, G.Keisels, K.Janičenoks, E.Toms, O.Ernšteins, V.Ozola, 

A.Millersone, E.Cerbulis 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par LBS halli. 
Ziņo: Ozola & Bula, arhitektu 

birojs 

4. Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrāde. 
Ziņo: O.Ernšteins 

E.Toms 

5. Par automatizētajām kamerām. Ziņo: K.Janičenoks 

6. Latvijas kausa izcīņas nolikums. Ziņo: K.Janičenoks 

7. Latvijas Nacionālās basketbola līgas 2020./2021. gada nolikums. Ziņo: K.Janičenoks 

8. Latvijas Reģionālās basketbola līgas 2020./2021. gada nolikums. Ziņo: K.Janičenoks 

9. LJBL izspēles sistēma. Ziņo: I.Lejiņa 
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10. Par darba grupu Statūtu pilnveidošanai. Ziņo: K.Cipruss 

11.  Par LBS pārstāvniecību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas valdē.  Ziņo: K.Cipruss 

12. 
Par Salaspils sporta skolas un  Biedrības "Basketbola Skola Tukums" 

iesniegumiem. 
Ziņo: K.Cipruss 

13. Dažādi.  

14. Par nākamo valdes sēdi.  

 

5. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 9. jūlija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot mainot izskatīšanas 

jautājumu kārtību.  

 

NOLEMJ: 

38. Apstiprināt 2020. gada 9. jūlija LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatīšanas jautājumu kārtību.  

 

39. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 11. jūnija valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

8) Apstiprināt 2020. gada 11. jūnija LBS valdes sēdes protokolu. 

 

40. Par LBL halli. 

 

R.Vējonis aicina SIA “Ozola & Bula, arhitektu birojs” pārstāvjus sniegt ziņojumu.  

  

V.Ozola un E.Cerbulis informē par izstradāto Būvprojektu LBS sporta halles minimālā sastāvā. E.Cerbulis 

prezentē halles iekštelpu vizualizāciju. Visa ēka ir sadalīta trīs blokos –  

1. dienesta viesnīca un mācību telpas; 

2. tribīnes un ģērbtuves; 

3. vestibils, kafejnīca un biroji.  

 

E.Šneps informē, ka kopā ar E.Tomu un E.Eglīti tiekas ar arhitektiem katru nedēļu, lai izrunātu visus aktuālos 

jautājumus. Pagājušo reizi tika piesaistīta Elektrum sporta centra direktore, kura varēja dalīties savā skatījumā 

par sporta centru apsaimniekošanu.  

 

E.Šneps atgādina, ka atsaucoties uz 2020. gada 19. februāra valdes lēmumu, mums nav algots būvprojektēšanas 

vadībājs, kas uzrauga šī projekta virzību, tāpēc valdei ir nepieciešams izskatīt šo būvprojektu.  

 

K.Olšteins jautā, vai projekts ir piesaistīts konkrētai vietai? V.Ozola atbild, ka šobrīd tiek projektēts, lai atbilstu 

konkrētai vietai ar esošajiem ierobežojumiem, bet nav piesaistīts un ir iespējams realizēt arī citā vietā.  

 

E.Šneps informē, ka iepirkuma konkursā viens no uzdevumiem bija iekļauties izmaksās EUR 10 miljoni bez 

nodokļiem. Vēl pagājušajā nedēļā kontroles izmaksu tāme bija nedaudz virs EUR 10 miljoniem, bet pēc 

daudziem precizētiem jautājumiem, šobrīd jau iesniegta atjaunota tāme, kurā izmaksas ir paaugstinājušās līdz 
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pat EUR 15 miljoniem bez nodokļiem. Aicina arhitekta biroja pārstāvjus informēt par izmaksu 

paaugstināšanos. 

 

V.Ozola skaidro, ka nepieciešama nopietnāka ēkas vadības sistēma, kā arī veidojusies kļūda aprēķinos, jo 

projekta izstrādes gaitā ir mainīta kopējā platība un pie šīs platības ir nepieciešama sprinkleru sistēma, kas ir 

papildu izmaksas. V.Ozola skaidro, ka izstrādes laikā kopējā platība ir mainījusies no 14000 līdz 17000 

kvadrātmetriem. A.Millersone informē, ka šobrīd halles izmaksas ir EUR 1100 par kvadrātmetru.  

 

K.Olšteins aicina arhitekta biroja pārstāvjus izskatīt kā samazināt izdevumus.  

 

Notiek diskusija par to kā samazināt izmaksas.  

 

K.Olšteins aicina SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” sagatavot dažādus varinatus kā samazināt izmaksas: 

a. Sporta halle bez dienesta viesnīcas; 

b. Sporta halle bez dienesta viesnīcas un birojiem; 

c. Sporta halle bez dienesta viesnīcas, birojiem un mazāk sēdvietām; 

d. Esošais piedāvājums – sporta halle ar dienesta viesnīcu, birojiem un noteikto sēdvietu skaitu. 

 

Visi piekrīt, ka nepieciešams izstrādāt varinatus kā samazināt izmaksas.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

V.Ozola lūdz pagarināt līgumā noteiktos termiņus, ņemot vērā, ka jāizstrādā vairāk varianti. Tiks iesniegts 

atbilstošs rakstisks lūgums. Valde atbalsta termiņu pagarināšanu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” sniegto informāciju, bet 

neapstiprināt izstrādāto Būvprojektu LBS sporta halles jaunbūve un tai piegulošās teritorijas labiekārtojums, 

Krišjāņa Barona ielā 99C, Rīgā minimālā sastāvā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Pieņemt zināšanai SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” sniegto informāciju. 

4. Neapstiprināt SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” izstrādāto Būvprojektu LBS sporta halles 

jaunbūve un tai piegulošās teritorijas labiekārtojums, Krišjāņa Barona ielā 99C, Rīgā minimālā 

sastāvā.  

5. Uzdot SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” izstrādāt trīs potenciālos LBS halles varinatus: 

a. Sporta halle bez dienesta viesnīcas; 

b. Sporta halle bez dienesta viesnīcas un birojiem; 

c. Sporta halle bez dienesta viesnīcas, birojiem un mazāk sēdvietām; 

d. Esošais piedāvājums – sporta halle ar dienesta viesnīcu, birojiem un noteikto sēdvietu skaitu. 

6. Pagarināt SIA “OZOLA&BULA, arhitektu birojs” 2020. gada 16. janvārī noslēgtā līguma noteiktos 

termiņus būvprojekta minimālā sastāva iesniegšanai. 
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E.Cerbulis, V.Ozola un A.Millersone atstāj valdes sēdi.  

 

41. Par darba grupu Statūtu pilnveidošanai.  

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss informē par nepieciešamību pilnveidot LBS Statūtus, 

piedāvājot izveidot šim projektam darba grupu.  

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu izvirzīt darba grupu Statūtu pilnveidošanai uz nākamo valdes sēdi. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot K.Ciprusam izvirzīt darba grupu Statūtu pilnveidošanai uz nākamo valdes sēdi.  

 

42. Par LBS pārstāvniecību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas valdē. 

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss ziņo, ka ņemot vērā izmaņas LBS ģenerālsekretāra un 

LBL direktora amatā,  nepieciešams pilnvarot K.Ciprusu un K.Janičenoku pārstāvēt LBS Latvijas-Igaunijas 

basketbola līgas valdē.  

 

R.Vējonis aicina pilnvarot K.Ciprusu un K.Janičenoku pārstāvēt LBS Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 

valdē. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pilnvarot K.Ciprusu un K.Janičenoku pārstāvēt LBS Latvijas-Igaunijas basketbola līgas valdē 

2020./2021. gada sezonā. 

 

43. Par Salaspils sporta skolas un  Biedrības "Basketbola Skola Tukums" iesniegumiem. 

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu.  

 

K.Cipruss informē, ka esam saņēmuši iesniegumus no Salaspils sporta skolas un Biedrības “Basketbola Skola 

Tukums” ar vēlmi kļūt par LBS asociētajiem biedriem. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Salaspils sporta skolu par LBS asociēto biedru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Biedrību “Basketbola Skola Tukums” par LBS asociēto biedru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 
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3. Apstiprināt Salaspils sporta skolu par LBS asociēto biedru. 

4. Apstiprināt Biedrību “Basketbola Skola Tukums” par LBS asociēto biedru. 

 

44. Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrāde. 

 

O.Ernšteins un E.Toms pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina O.Ernšteinu sniegt ziņojumu. O.Ernšteins informē O.Ernšteins informē par potenciālo 

fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrādi, termiņu un izmaksām.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrādi. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina uzdot K.Ciprusam vienoties ar O.Ernšteinu par Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu 

izstrādi. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrādi.  

4. Uzdot K.Ciprusam vienoties ar O.Ernšteinu par Fiziskās sagatavotības kontrolnormatīvu izstrādi.  

 

O.Ernšteins un E.Toms atstāj valdes sēdi. 

 

45. Par automatizētajām kamerām. 

 

K.Janičenoks pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu. 

 

K.Janičenoks informē par automatizēto kameru piedavājumu 2020./2021. gada sezonai no diviem 

uzņēmumiem – Levira un Atrium.  

 

R.Vējonis aicina uzdot LBS ģenerālsekretāram K.Ciprusam un LBL direktoram K.Janičenokam noslēgt 

līgumu ar Atrium par automatizēto kameru uzstādīšanu Latvijas Basketbola līgām 2020./2021. gada sezonai. 

Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot LBS ģenerālsekretāram K.Ciprusam un LBL direktoram K.Janičenokam noslēgt līgumu ar 

Atrium par automatizēto kameru uzstādīšanu Latvijas Basketbola līgām 2020./2021. gada sezonai.  

 

46. Latvijas kausa izcīņas nolikums. 
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R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu.  

 

K.Janičenoks ziņo par izstrādāto Latvijas kausa izcīņas nolikumu 2020./2021. gada sezonai un pašvaldību 

konkursa nolikumu par tiesībām rīkot Latvijas kausa izcīņas finālspēles 2020./2021. gada sezonai. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas kausa izcīņas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt pašvaldību konkursa nolikumu par tiesībām rīkot Latvijas kausa izcīņas 

finālspēles 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

4. Apstiprināt Latvijas kausa izcīņas nolikumu 2020./2021. gada sezonai.  

5. Apstiprināt pašvaldību konkursa nolikumu par tiesībām rīkot Latvijas kausa izcīņas finālspēles 

2020./2021. gada sezonai.  

 

47. Nacionālās basketbola līgas 2020./2021. gada nolikums. 

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu.  

 

K.Janičenoks informē par izstrādāto Nacionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Nacionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Nacionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

48. Reģionālās basketbola līgas 2020./2021. gada nolikums. 

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu.  

 

K.Janičenoks informē par izstrādāto Reģionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Reģionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt Reģionālās basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai..  
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49. LJBL izspēles sistēma.  

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss informē par Jaunatnes basketbolu forumu, kas notika 

2020. gada 2. jūlijā. Balsojums par LJBL izspēles sistēmu bija 34 pret 7 par Labākais pret labāko izspēles 

sistēmu.  

 

R.Vējonis uzskata, ka jāuzklausa ir komisijas, biedru un sabiedrības viedoklis un jāmaina LJBL izspēles 

sistēma 2020./2021. gadā uz Labākais pret labāko vecuma grupās no U14 līdz U19.Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

K.Cipruss informē, ka sadarbībā ar Jaunatnes komisiju ir arī izstrādāts nolikums 2020./2021. gada sezonai 

vecuma grupās no U14 līdz U19.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LJBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai vecuma grupās no U14 līdz U19. Visi 

piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

5. Apstiprināt LJBL Labākais pret labāko izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai no U14 līdz U19 

vecuma grupās. 

6. Apstiprināt LJBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai no U14 līdz U19 vecuma grupās.  

 

50. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 2. 

jūlijā plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

6. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 23. jūlijā plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 
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  /E.Jansons/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 
 

 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 23. jūlijā Nr.13 

Norises vieta: LBS birojā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 23. jūlijā, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss, G.Keisels, G.Vēveris, I.Lejiņa, L.Goldmane 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 
LBS budžeta atskaite par 2019/2020 budžeta gada I, II un III 

ceturksni. 
Ziņo: G.Vēveris 

4. LJBL izspēles sistēma un nolikums U12 un U13 vecuma grupās. 
Ziņo: I.Lejiņa 

D.Žvirble 

5.  LSBL nolikums. Ziņo: L.Goldmane 

6. 
Valmieras pilsētas pašvaldības iesniegums par “Basketbola klubs 

“Vidzeme””. 
Ziņo: K.Cipruss 

7. LBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: K.Cipruss 
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8. Par darba grupu Statūtu pilnveidošanai. Ziņo: K.Cipruss 

9. Dažādi.  

10. Par nākamo valdes sēdi.  

 

6. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 23. jūlija LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

NOLEMJ: 

51. Apstiprināt 2020. gada 23. jūlija LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

52. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 11. jūnija valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

9) Apstiprināt 2020. gada 11. jūnija LBS valdes sēdes protokolu. 

 

53. LBS budžeta atskaite par 2019./2020. budžeta gada I, II un III ceturksni. 

 

G.Vēveris pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par LBS budžeta izpildi 2019./2020. budžeta 

gada I, II un III ceturkšņos (01.10.2019.- 30.06.2020.). LBS budžeta izpilde notiek pēc plāna.  

 

Notiek diskuija par LBL komandām, kuras vēl nav nokārtojušas savas finansiālās saistības ar LBS.   

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBS budžeta izpildi 2019./2020. budžeta gada I, II un III ceturkšņos (01.10.2019.- 

30.06.2020.). 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBS budžeta izpildi par 2019./2020. budžeta gada I, II un III ceturksni (01.10.2019.- 

30.06.2020.). 

 

G.Vēveris atstāj valdes sēdi.  

 

54. LJBL izspēles sistēma un nolikums U12 un U13 vecuma grupās.  

 

I.Lejiņa pievienojas valdes sēdei.  
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R.Vējonis aicina I.Lejiņu sniegt ziņojumu. I.Lejiņa informē par LJBL izspēles sistēmu un nolikumu U12 un 

U13 vecuma grupām.  

 

D.Žvirble informē, ka izmaiņas salīdzinot ar pagājušo gadu būs, ka izspēlēs reģionos – Austrumi un Rietumi. 

I.Lejiņa, skaidro, ka katrā reģionā ir 20 sporta skolas un šogad ir par 12 komandām vairāk.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LJBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai U12-U13 vecuma grupām. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LJBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai U12-U13 vecuma grupām. 

 

A.Galvanovskis informē par situāciju, ka notiek spēlētāju rotācijas BJBS “Rīga” ietvaros U-14 vecuma grupā, 

lai pastiprinātu komandu uz pārspēlēm.  

 

Notiek diskusija, kuri spēlētāji drīkst spēlēt LJBL pārspēlēs – vai pēc komandu pārejām, vai tie kuri ir spēlējuši 

2019./2020. gada sezonas komandā.  

 

R.Vējonis aicina izrunāt šo situāciju ar BJBS “Rīga” vadību un rekomendēt LJBL sporta skolām rīkoties pēc 

godīgas spēles principiem. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Izrunāt šo situāciju ar BJBS “Rīga” vadību un rekomendēt LJBL sporta skolām rīkoties pēc godīgas 

spēles principiem.  

 

I.Lejiņa atstāj valdes sēdi.  

 

55. LSBL nolikums. 

 

L.Goldmane pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina L.Goldmani sniegt ziņojumu. L.Goldmane ziņo par LSBL nolikumu 2020./2021. gada 

sezonai.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LSBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LSBL nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

L.Goldmane atstāj valdes sēdi.  
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56. Valmieras pilsētas pašvaldības iesniegums par “Basketbola klubs “Vidzeme””. 

 

R.Vējonis aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss informē, ka 2020. gada 16. jūlijā saņēmuši iesniegumu 

no Valmieras pilsētas pašvaldības par finansējumu Biedrības “Basketbola klubs “Vidzeme”” dalības maksas 

segšanai Latvijas – Igaunijas apvienotajā basketbola līgā EUR 7 200 apmērā. Pašvaldība apliecina, ka 

finansējums dalības maksas segšanai tiks iekļauts Pašvaldības 2021. gada budžeta projektā. 

 

Valmieras pilsētas pašvaldība lūdz LBS 2020. gadā nodrošināt Biedrības “Basketbola klubs “Vidzeme”” 

dalību apvienotajā Latvijas – Igaunijas basketbola līgā 2020./2021. gada sezonā.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Biedrības “Basketbola klubs “Vidzeme”” dalību Latvijas – Igaunijas basketbola 

līgā 2020./2021. gada sezonā, veicot dalības maksas apmaksu līdz 2021. gada 15. martam.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

7. Apstiprināt Biedrības “Basketbola klubs “Vidzeme”” dalību Latvijas – Igaunijas basketbola līgā 

2020./2021. gada sezonā, veicot dalības maksas apmaksu līdz 2021. gada 15. martam.  

 

57. LBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

 

Atsaucoties uz Latvijas - Igaunijas basketbola līgas nolikuma 3.1, 3.2. ,3.4. un 3.5. punktiem, K.Cipruss ziņo 

par LBL komandām, kas pieteikušas dalību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 2020./2021. gada sezonai. 

Šogad pieteikušās: Latvijas Universitāte, BK Liepāja, BK Ogre, Valmiera Glass/VIA, VEF Rīga un BK 

Ventspils.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBL komandu Latvijas Universitāte, BK Liepāja, BK Ogre, Valmiera Glass/VIA, VEF 

Rīga un BK Ventspils dalību Latvijas-Igaunijas basketbola līgas 2020./2021. gada sezonā. 

 

Notiek diskusija par konkurentspējīgām komandām, kurām ir potenciāls spēlēt LBL. M.Balodis uzskata, ka 

K.Janičenokam jāveido darba grupu, lai izstradātu LBL klubu plānu nākamajiem četriem gadiem. Notiek 

diskusija. 

 

R.Vējonis aicina uzdot LBL nodaļai izveidot LBL attīstības plānu 2021.-2024. gadiem.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot LBL nodaļai izveidot LBL attīstības plānu 2021.-2024. gadiem. 

 

58. Par darba grupu Statūtu pilnveidošanai. 
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Atsaucoties uz 2020. gada 9. jūlija valdes sēdes lēmumu, K.Cipruss informē par izvirzīto darba grupu LBS 

Statūtu pilnveidošanai – L.Vēbere, K.Cipruss, R.Vējonis, G.Keisels, K.Olšteins un A.Vecvagare.  

 

K.Olšteins jautā kādi ir mērķi ir statūtu pilnveidošanai? K.Cipruss skaidro, ka Statūtos ir nepilnības, ar kurām 

LBS saskaras gan ikdienā, gan LBS izpildinstitūcijas maiņas saistībā. R.Vējonis piekrīt, ka Statūtiem jākļūst 

mūsdienīgākiem.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt izvirzīto darba grupu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt darba grupu LBS Statūtu pilnveidošanai sekojošā sastāvā: L.Vēbere, K.Cipruss, 

R.Vējonis, G.Keisels, K.Olšteins un A.Vecvagare.   

 

 

59. Dažādi. 

 

K.Olšteins informē par Reģionu komisijas darbu. Ir apstiprināts Reģionu izlašu koncepts un grafiks. Notiek 

trīs galveno projekta bloku izstrāde - izglītība, treneru attīstība un reģionu izlases. Šobrīd notiek kvalitatīva 

satura izstrāde, papildinot to ar izglītības programmu. Plānots iekļaut informāciju par jauniešu izglītības 

iespējām, sporta psiholoģiju un uztura mācību.  

 

Tiek plānots apzināt un iesaistīt labākos trenerus, kuri ir motivēti.  

 

E.Lūsis uzskata, ka halles projektam pietrūkst biznesa plāns. K.Olšteins atbild, ka šobrīd tiek veidots biznesa 

plāns. Notiek diskusija par halles lokāciju. K.Olšteins uzskata, ka jāiet ir Daugavas projekta ietvaros ar savu 

projektu.  

 

D.Žvirble par treneru izglītošanu.  

 

60. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 13. 

augustā plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

7. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 13. augustā plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 
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Valdes locekļi:  /M.Balodis/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 
Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 13. augustā Nr.14 

Norises vieta: LBS birojā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 13. augustā, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - K.Cipruss, G.Keisels, L.Goldmane, K.Janičenoks 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par LBS halli. 
Ziņo: E.Šneps 

K.Cipruss 

4. 
Pafbet Latvijas-Igaunijas basketbola līgas nolikuma apstiprināšana 

2020./2021. gada sezonai.  
Ziņo: K.Janičenoks 

5. RBL komandu pieteikums dalībai Ramirent NBL.  Ziņo: K.Janičenoks 

6. Iesniegumi dalībai RBL.  Ziņo: K.Janičenoks 

7. RBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: K.Janičenoks 

8. 
2020./2021. gada Latvijas Basketbola kausa izcīņas dalībnieku 

apstiprināšana. 
Ziņo: K.Janičenoks 

9. LSBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: L.Goldmane 
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10. 
Latvijas 3x3 basketbola “TOP GUN” nolikuma grozījumu 

apstiprināšana. 
Ziņo: N.Metnieks 

11. Dažādi.  

12. Par nākamo valdes sēdi.  

 

7. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 13. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

61. Apstiprināt 2020. gada 13. augusta LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

62. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 23. jūlija valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

4 0 0 

 

NOLEMJ: 

10) Apstiprināt 2020. gada 23. jūlija LBS valdes sēdes protokolu. 

 

63. Par LBS halli. 

 

Atsaucoties uz 2020. gada 9. jūlija valdes sēdi (09.07.2020., valdes sēdes protokols nr. 112.; 3.§), 

K.Cipruss informē par SIA “Ozola & Bula, arhitektu birojs” izstrādātajiem trīs potenciālajiem LBS halles 

projekta variantiem. K.Cipruss skaidro, ka Rīgā daudzām būvēm nav nodrošinātas stāvvietas 

nepieciešamā daudzumā, tāpēc uzskata, ka nepieciešams veidot dialogu ar jaunievēlētām Rīgas domes 

amatpersonām saistībā ar šo jautājumu.  

 

R.Vējonis skaidro, ka šobrīd būtu jāmaksā papildu 6 miljoni EUR, lai izbūvētu pagraba stāvu ar 

stāvvietām, tāpēc piekrīt, ka jāveido dialogu ar jaunievēlētām Rīgas domes amatpersonām saistībā ar šī 

projekta realizāciju. Visi valdes locekļi piekrīt, ka jāgaida ir pilsētas administratīvās struktūras maiņa.  

 

Notiek diskusija par iespējamo lokācijas maiņu, ja nebūs iespējams veidot dialogu ar RD. K.Olšteins saka, 

ka līdz tam laikam būtu nepieciešams saprast arī finansējuma iespējas.  

 

R.Vējonis informē, ka K.Cipruss ir ticies ar IZM sporta apakškomisijas pārstāvjiem, iepazīstinot ar 

projektu un tās plānoto lokāciju.  

 

E.Jansons pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina šo jautājumu atlikt un izskatīt šo jautājumu valdes sēdē pēc 2020. gada 1. oktobra, 

nosakot, ka LBS valdei jāveic būvprojekta apstiprināšana ne vēlāk kā līdz 2020. gada 1. decembrim. 
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PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

Ņemot vērā gaidāmās Rīgas pašvaldības vēlēšanas un nepieciešamību tālākai projekta virzībai veidot 

dialogu ar jaunievēlētajām Rīgas domes amatpersonām, atlikt SIA “OZOLA&BULA, arhitektu 

birojs” izstrādātā Būvprojektu LBS sporta halles jaunbūve un tai piegulošās teritorijas labiekārtojums, 

Krišjāņa Barona ielā 99C, Rīgā minimālā sastāvā apstiprināšanu. Jautājumu skatīt valdes sēdē pēc 

2020. gada 1. oktobra, nosakot, ka LBS valdei jāveic būvprojekta apstiprināšana ne vēlāk kā līdz 2020. 

gada 1. decembrim.  

 

 

64. Pafbet Latvijas-Igaunijas basketbola līgas nolikuma apstiprināšana 2020./2021. gada 

sezonai.  

 

K.Janičenoks pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu. K.Janičenoks informē par Pafbet Latvijas-Igaunijas 

basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Pafbet Latvijas-Igaunijas basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada 

sezonai.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt Pafbet Latvijas-Igaunijas basketbola līgas nolikumu 2020./2021. gada sezonai. 

 

65. RBL komandu pieteikums dalībai Ramirent NBL. 

 

K.Janičenoks ziņo par Reģionālās basketbola līgas komandu pieteikumiem dalībai Ramirent Nacionālā 

basketbola līgā 2020./2021. gada sezonā: 

 Tukums; 

 Madona; 

 East-Ball. 

 

Komandu skaits ir ierobežots un pieteikšanās termiņš vēl nav beidzies. K.Janičenoks informē, ka ir 22 

vietas un ir pieteikušās pagaidām 15 komandas. K.Cipruss uzskata, ka jāsarindo komandas noteiktā secībā 

un attiecīgi jāiekļauj komandas, ja ir palikušas vietas līgā pēc pieteikšanās termiņa beigām. Notiek 

diskusija, nolemj: Tukums, Madona, un East-ball. Visi piekrīt. Komandas, kas nekvalificēsies Ramirent 

NBL, tiks iekļautas RBL.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 
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NOLEMJ: 

2. Apstiprināt rangu tabulu komandām, kas pieteikušās dalībai Nacionālajā basketbola līgā 

2020./2021. gada sezonā: Tukums, Madona, East-Ball.  

 

66. Iesniegumi dalībai RBL. 

 

K.Janičenoks informē par saņemtajiem iesniegumiem dalībai Reģionālā basketbola līgā: 

 Nīca;  

 Grobiņa; 

 LLU/Simple Garage; 

 BK Roja. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt komandu Nīca, Grobiņa, LLU/Simple Garage un BK Roja dalību Reģionālā 

Basketbola līgā 2020./2021. gada sezonā. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

8. Apstiprināt komandu Nīca, Grobiņa, LLU/Simple Garage un BK Roja dalību Reģionālā 

basketbola līgā 2020./2021. gada sezonā.  

 

67. RBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

K.Janičenoks informē par komandām, kuras pieteikušas dalību Reģionālās basketbola līgas 2020./2021. 

gada sezonai. 

  
  KOMANDA  

1.  BK Cēsis/Cēsu SS  

2.  BK Daugavpils novads  

3.  Rugāju sporta centrs  

4.  SC Mēmele/Bauskas BJSS2  

5.  Jaunpils  

6.  Valmiera Glass/VIA 3  

7.  BK Carnikava  

8.  Jēkabpils Lūši  

9.  BK Dartija  

10.  EAST-BALL/RTDP  

11.  BK Jelgava/BJSS  

12.  BJBS Rīga/Juniori  

13.  BJBS Rīga/Pārdaugava  

14.  BK Salacgrīva  

15.  Salaspils  
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16.  Balvu sporta skola  

17.  SK Rūjiena  

18.  BK Talsi  

19.  BK Krāslava/Sporta skola  

20.  SK Ezerzeme/Rēzekne  

21.  Nīca  

22.  GROBIŅA  

23.  LLU/Simple Garage  

24.  BK Roja  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt RBL 24 komandu dalību Reģionālās basketbola līgas 2020./2021. gada 

sezonā. Visi piekrīt.  
 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt RBL 24 komandu dalību Reģionālās basketbola līgas 2020./2021. gada sezonā. 

 

68. 2020./2021. gada Latvijas Basketbola kausa izcīņas dalībnieku apstiprināšana. 

 

K.Janičenoks ziņo par komandām, kuras pieteikušas dalību Latvijas Basketbola kausa izcīņai 2020./2021. 

gadā. Sākumā pieteicās 24 komandas, bet pēdējā mirklī BK “BA Turība” atteica savu dalību. Šobrīd ir 23 

komandas.  

 

  KOMANDA  

1.  BK Cēsis/Cēsu SS  

2.  BS Tukums/TSS  

3.  BK Ogre  

4.  VEF Basketbola Akadēmija Valkā  

5.  BK Krāslava/Sporta skola  

6.  Kandava/Anzāģe  

7.  Valmiera Glass/VIA  

8.  BK Jelgava  

9.  Gulbenes Buki  

10.  VEF Rīga  

11.  Rugāju sporta centrs  

12.  BK Ķekava  

13.  BK Jēkabpils  

14.  Garkalnes runči  

15.  Latvijas Universitāte  

16.  BK Liepāja  
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17.  Olimpiskais centrs “Limbaži”  

18.  BK Dartija  

19.  RTU  

20.  BK Saldus  

21.  BK Ventspils  

22.  BK Liepāja/LSSS  

23.  Bērnu un jauniešu basketbola skola “Rīga”  

  

R.Vējonis aicina apstiprināt 23 komandu dalību Latvijas Basketbola kausa izcīņai 2020./2021. gadā. Visi 

piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 23 komandu dalību Latvijas Basketbola kausa izcīņai 2020./2021. gadā. 

 

K.Janičenoks atstāj valdes sēdi. 

 

69. LSBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

 

L.Goldmane pievienojas valdes sēdei.  

 

L.Goldmane ziņo par komandām, kuras pieteikušas dalību Latvijas Sieviešu basketbola līgā 2020./2021. 

gada sezonā. 

 KOMANDA 

1. TTT - Rīga 

2. RSU 

3. SBK Liepāja/LSSS 

4. BJBS Rīga/Juniores 

5. LU 

6. Baksetbola klubs Jelgava-BJSS 

7. BK Saldus/sporta skola 

8. DU Daugavpils universitāte 

9. Jūrmala 

10. BJBS Rīga/Juniores1 

11. Kandava/Anzāģe 

12. LU/Kolibri 

 

Šosezon par trīs komandām vairāk nekā pagājušā gadā. L.Goldmane skaidro, ka TTT vairs šogad nebūs 

junioru komanda.  
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E.Lūsis informē par LU komandas izveidi, plānojot attīstīt sistēmu starp bērnu un jauniešu sporta skolu 

un komandu LSBL. D.Žvirble jautā, kas LU komandai būs mājas zāle? E.Lūsis atbild, ka tiks vēl precizēts.  

 

L.Goldmane informē, ka ja klubam ir parādi, var nepielaist spēlēt čempionātā. TTT ir parāds, bet ir 

panākta vienošanās un šodien tiks parakstīta vienošanās par parāda grafiku.  

 

L.Goldmane stāsta par situāciju, ka divas komandas vēlas saņemt pieteikšanās termiņa pagarinājumu. 

E.Lūsis uzskata, ka jāapstiprina pieteikšanās termiņa pagarinājumu līdz 2020. gada 21. augustam. 

L.Goldmane saka, ka pieteikšanās laikā, šīm komandām jāiesniedz spēlētāju saraksts, lai pārliecinātos, ka 

komandas ir spējīgas nokomplektēt komandu. Visi piekrīt.   

 

L.Goldmane informē, ka Elites divīzijā būs kopā 11 komandas, 5 no tām Latvijas, 4 – Lietuvas un 2 - 

Igaunijas.  

 

D.Žvirble jautā par U16 meiteņu komandu? L.Goldmane atbild, ka šobrīd notiek neformāla komandas 

organizēšana.  

R.Vējonis aicina apstiprināt pieteikšanās termiņa pagarinājumu līdz 2020. gada 21. augustam. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Pagarināt komandu pieteikšanās termiņu LSBL 2020./2021. gada sezonai līdz 2020. gada 21. 

augustam. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt jau pieteikto 12 komandu dalību LSBL 2020./2021. gada sezonā.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 12 komandu dalību LSBL 2020./2021. gada sezonā.  

 

E.Jansons aicina uzrakstīt vēstules šīm sieviešu komandām, lai piedalās 3x3 basketbola čempionātā “TOP 

GUN”.  

 

70. Latvijas 3x3 basketbola “TOP GUN” nolikuma grozījumu apstiprināšana. 

 

N.Metnieks pievienojas valdes sēdei.  

 

E.Jansons ziņo par grozījumiem Latvijas 3x3 basketbola “TOP GUN” nolikumā. Galvenie grozījumi ir 

saistībā ar galveno balvu vasaras turnīra noslēgumā – piedalīšanās kādā no Eiropas turnīriem, un dot 

iespēju jaunām komandām pievienoties turnīram. Veidota sistēma, lai būtu konkurence un būtu balstīts 

uz sportisko principu.  

  

E.Jansons uzskata, ka klubu sezonas laikā jāsinhronizē ar LBL, Nacionālo un Reģionālo līgu, lai 

komandas piedalās 3x3 basketbola čempionātā paralēli.  
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K.Cipruss informē, ka ir runājis ar LOK ģenerālsekretāru saistībā ar finansējuma piesaisti 3x3 basketbola 

komandām nevis noteiktiem spēlētājiem, lai uzturētu konkurentspēju starp spēlētājiem.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas 3x3 basketbola “TOP GUN” nolikuma grozījumus. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Latvijas 3x3 basketbola “TOP GUN” nolikuma grozījumus. 

 

 

 

 

71. Dažādi. 

 

G.Keisels informē, ka pēc sezonas rezultātiem tradicionāli tiek pasniegtas LBS Gada balvas basketbolā 

10-12 nominācijās. Nepieciešams saprast, kā rīkoties, ņemot vērā, ka klubu sezona netika pabeigta un 

izlašu sezona atcelta. R.Vējonis aicina sagatavot G.Keiselu pārskatu par nominācijām uz nākamo valdes 

sēdi. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot G.Keiselam sagatavot pārskatu par nominācijām uz nākamo valdes sēdi.  

 

72. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

3. septembrī plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

8. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 3. septembrī plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 
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  /K.Olšteins/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 3. septembrī Nr.15 

Norises vieta: LBS birojā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 3. septembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons 

Klātesošie - K.Cipruss, L.Goldmane, K.Janičenoks, A.Pērkons, E.Toms 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Balvu Sporta skolas iesniegums. Ziņo: K.Cipruss 

4. Ramirent NBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: K.Janičenoks 

5. RBL komandas apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai.  Ziņo: K.Janičenoks 

6. LBL izslēgšanas spēļu Nolikuma apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: K.Janičenoks 

7. NBL un RBL izspēles sistēmas 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: A.Pērkons 

8. LSBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. Ziņo: Goldmane 

9. 
LBS rīkoto basketbola sacensību Pārejas un Licencēšanas noteikumi 

2020./2021. gada sezonai. 
Ziņo: E.Toms 

10. Gada balvas basketbolā nominācijas. Ziņo: G.Keisels 

11. Dažādi.  

12. Par nākamo valdes sēdi.  

 

8. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 3. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 
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PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

73. Apstiprināt 2020. gada 3. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

74. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 13. augusta valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

11) Apstiprināt 2020. gada 13. augusta LBS valdes sēdes protokolu. 

 

75. Balvu Sporta skolas iesniegums. 

 

K.Cipruss informē, ka 2020. gada 18. augustā esam saņēmuši iesniegumuu no Balvu Sporta skolas ar 

vēlmi kļūt par LBS asociētajiem biedriem. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Balvu Sporta skolu par LBS asociēto biedru. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

9. Apstiprināt Balvu Sporta skolu par LBS asociēto biedru. 

 

76. Ramirent NBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai.  

 

K.Janičenoks pievienojas valdes sēdei.  

 

R.Vējonis aicina K.Janičenoku sniegt ziņojumu. K.Janičenoks informē par komandām, kas pieteikušas 

dalību Ramirent NBL 2020./2021. gada sezonā. 

   
KOMANDA  

1.  BS Tukums/TSS  

2.  VEF BA VALKĀ  

3.  Kandava/Anzāģe  

4.  BK Jelgava  

5.  Valmiera Glass/VIA - 2  

6.  BK Jēkabpils  

7.  BJBS Rīga Juniors  
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8.  Gulbenes Buki  

9.  Bauska  

10.  RSU  

11.  BJBS Rīga/A. Kraukļa VEF  

12.  BS Ogre  

13.  BA Turība  

14.  BK Liepāja/LSSS  

15.  Līvānu Stikls  

16.  BK Saldus  

17.  BJBS Rīga/DSN  

18.  RTU  

19.  OC Limbaži  

20.  Ķekava  

21.  LU/BS Rīga  

22.  Ventspils Augstskola  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 22 (divdesmit divu) NBL komandu dalību 2020./2021. gada sezonā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt 22 (divdesmit divu) Ramirent NBL komandu dalību 2020./2021. gada sezonā. 

 

77. RBL komandas apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

 

K.Janičenoks ziņo par BK Smiltene/BJSS komandas pieteikumu RBL 2020./2021. gada sezonā. RBL 

kopā būs 26 (divdesmit sešas) komandas 2020./2021. gada sezonā.  

 

R.Vējonis aicina BK Smiltene/BJSS komandas pieteikumu RBL 2020./2021. gada sezonā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt BK Smiltene/BJSS komandas dalību RBL 2020./2021. gada sezonā. 

 

78. LBL izslēgšanas spēļu Nolikuma apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

 

K.Janičenoks informē par LBL izslēgšanas spēļu Nolikumu 2020./2021. gada sezonai.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBL izslēgšanas spēļu Nolikumu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 
 

PAR PRET ATTURAS 
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5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt LBL izslēgšanas spēļu Nolikumu 2020./2021. gada sezonai.  

 

K.Janičenoks atstāj valdes sēdi.  

 

79. NBL un RBL izspēles sistēmas 2020./2021. gada sezonai. 

 

A.Pērkons pievienojas valdes sēdei. 

 
A.Pērkons jautā par sportistu pašizolēšanās noteikumiem pēc atgriešanās no ārzemēm. R.Vējonis atbild, 

ka sportistiem un sportistus apkalpojošiem sporta darbiniekiem, uz kuriem ir attiecināmi 

epidemioloģiskās drošības pasākumu ierobežojumu atvieglojumi, nav jāievēro 14 dienu pašizolēšanās, 

bet jāievēro piesardzības pasākumi Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanai. A.Pērkons jautā kā ar 

tiesnešiem? K.Cipruss atbild, ka šis jautājums ir aktuāls arī citiem sporta veidiem, bet vēl nav atrisināts. 

A.Pērkons skaidro, ka šī situācija rada problēmu Latvijas līgu tiesnešu organizēšanā.  

 

A.Pērkons arī informē, ka nepieciešams arī sagatavot Covid rekomendāciju vadlīnijas Latvijas basketbola 

līgās.  

 

A.Pērkons informē par NBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. Šo sezon izspēles sistēmā galvenā 

izmaiņa ir, ka pēdējās vietas ieguvējs nākamajā sezonā spēlē RBL, izņemot, ja klubs ir fārmklubs vai ja 

no RBL nav komanda, kura vēlas ieņemt vienu NBL. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt NBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 
 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt NBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. 
 

A.Pērkons informē par RBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt RBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. Visi piekrīt. 
 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt RBL izspēles sistēmu 2020./2021. gada sezonai. 

 

A.Pērkons atstāj valdes sēdi. 

 

80. LSBL komandu apstiprināšana 2020./2021. gada sezonai. 

 

L.Goldmane pievienojas valdes sēdei.  
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Atsaucoties uz 2020. gada 13. augusta LBS valdes lēmumu (13.08.2020., valdes sēdes protokols nr. 14.; 

9.§), LSBL komandu pieteikšanās termiņš tika pagarināts līdz 2020. gada 21. augustam. 

 

L.Goldmane ziņo komandām, kuras pieteikušas dalību LSBL 2020./2021. gada sezonā. 
  

KOMANDA 

1. TTT - Rīga 

2. RSU 

3. SBK Liepāja/LSSS 

4. BJBS Rīga/Juniores 

5. LU/Juniores 

6. Baksetbola klubs Jelgava-BJSS 

7. BK Saldus/sporta skola 

8. DU Daugavpils universitāte 

9. Jūrmala 

10. BJBS Rīga/Juniores1 

11. Kandava/Anzāģe 

12. LU/Kolibri 

  

13. Dimantu akadēmija 

14. Ogre 

15. Latvija U16 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 15 (piecpadsmit) komandu dalību LSBL 2020./2021. gada sezonā. Visi 

piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt komandu 15 (piecpadsmit) dalību LSBL 2020./2021. gada sezonā. 

 

L.Goldmane atstāj valdes sēdi. 

 

81. LBS rīkoto basketbola sacensību Pārejas un Licencēšanas noteikumi 2020./2021. gada 

sezonai. 

 

E.Toms pievienojas valdes sēdei.  

 

E.Toms informē par LBS rīkoto basketbola sacensību Pārejas noteikumiem 2020./2021. gada sezonā. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBS rīkoto basketbola sacensību Pārejas noteikumiem 2020./2021. gada 

sezonā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 
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1. Apstiprināt LBS rīkoto basketbola sacensību Pārejas noteikumus 2020./2021. gada sezonā. 

 

E.Toms informē par  LBS rīkoto basketbola sacensību Licencēšanas noteikumiem 2020./2021. gada 

sezonā. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt LBS rīkoto basketbola sacensību Licencēšanas noteikumiem 2020./2021. 

gada sezonā. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt LBS rīkoto basketbola sacensību Licencēšanas noteikumus 2020./2021. gada sezonā. 

 

E.Toms atstāj valdes sēdi. 

 

82. Gada balvas basketbolā nominācijas. 

 

K.Cipruss informē, ka LBS administrācija ierosina šogad nepiešķirt 2019./2020. sezonas Gada balvas 

basketbolā, ņemot vērā, ka oficiālie starptautiskie turnīri visā pasaulē tika atcelti. Visi piekrīt.  

 

R.Vējonis aicina nepiešķirt 2019./2020. sezonas Gada balvas basketbolā. Visi piekrīt.   

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Nepiešķirt 2019./2020. sezonas Gada balvas basketbolā. 

 

E.Jansons pievienojas valdes sēdei. 

 

83. Dažādi. 

 

K.Cipruss informē par izstrādes gaitu Fiziskās sagatavotības vadlīnijām basketbolā.  

 

K.Olšteins jautā par testiem, aicinot pēc iespējas ātrāk tos sagatavot. Notiek diskusija par turpmāko 

projekta izstrādi. K.Cipruss skaidro, ka tiks izstrādāts projekts ar video un foto fiksācijām.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Fiziskās sagatavotības vadlīnijās basketbolā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt Fiziskās sagatavotības vadlīnijās basketbolā.  
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K.Cipruss informē, ka esam saņēmuši Covid krīzes finansējumu sacensību atsākšanai. Tiek plānots  EUR 

15 000 (piecpadsmit tūkstoši euro, 00 centi) virzīt LBL un LSBL komandu dalības maksas segšanai, ar 

norunu, ka to piešķirs komandām, kuras izpildījušas visas finansiālās saistības ar LBS.   

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Covid-19 krīzes finansējumu EUR 15 000 (piecpadsmit tūkstoši euro, 00 

centi) apmērā virzīt LBL un LSBL komandu dalības maksas segšanai, komandām, kuras izpildījušas visas 

finansiālās saistības ar LBS. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt Covid-19 krīzes finansējumu EUR 15 000 (piecpadsmit tūkstoši euro, 00 centi) 

apmērā virzīt LBL un LSBL komandu dalības maksas segšanai, komandām, kuras izpildījušas 

visas finansiālās saistības ar LBS.  

 

K.Cipruss informē, ka atlikušais finansējums ir 3x3 basketbola LOK A komandai – četriem spēlētājiem. 

Šobrīd notiek diskusija ar LOK par finansējuma mērķa grozījumiem, veicinot arī 3x3 basketbola attīstību 

Latvijā.  

 

M.Balodis jautā  par Reģionu izlašu projektu. K.Olšteins informē, ka šobrīd plāno trīs lokācijās oktobrī – 

Gulbene, Saldus un Rīga. K.Cipruss informē, ka šobrīd E.Toms izstrādā plānu. Piektdien plāno sapulci ar 

K.Olšteinu, lai runātu par projekta detaļām.  

 

M.Balodis jautā par LJBL pārejām, pieminot Rēzeknes situāciju, kas izskanējusi publiskā telpā. K.Cipruss 

informē, ka šī situācija tiek risināta Treneru komisijā, tiks aicināti iesaistītie uz nākamo komisijas sēdi, 

un pēc tam tiks izskatīts šis jautājums valdes sēdē.  

 

84. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

24. septembrī plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

9. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 24. septembrī plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 
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  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 11. septembrī Nr.16 

Norises vieta: Attālināti 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 11. septembrī 

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, E.Jansons, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. 
Epideioloģiskās drošības pasākumu kārtība Covid-19 infekcijas izplatības 

ierobežošanai.  
Ziņo: R.Vējonis 

 

1.Epidemioloģiskās drošības pasākumu kārtība Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanai. 

 

R.Vējonis informē, ka atsaucoties uz Ministru kabineta 2020. gada 9. jūnija noteikumiem Nr. 360 

“Epidemioloģiskās drošības pasākumi Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanai”, LBL nodaļa ir 

izstrādājusi kārtību epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 infekcijas izplatības 

ierobežošanai LBS organizētajās basketbola sacensībās. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Kārtību epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 

infekcijas izplatības ierobežošanai biedrības “Latvijas Basketbola savienība” organizētajās basketbola 

sacensībās. 

 

PAR PRET ATTURAS 
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7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt Kārtību epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 infekcijas izplatības 

ierobežošanai biedrības “Latvijas Basketbola savienība” organizētajās basketbola sacensībās. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 24. septembrī Nr.17 

Norises vieta: LBS birojā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 24. septembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - 
K.Cipruss, K.Janičenoks, E.Toms, G.Keisels, G.Šēnhofs (BJSS “Rīga” 

vadītājs) 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 
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1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. Par LBS halli. Ziņo: K.Cipruss 

4. LJBL pārejas.  Ziņo: D.Žvirble 

5. LJBL treneru komunikācija. Ziņo: A.Galvanovskis 

6. Reģionu izlašu projekta izstrādes gaita. Ziņo: E.Toms 

7. Izmaiņas LBL tiesnešu uzraudzības sistēmā.  Ziņo: K.Janičenoks 

8. Grozījumi Ramirent NBL, LBK un LSBL nolikumos. Ziņo: K.Janičenoks 

9. U16 meiteņu izlases galvenā trenera apstiprināšana. Ziņo: A.Galvanovskis  

10. Dažādi.  

11. Par nākamo valdes sēdi.  

 

9. Dažādi. 

 

G.Šēnhofs informē, ka potenciāli Rīgas pašvaldība varētu finansējumu samazināt sporta skolām aptuveni 

par 30 (trīsdesmit) %. Piekrīt, ka Labākais pret labāko izspēles sistēma no sportiskā viedokļa ir labākais 

formāts, bet skatoties no finansiālā aspekta, tad tas nav racionāls finansējuma izlietojums. Kāds ir 

ieguvums tērējot tādus līdzekļus? Kuras ir tās spēcīgās komandas, kāpēc ir spēcīgas? Perspektīvi spēlētāji 

vai viens/divi labi spēlētāji? Aicina LBS valdi aizdomāties par šo. 

 

D.Žvirble skaidro, ka pie šī jautājuma tika strādāts jau gadu, tika aptaujāti ne tikai Jaunatnes komisijas 

locekļi, bet treneri, sporta funcionāri un direktori. Uzskata, ka drīzāk jāizskata komandu un treneru skaits. 

Nepiekrīt, ka neskatās pareizā veidā.   

 

E.Lūsis jautā par reālo skaitli kāds ir tas samazinājums? G.Šēnhofs precīzi nevar pateikt.   

 

K.Olšteins piekrīt, ka ja skatamies no finansiālās puses, tad tiešām Labākais pret labāko ir finansiāli 

neizdevīgāka sistēma. Uzskata, ka šobrīd ir izlemts un ir risināts demokrātiskā ceļā. Varbūt pēc gada būs 

citādāka situācija un tiks mainīts lēmums, minot kā galveno iemeslu - finansējumu. Ne viss jāskatās caur 

biznesa prizmu, bet arī caur sabiedrības interesēm.  

 

E.Lūsis piekrīt K.Olšteinam. R.Vējonis arī saka, ka čempionāts sācies un sekos līdzi situācijai. Iespējams, 

ka situācija valstī un pasaulē varbūt mainīs šo situāciju, bet esam uzklausījuši visas puses un ir pieņemts 

lēmums. K.Olšteins saka, ka mēs nevaram neieklausīties biedru viedokļos. 

 

D.Žvirble saka, ka no marta ir bijusi 7 (septiņās) skolās uz akreditācijām. Direktori ļoti priecīgi un lepojas, 

ka komandas ir tikušas superlīgā (augstākajā divīzijā). Ārpus Rīgas sporta skolām ir citāds redzējums un 

iespējas.  

 

Notiek diskusija par pieņemto lēmumu saistībā ar LJBL izspēles sistēmu.  

  

K.Cipruss pieņem, ka katrai pusei ir sava taisnība, bet skaidro, ka nevar nerespektēt biedrus, bet sekos kas 

notiek ar finansiālo situāciju pašvaldībās/valstī, laicīgi domājot par potenciālo hibrīda izspēles sistēmu 

ilgtermiņā.  

 

G.Šēnhofs atstāj valdes sēdi. 
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10. Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 24. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

3.Apstiprināt 2020. gada 24. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

4.Par LBS valdes sēžu protokolu apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 3. septembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt 2020. gada 3. septembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 11. septembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

2. Apstiprināt 2020. gada 11. septembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

5.Par LBS halli. 

 

K.Cipruss informē par aktualitātēm. Šobrīd uz IZM finansējumu ir izvirzīti tikai divi projekti –Jaunatnes 

basketbola attīstības centrs un paraolimpiskais centrs.  

 

R.Vējonis ir runājis ar IZM pārstāvjiem, un oktobra beigās vai novembra sākumam vajadzētu būt ziņai 

par virzību. Plānots tikties ar atbildīgo par zemes īpašuma tiesībām un izrunātu autosstāvvietu situāciju.  

 

K.Cipruss informē, ka projektēšanas procesā tiek runāts arī par dizainera piesaisti, lai risinātu dažādus 

basketbola centra dizaina plāna un sistēmas izveidošanas aspektus, kā piemēram, basketbola muzeja 

integrēšanu basketbola centrā. 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 
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NOLEMJ: 

10. Pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju. 

 

6.LJBL pārejas.  

 

R.Vējonis aicina D.Žvirbli sniegt ziņojumu. D.Žvirble informē, ka pārspēles izņēmuma kārtā bija pirms 

sezonas, bet jaunās sezonas nolikums jau bija apstiprināts. Nolikumā nebija noteikts, ka pārspēlēs spēlē 

ar jauno sastāvu, ar kuru spēlēs 2020./2021. gada sezonā. Tas tika izsūtīts rekomendācijas vēstulē 

komandām, kuras piedalījās pārspēlēs. Komunikācijas problēmas dēļ, netika visi informēti. LBS saņēmis 

piecus iesniegumus par pārejas atļauju. Visiem pieciem ir izsniegta atļauja par pāreju, ņemot vērā 

spēlētāju skolu maiņas un to, ka netika informētas visas sporta skolas par pāreju rekomendācijām. 

Jaunatnes komisija secināja, ka mācības ir prioritāte un šādos gadījumos ir jāizsniedz pārejas atļauja.  

 

D.Žvirble informē par G.Jonāna iesniegumu, kurā skaidro, ka nolikums nedrīkst ierobežot un aizliegt 

bērnam spēlēt tur, kurš viņš vēlas. K.Cipruss skaidro, ka piedalīties treniņu procesā nevaram liegt 

nevienam, bet lai piedalītos LBS organizētajās sacensībās jāievēro LBS valdes apstiprinātais nolikums.  

 

K.Cipruss aicina nākamā gada nolikumā ietvert punktu, ka pēc Jaunatnes komisijas ierosinājuma ar LBS 

valdes lēmumu var veikt pāreju izņēmumus.  

  

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai D.Žvirbles sniegto informāciju. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai D.Žvirbles sniegto informāciju. 

 

7.LJBL treneru komunikācija. 

 

E.Toms pievienojas valdes sēdei. 

 

E.Toms informē par 2020. gada 22. septembrī Treneru komisijā izskatīto jautājumu par LJBL treneru 

komunikāciju publiskā vidē. Treneru komisija uzskata, ka nepieciešams piemērot sankcijas iesaistītajiem 

treneriem A.Grehovam un E.Šleseram, liedzot ieņemt amatu jauniešu izlasēs vienu vai divus gadus. Tiek 

jautāts, vai A.Grehova komunikācija publiskā un jauniešu vidē atbilst pedagoga amatam? K.Cipruss 

uzskata, ka to var izvērtēt Izglītības kvalitātes valsts dienests.  

 

K.Olšteins uzskata, ka nav nepieciešams diskvalificēt, bet aicina pieņemt TK rekomendāciju zināšanai. 

 

A.Galvanovskis pievienojas valdes sēdei.  

 

E.Lūsis arī piekrīt, ka nevajag publiski diskvalificēt, bet pašiem pieņemt zināšanai. Par komunikāciju 

jauniešu vidū, gan uzskata, ka nepieciešams skatīties kā rīkoties – iesaka izstrādāt ētikas kodeksu. 

K.Olšteins piekrīt, ka jāveido ētikas komisiju.  
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R.Vējonis  piekrīt priekšlikumam izvairīties no publiskas diskvalificēšanas un aicina Treneru komisiju 

rīkoties saskaņā ar pašas lemto, gadu vai divus nepiedāvājot iesaistītājiem treneriem darbu izlasēs. 

Ierosina deleģēt K. Olšteinu izrunāt situāciju ar A. Grehovu. 

 

M.Balodis saka, ka ir jādomā par cēloni nevis sekām. Piekrīt, ka nevajadzētu sodīt, bet veidot darba grupu, 

kas izstrādā noteikumus ne tikai par pārejām, bet arī aģentu darbībām. K.Cipruss saka, ka likums ierobežo 

mūsu iespējas, ņemot vērā, ka sporta skolas ir pašvaldību pakļautībā. 

 

Notiek diskusija. R.Vējonis piedāvā izstrādāt rekomendācijas sporta skolām un izstrādāt ētikas kodeksu. 

 

K.Cipruss un E.Toms ierosina pārejas noteikumos iestrādāt prasību, ka, interesējoties par spēlētāju, 

pirmajam solim jābūt e-pastam spēlētāja trenerim ar kopiju LBS. 

 

R.Vējonis aicina pieņemt E.Toma sniegto informāciju zināšanai. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju zināšanu. 

 

R.Vējonis aicina uzdot Treneru un Jaunatnes komisijām iesniegt konkrētus priekšlikumus Pāreju 

nolikuma precizēšanai. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2. Uzdot Treneru un Jaunatnes komisijām iesniegt priekšlikumus Pārejas noteikumu precizēšanai.  

 

 

8.Reģionu izlašu projekta izstrādes gaita. 

 

E.Toms informē par Reģionu izlašu projekta izstrādes gaitu. Treneru komisijā ir apstiprināti Reģionu 

izlašu treneri novados. Attiecīgi vietas izvēlētas sasaistē ar treneriem un spēlētājiem noteiktos reģionos.  

 

Paredzētas izglītojošās lekcijas – uzturs, psiholoģiju, un studijās ASV. Plānojās vēl viens seminārs 

vecākiem. Uz citiem sabraukumiem plānots arī uzaicināt pārstāvjus no Latvijas universitātēm un 

koledžām stāstīt par iespējām spēlēt basketbolu un mācīties Latvijā.  

 

K.Olšteins saka, ka šobrīd tiek arī plānots blogs ar pilnvērtīgu informāciju par uzturu, universitātēm un 

psiholoģiju.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 
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NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto zināšanu.  

 

E.Toms atstāj valdes sēdi.  

 

9.U16 meiteņu izlases galvenā trenera apstiprināšana. 

 

Atsaucoties uz 2020. gada 22. septembra Treneru komisijas sēdi, A.Galvanovskis informē par izvirzīto 

U16 meiteņu izlases galveno treneri – Andri Steļmahu.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Andri Steļmahu U16 meiteņu izlases galveno trenera amatā. K.Olšteins, 

A.Galvanovskis, E.Lūsis, M.Balodis un R.Vējonis piekrīt, D.Žvirble atturas, jo iepriekš izvirzījusi šim 

darbam I. Markūni. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 1 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt Andri Steļmahu U16 meiteņu izlases galvenā trenera amatā.  

 

10.Izmaiņas LBL tiesnešu uzraudzības sistēmā. 

 

K.Janičenoks pievienojas valdes sēdei.  

 

K.Janičenoks skaidro situāciju par LBL tiesnešu uzraudzības sistēmas. Tiesnešu komisijas ierosinājums 

ir veikt izmaiņas LBL tiesnešu uzraudzības sistēmā no komisāru uz Novērotāju atskaites sistēmu. Uzskata, 

ka Tiesnešu komisijas priekšlikums tika piedāvāts pārāk vēlu, lai veiktu izmaiņas šai sezonai, tāpēc no 

otrā apļa sāks gatavoties, lai to ieviestu 2021./2022. gada sezonā.  

 

R.Vējonis aicina uzdot LBS Tiesnešu komisijai sagatavot priekšlikumus plānu pārejai no komisāru uz 

Novērotāju atskaites sistēmu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

5 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot LBS Tiesnešu komisijai sagatavot plānu pārejai no komisāru uz Novērotāju atskaites 

sistēmu. 

 

11.Grozījumi Ramirent NBL, LBK un LSBL nolikumos. 

 

K.Janičenoks informē par nepieciešamību veikt grozījumus Ramirent Nacionālās Basketbola līgas, 

Latvijas Basketbola kausa izcīņas un Latvijas Sieviešu Basketbola līgas nolikumos, iekļaujot punktu par 

Latvijas himnas atskaņošanas nepieciešamību pirms katras spēles sākuma. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt grozījumus Ramirent Nacionālās līgas nolikumā, pievienojot 18.4. punktu.  
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1.Apstiprināt grozījumus Ramirent Nacionālās līgas nolikumā, pievienojot 18.4. punktu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Latvijas Basketbola kausa izcīņas spēlēs, pievienojot 5.5. punktu. 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt Latvijas Basketbola kausa izcīņas spēlēs, pievienojot 5.5. punktu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt grozījumus Latvijas Sieviešu Basketbola līgas nolikumā, pievienojot 18.5. 

punktu.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt grozījumus Latvijas Sieviešu Basketbola līgas nolikumā, pievienojot 18.5. punktu.  

 

K.Janičenoks atstāj valdes sēdi. 

 

12.Dažādi. 

 

K.Olšteins uzskata, ka LJBL skatītāju ierobežojumiem nevajadzētu būt LBS uzstādījumam, bet katras 

pašvaldības un sporta skolas kompetencē - ļaut vai neļaut nākt skatītājiem. D.Žvirble skaidro, ka Jaunatnes 

komisijā šis jautājums tika izskatīts, un komisijas nostāja ir, ka šajos apstākļos nedrīkst būt izņēmumi. 

Notiek diskusija par LJBL un citu LBS rīkoto pasākumu skatītāju ierobežojumiem. K.Cipruss skaidro kā 

notiek pašizolācijas noteikšana. Mums ir jāmazina riski. 

 

M.Balodis jautā, kas kontrolē vai LJBL tiek ievēroti šie ierobežojumi? Aicina vēlreiz nodot informāciju 

sporta skolām, ka nedrīkst laist skatītājus.  

 

K.Cipruss informē, ka šobrīd LBS 2020./2021. gada budžets ir izstrādes procesā. Nākamajā valdes sēdē 

tas tiks prezentēts. 

 

85. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

14. oktobrī plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 
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NOLEMJ: 

1.Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 14. oktobrī plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 5. oktobrī Nr.18 

Norises vieta: Attālināti 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 5. oktobrī 

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - K.Cipruss 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. 
Kārtība epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 

infekcijas izplatības ierobežošanai. 
Ziņo: R.Vējonis 
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1.Kārtība epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 infekcijas izplatības 

ierobežošanai.  

 

R.Vējonis informē, ka, ņemot vērā, pirmo pieredzi ar Latvijas Basketbolu līgu sezonas atklāšanu 

iekštelpās, ir radusies nepieciešamība precizēt LBS valdes apstiprināto Kārtību epidemioloģiskās drošības 

pasākumu īstenošanai Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanai protokolu.  

 

Visi piekrīt, bet uzskata, ka uzsvars ir uz prevenciju, nevis sodīšanu, kontrolējot protokola ievērošanu. 

R.Vējonis aicina apstiprināt grozījumus Kārtība epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-

19 infekcijas izplatības ierobežošanai LBS organizētajās basketbola sacensībās. 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt grozījumus Kārtība epidemioloģiskās drošības pasākumu īstenošanai Covid-19 

infekcijas izplatības ierobežošanai biedrības “Latvijas Basketbola Savienība” organizētajās 

basketbola sacensībās. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

  /E.Janons/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 
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VALDES SĒDE 

 

2020. gada 14. oktobrī Nr.19 

Norises vieta: LBS birojā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 14. oktobrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss, G.Keisels, G.Vēveris, E.Šneps 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. 2019./2020. gada budžeta atskaite. Ziņo: G.Vēveris 

4. 2020./2021. gada budžeta projekta izstrādes gaita. Ziņo: G.Vēveris 

5. Jaunatnes basketbola attīstības centrs. Ziņo: K.Cipruss 

6. EuroBasket kvalifikācijas turnīri.  Ziņo: K.Cipruss 

7. Sieviešu basketbola attīstības komisija. Ziņo: K.Cipruss 

8. Dažādi.  

9. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 14. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 14. oktobra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

2.Par LBS valdes sēžu protokolu apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 24. septembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 
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1.Apstiprināt 2020. gada 24. septembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 2. oktobra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 2. oktobra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3.2019./2020. gada budžeta atskaite. 

 

R.Vējonis aicina G.Vēveri sniegt ziņojumu. G.Vēveris informē par 2019./2020. gada budžetu izpildi.  

 

G.Vēveris informē, ka 2019./2020. gada budžeta iesniedzams zvērināta revidenta slēdziena sagatavošanai.  

 

R.Vējonis aicina LBS 2019./2020. gada budžeta izpildi no 01.10.2019. līdz 30.09.2020. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt LBS 2019./2020. gada budžeta izpildi no 01.10.2019. līdz 30.09.2020. 

 

Saskaņā ar LBS Statūtu 4.21.4., valdei jāsagatavo un jāiesniedz padomei atskaite par LBS iepriekšējā 

gada budžeta izpildi. R.Vējonis aicina pēc revidenta ziņojuma, virzīt 2019./2020. gada budžeta izpildi 

apstiprināšanai LBS Padomē. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2.Pēc revidenta ziņojuma saņemšanas virzīt 2019./2020. gada budžeta izpildi apstiprināšanai LBS 

Padomē. 

 

4.2020./2021. gada budžeta projekta izstrādes gaita.  

 

G.Vēveris informē par 2020./2021. gada budžeta projekta izstrādes gaitu.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju. 
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5.Jaunatnes basketbola attīstības centrs. 

 

E.Šneps pievienojas valdes sēdei. 

 

Atsaucoties uz 2020. gada 9. jūlija LBS valdes lēmumu un 2020. gada 30. jūlija vēstuli no SIA “OZOLA 

& BULA, arhitektu birojs”, R.Vējonis informē, ka nepieciešams virzīt projekta izstrādi. Skaidro par 

nosaukuma maiņu uz  Jaunatnes basketbola attīstības centru.  

 

K.Cipruss informē par pirms nedēļas tikās ar Rīgas domes pārstāvjiem, iepazīstinot ar būvprojektu un 

potenciālajām problēmām, kas radušās izstrādes procesā.  

 

K.Cipruss informē par būvprojekta minimālā sastāvā izstrādi, optimizējot objekta platības un atsakoties 

no pilnas pagrabstāva izbūves, atstājot minimālo pagraba platību.  

 

K.Olšteins jautā par izmaksām šādam projektam? E.Šneps atbild, ka atbilstoši būvprojekta iepirkuma 

prasībām. E.Šneps uzskata, ka ir attīstības centrā ir jāintegrē basketbola muzeja krātuves eksponāti 

publiskai apskatei.   

 

R.Vējonis aicina virzīt būvprojekta “LBS sporta halles jaunbūves un tai piegulošās teritorijas 

labiekārtojuma K.Barona iela 99c, Rīgā” minimālā sastāvā izstrādi, optimizējot objekta platības un 

atsakoties no pilnas pagrabstāva izbūves, atstājot minimālo pagraba platību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Virzīt būvprojekta “LBS sporta halles jaunbūves un tai piegulošās teritorijas labiekārtojuma 

K.Barona iela 99c, Rīgā” minimālā sastāvā izstrādi, optimizējot objekta platības un atsakoties no 

pilnas pagrabstāva izbūves, atstājot minimālo pagraba platību.  

  

6.EuroBasket kvalifikācijas turnīri. 

 

K.Cipruss informē, ka esam pieteikušies uz četru FIBA EuroBasket kvalifikācijas turnīru rīkošanu – 

diviem novembrī, diviem februārī. Novembrī esam saņēmuši tiesības rīkot FIBA EuroBasket sieviešu 

kvalifikācijas turnīru. E.Šneps informē, ka decembrī lems par februāra kvalifikācijas turnīriem. 

 

Novembra beigās būs arī 2022. gada EuroBasket vīriešu kvalifikācijas turnīrs. Notiek spēlētāju apzināšana 

un gatavošanās darbi, lai dotos uz Bosniju un Hercegovinu. Notiek diskusija par spēlētāju piesaisti.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai K.Cipruss sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto zināšanu.  
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7.Sieviešu basketbola attīstības komisija. 

 

K.Cipruss informē par priekšlikumu veidot Sieviešu basketbola attīstības komisiju. FIBA ir tāda komisija, 

kura darbojas sieviešu basketbola attīstības virzienā. Notiek diskusija. Piekrīt, ka šāda komisija ir 

nepieciešama un tai ir liels potenciāls.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Sieviešu basketbola attīstības komisijas izveidi. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt Sieviešu basketbola attīstības komisijas izveidi. 

 

R.Vējonis aicina uzdot LBS administrāciju sagatavot kandidatūras Sieviešu basketbola attīstības 

komisijai.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2.Uzdot LBS administrāciju sagatavot kandidatūras Sieviešu basketbola attīstības komisijai.  

 

8.Dažādi. 

 

K.Cipruss informē par situāciju saistībā ar jaunajiem MK noteikumiem, kas saistās ar epidemioloģiskās 

drošības pasākumiem COVID-19 infekcijas izplatības ierobežošanai sporta sacensībās. Ņemot vērā, šos 

noteikumus, turpinām Pafbet Latvijas-Igaunijas basketbola līgu un Douglas Baltijas basketbola līgas 

Elites divīzija.  

 

Šobrīd Ramirent NBL, Douglas BBL Starptautiskā un Latvijas Basketbola kauss ir jāaptur līdz 2020. gada 

6. novembrim. K.Olšteins jautā, vai nevaram turpināt Latvijas kausa turnīru? Notiek diskusija.  

 

R.Vējonis aicina apturēt Ramirent NBL, Latvijas kausa izcīņu un Douglas BBL Starptautiskās divīzijas 

sacensības līdz 2020. gada 6. novembrim.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apturēt Ramirent NBL, Latvijas kausa izcīņu un Douglas BBL Starptautiskās divīzijas 

sacensības no 2020. gada  līdz 2020. gada 6. novembrim.  

 

 

9.Par nākamo valdes sēdi. 
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Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

5. novembrī plkst. 10:00 klātienē. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 5. novembrī plkst. 10:00 klātienē. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 
 
 
 
 

Biedrības  

“Latvijas Basketbola savienība”  

VALDES SĒDE  
 

  

2020. gada 5. novembrī  Nr.20  

Norises vieta: Attālināti Zoom platformā    

  

                       

Sēde sasaukta: 2020. gada 5. novembrī, plkst.10:00   
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Sēdi vada:  LBS prezidents – R.Vējonis  

Sēdē piedalās:    
Valdes locekļi -  E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble, 

E.Jansons  
Klātesošie -  K.Cipruss, G.Keiselis, G.Vēveris, E.Toms,   

Protokolē:  

  

A.Vecvagare  

Darba kārtība  
  

1.  Darba kārtības apstiprināšana.    

  2.  LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3.  2020./2021. gada LBS budžeta projekta izstrādes gaita.  Ziņo: G.Vēveris  

4.  Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana.  Ziņo: E.Toms  

5.  Treneru komunikācijas vadlīnijas spēlētāju pārejām Latvijā.  Ziņo: E.Toms  

6.  3x3 basketbola attīstības plāns.  Ziņo: E.Jansons  

7.  SIA “ISBS cooperation” iesniegums.  Ziņo: K.Cipruss  

8.  Sieviešu basketbola attīstības komisija.  Ziņo: K.Cipruss  

9.  Basketbola attīstības plāns 2020 - 2023.   Ziņo: K.Cipruss  

10.  Izmaiņas FIBA Eiropas Sieviešu komisijā.  Ziņo: K.Cipruss  

11.  Dažādi.    

  12.  Par nākamo valdes sēdi.  

  

1. Darba kārtības apstiprināšana.   

  

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 5. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt 2020. gada 5. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību.  

  

2. Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.   

  

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 14. oktobra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt 2020. gada 14. oktobra LBS valdes sēdes protokolu.  
  

3. 2020./2021. gada budžeta projekta izstrādes gaita.   
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G.Vēveris informē par 2020./2021. gada budžeta projekta izstrādes gaitu. Šobrīd izstrādes 
gaitā ir deficīts EUR 210 tūkstoši. G.Vēveris iepazīstina ar risinājumiem budžeta 
sabalansēšanai.   

  

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Pieņemt zināšanai G.Vēvera sniegto informāciju.  
  

4. Jaunatnes izlašu treneru apstiprināšana.  

  

Atsaucoties uz 2020. gada 27. oktobra Treneru komisiju tiek virzīti jaunatnes izlašu treneri 
apstiprināšanai.  

  

E.Toms informē, ka par U18 sieviešu izlases galveno treneri tiek virzīts – Matīss Rožlapa.  
  

R.Vējonis aicina apstiprināt Matīsu Rožlapu U18 sieviešu izlases galvenā trenera amatā. 
Visi piekrīt.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt Matīsu Rožlapu U18 sieviešu izlases galvenā trenera amatā.  

  

E.Toms informē, ka U18 vīriešu izlases galveno treneri tiek virzīts – Artūrs Visockis-
Rubenis un U20 vīriešu izlasei – Uvi Helmani.  
  

R.Vējonis aicina apstiprināt Artūru Visocki-Rubeni U18 vīriešu izlases galvenā trenera 
amatā.   
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

2. Apstiprināt Artūru Visocki-Rubeni U18 vīriešu izlases galvenā trenera amatā.  

  

R.Vējonis aicina apstiprināt Uvi Helmani U20 vīriešu izlases galvenā trenera amatā.   
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  
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NOLEMJ:  

3. Apstiprināt Uvi Helmani U20 vīriešu izlases galvenā trenera amatā.  

  

E.Toms atstāj valdes sēdi.  
  

5. Treneru komunikācijas vadlīnijas spēlētāju pārejām Latvijā.  

  

Atsaucoties uz 2020. gada 22. septembra Treneru komisiju, E.Toms informē par Treneru 
komisijas priekšlikumu izstrādāt Treneru komunikācijas vadlīnijas spēlētāju pārejām Latvijā. 
Notiek diskusija.  

  

E.Toms informē, ka vadlīnijas tiktu iestrādātas jaunā 2020./2021. gada LJBL nolikumā.  
  

M.Balodis uzskata, ka jāizstrādā un jāapstiprina šādas vadlīnijas jau uz šo sezonu, lai 
laicīgi veidotu kultūru.   

  

E.Jansons skaidro par pāreju atļaujām hokejā. Uzskata, ka jāveido vecāku asambleju un 
tad pārejas noteikumus, nevis otrādi.  

  

R.Vējonis uzskata, ka mūsu izvēlētais virziens ir pareizs, ņemot vērā, ka tas korelēs ar 
Reģionu izlašu projektu, kurā notiks dažādas apmācības un izglītojoši pasākumi. Aicina 
izstrādāt šīs vadlīnijas un izskatīt Treneru komisijā.   

  

K.Olšteins piekrīt, ka jāsakārto sistēma, bet attiecīgie cilvēki tiks uzrunāti Reģionu izlašu 
kontekstā.   
  

M.Balodis piedāvā veidot darba grupu, lai risinātu šo pāreju komunikāciju problēmu. 
Jāiesaista arī Jaunatnes komisija.   
  

E.Jansons aicina paplašināt komunikāciju ne tikai starp treneriem, bet arī ar vecākiem un 
sporta skolām.  
  

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. Visi piekrīt.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju.  

  

R.Vējonis aicina uzdot LBS administrācijai izveidot darba grupu Treneru komunikācijas 

vadlīniju spēlētāju pārejas Latvijā sistēmas izstrādei.   

  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  
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NOLEMJ:  

2. Uzdot LBS administrācijai izveidot darba grupu Treneru komunikācijas vadlīniju 

spēlētāju pārejas Latvijā sistēmas izstrādei.  E.Toms atstāj valdes sēdi.   

  

6. 3x3 basketbola attīstības plāns.  

  

E.Jansons informē par izstrādāto 3x3 basketbola attīstības plānu. Šobrīd ir noskatītas 
vietas, kur izveidot 3x3 basketbola mājvietu. Šādā vietā varētu nodrošināt medicīniskos 
pakalpojumus, ēdināšanu un izglītojošās nodarbības/seminārus.   
  

E.Jansons skaidro Latvijas 3x3 basketbola situāciju, uzskata, ka jāsakārto sistēma, sākot 
ar 3x3 basketbola finansējuma kontroli.   

  

R.Vējonis aicina apstiprināt 3x3 basketbola attīstības plānu, realizējot to pieejamā 
finansējuma LBS budžeta ietvaros. Visi piekrīt.  

  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt 3x3 basketbola attīstības plānu, realizējot to pieejamā finansējuma LBS 
budžeta ietvaros.   

  

7. SIA “ISBS cooperation” iesniegums.  

  

K.Cipruss informē par 2020. gada 22. oktobrī saņemto SIA “ISBS cooperation” iesniegumu 
ar vēlmi kļūt par pilntiesīgiem LBS biedriem.  

  

R.Vējonis aicina apstiprināt SIA “ISBS cooperation” par pilntiesīgiem LBS biedriem. Visi 
piekrīt.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt SIA “ISBS cooperation” par pilntiesību LBS biedru.   
  

8. Sieviešu basketbola attīstības komisija.  

  

K.Cipruss informē par LBS biedru izvirzītajiem kandidātiem LBS Sieviešu attīstības 
komisijā.   
  

R.Vējonis aicina pagarināt komisijas kandidātu izvirzīšanas termiņu līdz nākamajai LBS 
valdes sēdei. Visi piekrīt.  
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PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Pagarināt LBS Sieviešu attīstības komisijas kandidātu izvirzīšanas termiņu līdz 
nākamajai LBS valdes sēdei.  

9. Basketbola attīstības plāns 2020 - 2023.  

  

K.Cipruss informē par R.Vējoņa izstrādāto Basketbola attīstības plāns 2020 2023. Aicina līdz 

nākamajai valdes sēdei iesniegt ierosinājumus plāna pilnveidei.   

  

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

7  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju  
  

R.Vējonis atstāj valdes sēdi, deleģējot K.Olšteinu vadīt LBS valdes sēdi.  
  

10. Izmaiņas FIBA Eiropas Sieviešu komisijā.  

  

K.Olšteins aicina K.Ciprusu sniegt ziņojumu. K.Cipruss informē par 2020. gada 22. oktobrī 
saņemto epastu no E.Šnepa ar priekšlikumu veikt izmaiņas LBS pārstāvniecībā FIBA 
Eiropas Sieviešu komisijas sastāvā, lai veidotu sasaisti ar LBS veidoto LBS Sieviešu 
attīstības komisiju. K.Cipruss uzskata, ka E.Lūsis būtu atbilstošs kandidāts. Visi piekrīt.  
  

PAR  PRET  ATTURAS  

6  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Apstiprināt izmaiņas FIBA Eiropas Sieviešu komisijas sastavā, atsaucot Edgaru 
Šnepu un virzot Egilu Lūsi.  

  

11. Dažādi.  

   

K.Cipruss aicina K.Janičenoku pievienoties valdes sēdei. K.Janičenoks informē par 
nepieciešamību veikt grozījumus COVID-19 protokola vadlīnijās, precizējot rīcību 
gadījumos, kad komandas dalībniekiem ir bijis pozitīvs COVID-19 tests.   

  

  

PAR  PRET  ATTURAS  

6  0  0  

  

NOLEMJ:  
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1. Apstiprināt grozījumus LBL COVID-19 vadlīnijās gadījumos, kad komandas 
dalībniekam bijis  

pozitīvs Covid-19 tests vai komandas dalībnieks atzīts par kontaktpersonu.  
  

K.Cipruss informē, ka šobrīd notiek aktīva komunikācija ar IZM, lai neapturētu Eiropas 
čempionāta kvalifikācijas turnīru sievietēm, augstāko līgu un izlases.   

  

  

12. Par nākamo valdes sēdi.  

  

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. K.Olšteins piedāvā nākamo valdes 
sēdi 2020. gada  

19. novembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom platformā. Visi piekrīt.   

  

PAR  PRET  ATTURAS  

6  0  0  

  

NOLEMJ:  

1. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 19. novembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom 

platformā.  

  

  

Sēdes vadītājs:    /R.Vējonis/  

Valdes locekļi:    /E.Lūsis/  

    /K.Olšteins/  

    /A.Galvanovskis/  

    /E.Jansons/  

    /M.Balodis/  

    /D.Žvirble/  

Protokolēja:    /A.Vecvagare/  
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Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 7. novembrī Nr.21 

Norises vieta: Attālināti  

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 7. novembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble, E.Jansons 

Klātesošie - K.Cipruss  

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā.  Ziņo: R.Vējonis 

 

1.Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā.  

 

R.Vējonis informē, ka ņemot vērā Ministru Kabineta rīkojumu Nr.655 izsludinātās Ārkārtējā situācijas 

ierobežojumus no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. decembrim, LBS valdei ir jāveic 

ierobežojumu grozījumi Latvijas Basketbola līgās un Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas.  

 

R.Vējonis aicina apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent 

Nacionālās basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas, Latvijas Jaunatnes basketbola līgas 

čempionātus un Latvijas kausa izcīņu. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent Nacionālās 

basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas un Latvijas Jaunatnes basketbola līgas čempionātus, 

kā arī Latvijas kausa izcīņu no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. decembrim.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt, ka Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju 

klātbūtnes, piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. 

decembrim. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 
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NOLEMJ: 

2. Apstiprināt, ka Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes, 

piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. 

decembrim 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās 

sacensības – sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas 

spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. decembrim. Visi 

piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

3. Apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās sacensības – 

sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas spēles 

notiek bez skatītāju klātbūtnes no 2020. gada 9. novembra līdz 2020. gada 6. decembrim 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /E.Jansons/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 
 



 104 no 119 
 

 
 
 
 
 
HHH 
GHH 
 
HHH 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 19. novembrī Nr.22 

Norises vieta: Attālināti Zoom platformā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 19. novembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss, G.Keisels, M.Gulbis 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēžu protokolu apstiprināšana.  

3. Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera atskaite. Ziņo: M.Gulbis 

4. Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīrs sievietēm. Ziņo: K.Cipruss 

5. Basketbola attīstības plāns 2020 - 2023.  Ziņo: K.Cipruss 

6. Dažādi.  

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 19. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 19. novembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 
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2.Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 5. novembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 5. novembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 7. novembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 7. novembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3.Latvijas sieviešu valstsvienības galvenā trenera atskaite.  

 

M.Gulbis pievienojas valdes sēdei. 

 

M.Gulbis sniedz atskaiti par aizvadīto Eiroas čempionāta kvalifikācijas posmu. M.Gulbis informē, ka bija 

pilnā sastāvā, izņemot Aija Klakocka, bija jāpārplāno kapteiņa lomu un garā gala rotāciju. Laiks nebija 

daudz, bet centās laiku izmantot lietderīgi, varēja pavadīt vairāk laika kopā, saliedēties. Izsakās ļoti labi 

par komandu un personālu - ļoti labi noorganizēts, viss nodrošināts. 

 

Zaudējums pret Vāciju, uzvara pret Horvātiju. Nākamajā ciklā jāizcīna divas uzvaras.  

 

R.Vējonis kāds bija noskaņojums pēc spēlēm? M.Gulbis skaidro, ka ar visām nepaspēja parunāt, jo 

spēlētājas devās jau prom uzreiz pēc spēles. Elīn1 un Anete izteica vēlmi spēlēt februāra logā. Noteikti 

turpinās uzturēt kontaktu. 

 

K.Olšteins saka, ka tic Mārtiņam kā trenerim un prieks dzirdēt, ka no LBS puses ir veiksmīgi padarīts 

darbs.  

 

E.Lūsis apmierināts, ka komanda bija pilnā sastāvā. Piekrīt, ka nav tik viegli šādos apstākļos sagatavoties.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai M.Gulbja sniegto informāciju. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai M.Gulbja sniegto informāciju. 

 

4.Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīrs sievietēm. 
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K.Cipruss informē par Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīra sievietēm organizēšanu Rīgā. Esam 

saņēmuši pateicības no komandām un FIBA. 

 

Esam arī pieteikušies uz februāra posmiem gan sievietēm, gan vīriešiem.  

 

E.Lūsis jautā, kad tiks izlemts par februāla logiem? R.Vējonis atbild, ka decembrī būs FIBA valdes sēde.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai K.Ciprusa sniegto informāciju. 

 

M.Gulbis atstāj valdes sēdi. 

 

5.Basketbola attīstības plāns 2020 - 2023. 

 

K.Cipruss informē par R.Vējoņa izstrādāto Basketbola attīstības plāns 2020-2023. LBS valdes locekļiem 

nav bijuši ieteikumi.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Basketbola attīstības plāns 2020-2023 un virzīt tālākai apstiprināšanai 

padomē un biedru sapulcē.. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Apstiprināt R.Vējoņa Basketbola attīstības plāns 2020-2023. 

 

6.Dažādi. 

  

R.Vējonis aicina K.Ciprusu īsumā informēt par LBS budžeta izstrādes gaitu. K.Cipruss informē par 

aprēķiniem saistībā ar Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīra sievietēm organizēšanu. 

 

Diskusija par LOK un LOV finansējuma pārvirzīšanu attiecīgām federāciju.  

 

R.Vējonis informē par darbu ar pašvaldībām saistībā ar U19 Pasaules čempionāta organizēšanu Latvijā.  

 

R.Vējonis informē, ka ar K.Cipusu tikušies ar Rīgas domes pārstāvjiem, lai izrunātu jautājumus par 3x3 

basketbola laukumu un aktualitātēm, kā arī Jaunatnes Basketbola attīstības centru. Saruna bija pozitīva, 

bet priekšā vēl darbs, lai risinātu dažādus jautājumus saistībā ar centru.  

 

E.Lūsis atgādina par iepriekšējās LBS valdes un padomes lēmumu par 47. vidusskolas projektu. Jāatjauno 

un jāvirza. R.Vējonis aicina E.Lūsi nosūtīt K.Ciprusam nepieciešamo informāciju par šo projektu.  
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7.Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

3. decembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 3. decembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom platformā. 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 6. decembrī Nr.23 

Norises vieta: Attālināti Zoom platformā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 6. decembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  
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Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā. Ziņo: R.Vējonis 

 

1.Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā.  

 

R.Vējonis informē, ka ņemot vērā Ministru Kabineta rīkojumu Nr.655 par Ārkārtējā situācijas 

ierobežojumu paarināšanu līdz 2020. gada 11. janvārim, LBS valdei ir jāpagarina ierobežojumu grozījumi 

Latvijas Basketbola līgās un Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas.  

 

R.Vējonis aicina apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent 

Nacionālās basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas, Latvijas Jaunatnes basketbola līgas 

čempionātus un Latvijas kausa izcīņas līdz 2021. gada 11. janvārim. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent Nacionālās 

basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas un Latvijas Jaunatnes basketbola līgas čempionātus, kā 

arī Latvijas kausa izcīņu līdz 2021. gada 11. janvārim.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt, ka Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju 

klātbūtnes, piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem līdz 2021. gada 11. janvārim. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2.Apstiprināt Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes, 

piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem līdz 2021. gada 11. janvārim.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās 

sacensības – sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas 

spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes līdz 2021. gada 11. janvārim. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

3.Apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās sacensības – 

sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas spēles 

notiek bez skatītāju klātbūtnes līdz 2021. gada 11. janvārim.  
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Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 
 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 10. decembrī Nr.24 

Norises vieta: Attālināti Zoom platformā 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 10. decembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble, E,Jansons 

Klātesošie - K.Cipruss, E.Toms 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  
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3. LBS 2020./2021. gada budžets. Ziņo: G.Vēveris 

4. Latvijas vīriešu valstsvienības atskaite. Ziņo: E.Toms 

5. Latvijas sporta skolu akreditācija.  Ziņo: D.Žvirble 

6. Dažādi.  

7. Par nākamo valdes sēdi.  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 10. decembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 10. decembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

2.Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 19. novembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 19. novembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 6. decembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2.Apstiprināt 2020. gada 6. decembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3.LBS 2020./2021. gada budžets.  

 

K.Cipruss informē, ka G.Vēveris ir uz slimības lapas, tāpēc nevarēs ziņot par LBS 2020./2021. gada 

budžetu.  

 

R.Vējonis informē par valsts finansējuma situaciju. K.Olšteins jautā par grozījumiem profesionālo 

sportistu atalgojuma sistēmā? R.Vējonis skaidro, ka Finanšu ministrija plānot veidot darba grupu, kura 

risināšot šo jautājumu. Notiek diskusija.  

 

E.Jansons pievienojas valdes sēdei.  

 

4.Latvijas vīriešu valstsvienības atskaite. 
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R.Vējonis aicina E.Tomu sniegt ziņojumu. E.Toms informē, ka sastāvu nevarēja nosaukt līdz pat pēdējam 

mirklim, ņemot vērā, traumas un Covid situāciju. Vīrusa dēļ valstsvienībai nevarēja pievienoties Gražulis 

un Blūms, kā arī trenera asistents – Helmanis. Uz spēlēm devās 15 spēlētāji – Ausējs treniņā salauza roku, 

bet K.Bērziņš tomēr nebija izveseļojies no sezonas laikā gūtās traumas. Bosnijā bija seši treniņi, tika 

aizvadītas divas spēles – viena uzvara, otrs zaudējums. Galvenā trenera asistenta izkrišana noteikti 

ietekmēja ikdienas darbu, jo ir nepieciešams asistenta atbalsts un konsultācija spēlēs. Ja radīsies šāda 

situācija nākamajās spēlēs, plāno piesaistīt citu treneri uz noteikto posmu.  

 

R.Vējonis jautā par Jakoviča situāciju? E.Toms skaidro, ka tas bija trenera lēmums, ņemot vērā, ka klubā 

spēlē otrā numura pozīcijā, tāpēc nevarēs atbilstoši palīdzēt komandai kā pirmais.  

 

K.Olšteins uzskata, ka netika ņemta vērā pieredze no iepriekšējās spēles pret Bosniju, ļoti cer, ka 

nākamajā ciklā tiks veikta analīze veiksmīgāk. Aicina gatavoties situācijai, ja nekvalificējamies Eiropas 

čempionātam.  

 

M.Balodis jautā par apdrošināšanu spēlētājiem? E.Toms skaidro FIBA apdrošināšanas kārtību.  

 

A.Galvanovskis informē par runāto Treneru komisijā – iespēju piesaistīt vēl vienu trenera asistentu un 

ceturto/piekto numuru problemātisko situāciju.  

 

E.Lūsis piekrīt K.Olšteinam, ka ir jāgatavojas situācijai, ja nekvalificējās Eiropas čempionātam. Cerams, 

ka būs veiksmīgs iznākums, bet jābūt gataviem visām situācijām.  

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai E.Toma sniegto informāciju. 

 

R.Vējonis aicina uzdot LBS administrāciju izstrādāt komunikācijas plānu saistībā ar sieviešu un vīriešu 

valstsvienību rezultātiem gaidāmajā Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīrā. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Uzdot LBS administrāciju izstrādāt komunikācijas plānu saistībā ar sieviešu un vīriešu 

valstsvienību rezultātiem gaidāmajā Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīrā. 

 

5.Latvijas sporta skolu akreditācija. 

 

R.Vējonis aicina D.Žvirbli sniegt ziņojumu. D.Žvirble informē, ka par sporta skolu basketbola 

programmu akreditācijām, kas tika veiktas šīs sezonas sākumā – Cēsis, Ventspils, Salaspils, Rojā un 
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Viļānos. Cēsīs un Ventspilī ir ļoti laba infrastruktūra un treneru nodrošinājums, bet lielākā problēma - 

liels sporta veidu skaits, kas apgrūtina bērnu piesaistīšanu basketbolam.  

 

D.Žvirble aicinājusi sporta skolas veidot vispārējas fiziskās sagatavotības grupas ar basketbola 

elementiem 5-6 gadu vecuma bērniem. Notiek diskusija par šādu grupu veidošanu ne tikai Cēsīs un 

Ventspilī, bet arī citās pilsētās. K.Olšteins aicina domāt kā to realizēt.  

 

R.Vējonis jautā vai mums ir programmas, ko piedāvāt bērnudārziem, lai iesaistītu basketbola elementus? 

D.Žvirble atbild, ka šobrīd nav, bet noteikti var izstrādāt vadlīnijas.  

 

E.Lūsis uzskata, ka jāveido emocionāla sasaiste ar basketbolu. M.Balodis un K.Olšteins piekrīt, jāveido 

asociācijas un sasaite, jādomā kā nodrošināt inventāru.  

 

A.Galvanovskis piedāvā ar IZM atbalstu veidot pirmskolas vecuma grupas. K.Cipruss informē, ka pirmās 

četras grupas ir pašvaldības pārziņā. Notiek diskusija. 

 

R.Vējonis aicina pieņemt zināšanai D.Žvirbles sniegto informāciju. Visi piekrīt. 

 

 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai D.Žvirbles sniegto infromāciju.  

 

R.Vējonis aicina uzdot LBS Jaunatnes komisijai izstrādāt priekšlikumus vadlīnijām vispārējai 

sagatavotībai ar basketbola elementiem bērnudārzos. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

1. Uzdot LBS Jaunatnes komisijai izstrādāt priekšlikumus vadlīnijām vispārējai sagatavotībai ar 

basketbola elementiem bērnudārzos.  

 

6.Dažādi. 

  

R.Vējonis informē, ka Pafbet Latvijas-Igaunijas līgā ir izstrādāts trešais un ceturtais aplis Latvijas 

komandām. Notiek sarunas kā uz izspēlēm sezonas noslēgumā apvienoties ar Igaunijas komandām, ņemot 

vērā Covid situāciju.  

 

R.Vējonis informē, ka Latvijas Olimpiskās komitejas darba grupa izstrādā jaunu finansējuma sadales 

sistēmu, kas atvieglos ikdienas darbu federācijām. 

 

R.Vējonis informē, ka ar K.Ciprusu bija uz tikšanos ar Latvijas universitāti (LU), kur parakstīja sadarbības 

protokolu, kuras ietvaros esam gatavi izmantot LU sporta māju, kad tā tiks uzcelta.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 
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Notiek aktīva komunikācija ar pašvaldībām par U19 Pausaules kausa basketbolā rīkošanu. Daugavpils 

piekritusi, bet Ventspils atteikusi, Valmierai - cits pasākums tajā laikā, Liepāja būtu gatava, bet ne tādā 

apmērā sadarboties.  

 

K.Cipruss informē, ka janvārī notiks finansējuma pārdale, tad arī zināsim, kādu atbalstu saņemsim Eiropas 

čempionātu kvalifikācijas turnīru un U19 Pasaules kausa rīkošanai. 

 

K.Cipruss skaidro, ka esam saņēmuši Eiropas čempionātu kvalifikācijas turnīru rīkošanas tiesības – 

vīriešiem un sievietēm. Sievietēm uzņemsim vēl vienu papildu grupu.  

 

K.Olšteins jautā par Rīgas domes (RD) nostāju saistībā ar mums piešķirto zemes gabalu? R.Vējonis atbild, 

ka viņiem ir interese par šo zemes gabalu, bet mums ir spēkā esoša vienošanās par tiesībām uz šo zemes 

īpašumu. Viss atkarīgs no finansējuma piesaistes sporta centra būvniecībai, jo RD nav ieinteresēti turpināt 

rezervēt zemes gabalu projektam, kuram nav zināms finansējuma avots.  

 

D.Žvirble informē, ka nepārtraukti tiek saņemti zvani ar jautājumiem par variantiem, kā tiks atsākta 

LJBL sezona. R.Vējonis atbild, ka viss atkarīgs no valdības. K.Cipruss aicina šo jautājumu skatīt 

Jaunatnes komisijā. 

 

86. Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi 2020. gada 

23. decembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom platformā. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

7 0 0 

 

NOLEMJ: 

10. Nākamo valdes sēdi sasaukt 2020. gada 3. decembrī plkst. 10:00 attālināti Zoom platformā. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 
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  /D.Žvirble/ 

  /E.Jansons/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 
 

Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 23. decembrī Nr.25 

Norises vieta: attālināti 

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 23. decembrī, plkst.10:00  

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss, K.Janičenoks 

Protokolē: G.Keisels 

 

Darba kārtība 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana.  

2. LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

3. LBS 2020./2021. gada budžets 
 

Ziņo: G.Vēveris 

4. Aktualitātes Pafbet Latvijas – Igaunijas līgā Ziņo: K.Janičenoks 

5. Dažādi  

6. Par nākamo valdes sēdi  

 

1.Darba kārtības apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 24. septembra LBS valdes sēdes darba kārtību, mainot izskatāmo 

jautājumu secību. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 
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1.Apstiprināt 2020. gada 23. decembra LBS valdes sēdes darba kārtību. 

 

2.Par LBS valdes sēdes protokola apstiprināšana.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt 2020. gada 10. decembra valdes sēdes protokolu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt 2020. gada 10. decembra LBS valdes sēdes protokolu. 

 

3,Dažādi. 

 

R.Vējonis informē, ka LOK izpildkomiteja apstiprinājusi kritērijus finansējuma sadalei. Mākamajā IK 

sēdē lems par konkrētām summām, pagaidām LBS budžetā iekļauti ticami provizoriskie skaitļi. LOV 

valde apstiprinājusi Zelta, Sudraba un Bronzas komandu sastāvus. Zelta sastāvā iekļauti četri 3x3 izlases 

dalībnieki, kaut gan vēl nav kvalificējušies olimpiskajām spēlēm. Sudraba sastāvā pieci 3x3 basketbolisti. 

Nav iekļautas sievietes, kurām nav iespēju kvalificēties Tokijas OS. Provizoriski zināms LKSSA 

finansējums no LVM ziedojuma, bet Ministru kabineta lēmuma vēl nav. 

 

K.Cipruss informē par BK Ventspils iesniegumu. BK Ventspils piesaistījusi Basketbola savienībai 

finansējumu LBS Statūtos paredzētu mērķu realizēšanai 7125 EUR apmērā. Vajadzīgs valdes 

pilnvarojums noslēgt līgumu ar BK Ventspils par šīs programmas īstenošanu. 

 

R.Vējonis aicina atbalstīt BK Ventspils iesniegumu. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Atbalstīt BK Ventspils iesniegumu, pilnvarot K.Ciprusu noslēgt līgumu. 

 

4.Aktualitātes Pafbet Latvijas – Igaunijas līgā 

 

R.Vējonis aicina K. Janičenoku sniegt ziņojumu. 

K.Janičenoks informē, ka pēc konsultācijām ar klubiem atceltas 27. decembrī paredzētās Ziemassvētku 

spēles. Piesardzība pēc Covid gadījumiem Valmierā, kas rada riskus arī citām komandām. 

Panākta mutiska vienošanās ar klubiem, kā sabalansēt dalībnieku drošību un sacensību norisi. Paraugs – 

FIBA kārtība.  

R.Vējonis vaicā par nepieciešamību grozīt Nolikumu. 

Diskusija par vienošanās formu. K.Cipruss norāda, ka nākamās spēles paredzētas 9. janvārī – ir laiks 

reaģēt, turklāt jāseko valdības lēmumiem. Ņemot vērā situācijas attīstību, reāli, ka ierobežojumi ietekmēs 

procesu vismaz līdz rudenim. 

  

R.Vējonis aicina K.Janičenoku un K.Ciprusu sadarbībā ar klubiem precizēt epidemioloģiskās drošības 

noteikumus, lai čempionātu varētu izspēlēt līdz galam.  
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PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Pieņemt zināšanai K.Janičenoka sniegto informāciju. 

 

5.LBS 2020./2021. gada budžets. 

 

 

G.Vēveris informē par budžeta izstrādes gaitu. Pirmajā projektā iezīmējies deficīts, ko izdevies novērst, 

precizējot gan ieņēmumu, gan izdevumu sadaļas. Patlaban projektā – bezdeficīta budžets. Ieņēmumi un 

izdevumi 2 725 952 EUR. 

Objektīvu iemeslu dēļ liela varbūtība, ka darba procesā būs nepieciešami grozījumi gan ieņēmumu, gan 

izdevumu daļā. Var mainīties valdības noteiktie ierobežojumi, LBS iespējas izpildīt saistības pret 

atbalstītājiem, finansējums 3x3 programmām. 

M.Balodis vaicā par līgu ieņēmumu palielinājuma avotiem. 

G.Vēveris atbild, ka līgām piesaistīti sponsori, bet kopējā summā iekļautas arī debitoru saistības 36 000 

EUR apmērā, par kuru izpildi nav pārliecības. 

 

R.Vējonis aicina apstiprināt budžeta projektu un virzīt to apstiprināšanai LBS padomē, nepieciešamības 

gadījumā operatīvi veicot grozījumus. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

 

1. Apstiprināt LBS 2020./2021. gada budžetu.  

2. Virzīt LBS 2020./2021. gada budžetu apstiprināšanai LBS Padomē.  

 

6.Par nākamo valdes sēdi. 

 

Nepieciešams noteikt nākamās valdes sēdes datumu. R.Vējonis piedāvā nākamo valdes sēdi sasaukt, 

tiklīdz būs saņemta oficiāla papildus informācija budžeta sakarā. Nepieciešamības gadījumā par 

operatīvajiem jautrājumiem lemt nekavējoties, izmantojot whats-app platformu. Visi piekrīt.  

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Nākamo valdes sēdi sasaukt, tiklīdz būs saņemta oficiāla papildus informācija budžeta sakarā. 

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 
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Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 

  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /G. Keisels/ 

 

 
Biedrības 

“Latvijas Basketbola savienība” 

VALDES SĒDE 

 

2020. gada 30. decembrī Nr.26 

Norises vieta: Attālināti  

 

 

                

Sēde sasaukta: 2020. gada 30. decembrī 

 

Sēdi vada: LBS prezidents – R.Vējonis 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi - E.Lūsis, K.Olšteins, M.Balodis, A.Galvanovskis, D.Žvirble 

Klātesošie - K.Cipruss 

Protokolē: A.Vecvagare 

 

Darba kārtība 

 

1. Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā. Ziņo: R.Vējonis 

 

1.Grozījumi LBS rīkotajās sacensībās ārkārtējās situācijas laikā.  

 

R.Vējonis informē, ka ņemot vērā Ministru Kabineta rīkojumu Nr.655 par Ārkārtējā situācijas 

ierobežojumu pagarināšanu līdz 2020. gada 7. februārim, LBS valdei ir jāpagarina ierobežojumu 

grozījumi Latvijas Basketbola līgās un Latvijas Jaunatnes Basketbola līgas.  

 

R.Vējonis aicina apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent 

Nacionālās basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas, Latvijas Jaunatnes basketbola līgas 

čempionātus un Latvijas kausa izcīņas līdz 2021. gada 7. februārim. 
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PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apturēt Douglas Baltijas Basketbola līgas elites un Starptautiskās grupas, Ramirent Nacionālās 

basketbola līgas, Reģionālās basketbola līgas un Latvijas Jaunatnes basketbola līgas čempionātus, 

kā arī Latvijas kausa izcīņu līdz 2021. gada 7. februārim.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt, ka Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju 

klātbūtnes, piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem līdz 2021. gada 7. februārim. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

1.Apstiprināt Pafbet Latvijas – Igaunijas Basketbola līgas spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes, 

piedaloties tikai pilngadīgiem sportistiem līdz 2021. gada 7. februārim.  

 

R.Vējonis aicina apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās 

sacensības – sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas 

spēles notiek bez skatītāju klātbūtnes līdz 2021. gada 7. februārim. Visi piekrīt. 

 

PAR PRET ATTURAS 

6 0 0 

 

NOLEMJ: 

2.Apstiprināt Starptautiskās Basketbola federācijas sacensību kalendārā iekļautās sacensības – 

sieviešu un vīriešu valstsvienību spēles un treniņi, FIBA Čempionu līgas un FIBA Eirolīgas spēles 

notiek bez skatītāju klātbūtnes līdz 2021. gada 7. februārim.  

 

 

Sēdes vadītājs:  /R.Vējonis/ 

Valdes locekļi:  /E.Lūsis/ 

  /K.Olšteins/ 

  /A.Galvanovskis/ 

  /M.Balodis/ 
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  /D.Žvirble/ 

Protokolēja:  /A.Vecvagare/ 

 

 
 
 
 

 


